





ကြေးမုံ

သတင်းမှားကို သိနားလည်မှုဖြင့်ဖြေရှင်း

အာရှ-ပစိဖိတ်ဒေသတွင်း ရုပ်သံလွှင့်လုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးရေးဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းက စီစဉ်သည့် “အွန်လိုင်းဘေးကင်းရေး၊ သတင်းမှားနှင့်ပြဿနာများကို မီဒီယာသိနားလည်မှုဖြင့် ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းရေးဆိုင်ရာ အွန်လိုင်းဆွေးနွေးပွဲတစ်ရပ်ကို အွန်လိုင်းဘေးကင်းမှုဖြင့်တင်ရန်၊ သတင်းတု/သတင်းမှား၊ ဆိုက်ဘာရာဇဝတ်မှု၊ အွန်လိုင်းလိမ်လည်လှည့်ဖြားမှုစသည့် လူတစ်ဦးချင်းနှင့် အဖွဲ့အစည်းများအား သိသာထင်ရှားသော ခြိမ်းခြောက်မှုများကို သိနားလည်စေရန်နှင့် မီဒီယာသိနားလည်မှုဆိုင်ရာ မြှင့်တင်ပေးခြင်းဖြင့် စိန်ခေါ်မှုများကို ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ယမန်နေ့က ကျင်းပခဲ့သည်။

သတင်းတု/သတင်းမှား အန္တရာယ်များကို မြန်မာနိုင်ငံသာမက ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများပါ ရင်ဆိုင်ကြုံတွေ့နေရော အဆိုပါပြဿနာကို ဖြေရှင်းနိုင်ရန်အတွက် နိုင်ငံများက နည်းလမ်းရှာဖွေဆောင်ရွက်နေကြသည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင် မကြာသေးမီရက်ပိုင်းက လက်နက်ကိုင်သောင်းကျန်းမှုများ ဖြစ်ပေါ်လာခဲ့သည်ကို အကြောင်းပြု၍ နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး၊ လူမှုရေး၊ စစ်ရေး စသည့်မျက်နှာစာအမျိုးမျိုးတွင် သတင်းတု/သတင်းမှားများကို အွန်လိုင်းလူမှုကွန်ရက်များပေါ်တွင် ဖြန့်ဝေပြီး ထိုးနှက်တိုက်ခိုက်မှုများ ပြုလုပ်လာကြရာ နိုင်ငံတော်ငြိမ်းအေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးတို့ကို ထိခိုက်လာနိုင်သည့်အန္တရာယ်များ ရှိလာခဲ့သည်။

သတင်းအချက်အလက်နှင့် မီဒီယာများ ပြောင်းလဲတိုးတက်လာသည့်ကာလတွင် သတင်းအချက်အလက်ဆိုင်ရာ ယုံကြည်စိတ်ချရမှုနှင့်ပတ်သက်သည့် သုတေသီများ၏ လေ့လာတွေ့ရှိချက်များအရ အင်တာနက်သည် သတင်းအချက်အလက်များ လွတ်လပ်စွာရရှိနိုင်ရန် ဆောင်ရွက်ခဲ့သော်လည်း ထိုသို့ဆောင်ရွက်မှုသည် သတင်းမှားများ/သတင်းတုများကို ခိုင်မာသည့်သုံးသပ်ချက်ကဲ့သို့ ထင်မြင်စေသည့် ဝါဒဖြန့်လိမ်ညာမှုများအတွက် အခွင့်အလမ်းဖြစ်စေခဲ့သည်ဟု မှတ်ချက်ပြုခဲ့သည်။ လက်တွေ့တွင် မသမာသူများက အင်တာနက်ကိုအသုံးပြု၍ လူတစ်ဦးချင်း၊ အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုချင်းသာမက နိုင်ငံနှင့်ချီ၍ သတင်းတု/သတင်းမှားများဖြင့် ထိုးနှက်တိုက်ခိုက်မှုများ ပြုလုပ်နေကြသည်ကို ကြုံတွေ့နေရသည်။

မသမာသူများက သတင်းမှားများကို ရည်ရွယ်ချက်ရှိစွာဖြင့် ရှုပ်ထွေးပျံ့နှံ့သွားစေရန် အွန်လိုင်းပေါ်သို့ တင်လိုက်သည့်အခါ မီဒီယာကို မကောင်းသည့်နည်းလမ်းဖြင့် ဆောင်ရွက်မှုများကို တားဆီးရန် စိန်ခေါ်မှုများစွာရှိခဲ့သည်။ ဖြေရှင်းရန်နည်းလမ်းတစ်ခုမှာ မီဒီယာဆိုင်ရာသိနားလည်မှုကို ပြည်သူလူထုအား ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် လျှင်လျင်မြန်မြန် ချပြပေးနိုင်ရေးဖြစ်သည်။ မီဒီယာဆိုင်ရာ သိနားလည်မှုသည် သတင်းတုများကို တုံ့ပြန်ရာ၌ ဗဟိုချက်မဖြစ်သည်ကို တွေ့ရှိလာကြသည်။ သို့သော် အလုံးစုံအဖြေတစ်ခုတော့မဟုတ်ပါ။ ရှုပ်ထွေးသည့် သတင်းနှင့် မီဒီယာဝန်းကျင်အတွင်းမှ မူဘောင်တစ်ခုအဖြစ် အသုံးပြုနိုင်သည်။ အဖြေတစ်ခုမှာ သတင်းမှန်ထုတ်ပြန်မှုကို အရင်မဦးလျှင်တောင်မှ နောက်ကျထုတ်ပြန်ခြင်းမပြုဘဲ တန်းတူထုတ်ပြန်နိုင်လျှင်ပင် အကျိုးရလဒ်ရနိုင်ပါသည်။

မီဒီယာသိနားလည်မှုမှ ပြည်သူလူထုယုံကြည်မှုထက် ပြည်သူလူထု ယုံကြည်မှုဖြင့် မီဒီယာသိနားလည်မှု ဖြစ်စေပါသည်။ ဖြစ်ရပ်တစ်ခုဖြစ်ပေါ်ပြီးသည်နှင့် သတင်းမှား/သတင်းတုများ ချက်ချင်းတက်လာသည်ကို မြင်တွေ့ရမည်ဖြစ်သည်။ ဖြစ်ရပ်တစ်ခုဖြစ်ပြီးသည်နှင့် သတင်းမှန်များလည်း ချက်ချင်းဖော်ပြနိုင်ပါလျှင် ပြည်သူလူထုအနေဖြင့် ခွဲခြားရှုမြင်ချင့်ချိန်နိုင်မည်ဖြစ်သည်။ အင်တာနက်နည်းပညာ ဖွံ့ဖြိုးလာသည်နှင့်အမျှ သတင်းတု/သတင်းမှားအန္တရာယ်မှာ များလာသည်။ ပြည်တွင်း၌ အင်တာနက်အသုံးပြု တိုက်ခိုက်လှုံ့ဆော်မှုများကို ထိရောက်စွာအရေးယူနိုင်ခြင်းရှိသော်လည်း ပြည်ပမှ အထောက်အပံ့များဖြင့် တိုက်ခိုက်လှုံ့ဆော် သွေးထိုးမှုများကို တုံ့ပြန်ရန်လိုအပ်ချက်များ ရှိနေသေးသည်ကိုတွေ့ရမည်ဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် မီဒီယာသိနားလည်မှုဖြင့် အကာအကွယ်ပေးနိုင်ရန်အတွက် မီဒီယာအခင်းအကျင်းတစ်ခုလုံးကို နည်းပညာအသစ်များ၊ တင်ဆက်ပုံအသစ်များဖြင့် ရှိရင်းစွဲအစီအစဉ်များကို မွမ်းမံသင့်ပါသည်။ ပညာရပ်ဆိုင်ရာ ဘက်စုံပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများကို မြှင့်တင်သင့်ပါသည်။ သတင်းတုများအပေါ် အာရုံစူးစိုက်လာနိုင်ခြင်းသည် ပိုမိုကောင်းမွန်သော ပတ်ဝန်းကျင်ကို ဖြစ်စေနိုင်ပါသည်။

ပိုမိုတိကျသော အကဲဖြတ်ချက်များဖန်တီးနိုင်သည့် ဒေတာဘေ့စ်များ တည်ဆောက်ထားရန် လိုအပ်ပါသည်။ သတင်းတု/သတင်းမှားများ အွန်လိုင်းတွင် ပျံ့နှံ့မှုနှင့် အကျိုးသက်ရောက်မှုများကို ပြည်သူလူထု ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် သိရှိနားလည်နိုင်ရန်လိုအပ်ပါသည်။ အွန်လိုင်းအကြောင်းအရာများကို အသိအမှတ်ပြုရန်နှင့် အကဲဖြတ်ရန်အတွက် ပညာပေးမှုများ၊ ဆိုက်ဘာရာဇဝတ်မှု၊ အွန်လိုင်းလိမ်လည်ခြင်းနှင့် အွန်လိုင်းခြိမ်းခြောက်မှုများကို ကာကွယ်နိုင်ရန် အသိပညာနှင့် ကျွမ်းကျင်မှုများအား ဖြည့်ဆည်းပေးရန်လိုအပ်ပါသည်။ သတင်းအချက်အလက်များကို တာဝန်သိစွာမျှဝေမှုနှင့် ဒစ်ဂျစ်တယ်ပလက်ဖောင်းများအား ကျင့်ဝတ်များနှင့်အညီ အသုံးပြုနိုင်ရေးတို့ကို ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် ဆောင်ရွက်သွားရမည်ဖြစ်ပါသည်။

သို့ဖြစ်ရာ သတင်းတု/သတင်းမှားများ ကျယ်ပြန့်လာသောကာလတွင် ပြည်သူလူထုအား မှန်ကန်သောသတင်း သိနိုင်မှုကို ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် ဆောင်ရွက်ပေးပြီး အွန်လိုင်းပေါ်တွင် အန္တရာယ်ကင်းဝေးရေး၊ သတင်းမှားများနှင့် ပြဿနာများကို မီဒီယာသိနားလည်မှုဖြင့် ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းနိုင်ရေးအတွက် မီဒီယာကဏ္ဍမှသာမက နယ်ပယ်အသီးသီးမှ တာဝန်သိစွာဖြင့် ပိုင်းဝန်းကူညီဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ရန် တိုက်တွန်းအပ်ပါကြောင်း။

မာရဝိဇယ ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး တန်ဆောင်တိုင် မီးထွန်းပွဲတော်၊ မီးပုံးပျံလွှတ်တင်ပူဇော်ခြင်း ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပသွားမည်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄  
ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော် ဒက္ခိဏသီရိမြို့နယ်ရှိ ဗုဒ္ဓဥယျာဉ်ဝတ္ထုကံတော်တွင် တည်ထားပူဇော်အောင်မြင်ခဲ့သည့် ကမ္ဘာပေါ်ရှိ ထိုင်တော်မူကျောက်ဆစ်ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်များအနက် ဉာဏ်တော်အမြင့်ဆုံးဖြစ်သည့် မာရဝိဇယ ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော် မြတ်ကြီး၏ တန်ဆောင်တိုင်မီးထွန်းပွဲတော်၊ မီးပုံးပျံလွှတ်တင်ပူဇော်ခြင်းကို နိုဝင်ဘာ ၂၅ ရက်မှ ၂၇ ရက်အထိ သုံးရက်တိုင်တိုင် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပပူဇော်သွားမည်ဖြစ်သည်။  
မာရဝိဇယ ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး၏ တန်ဆောင်တိုင် မီးထွန်းပွဲတော်၊ မီးပုံးပျံလွှတ်တင်ပူဇော်ခြင်း ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို နိုဝင်ဘာ ၂၅ ရက် ညနေ ၆ နာရီတွင် မာရဝိဇယ ဗုဒ္ဓဥယျာဉ် တော်၌ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်သည်။  
အဆိုပါ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား ခေတ်ပေါ်တေးဂီတအဖွဲ့၊ ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးနှင့် စိတ်ဓာတ်စစ်ဆင်ရေးညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး မြဝတီတေးဂီတအဖွဲ့၏ တီးခတ်မှုနှင့်အတူ နာမည်ကျော်တေးသံရှင်များက ဖျော်ဖြေတင်ဆက်ကြမည်ဖြစ်သည်။ ညပိုင်းတွင် အလှည့်မီးကြီးနှင့် စိန်နားပန်းမီးပုံးပျံကြီးများ လွှတ်တင်ပူဇော်မှုများဖြင့် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။  
နိုဝင်ဘာ ၂၆ ရက်နှင့် ၂၇ ရက် (တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်) ညတို့တွင်လည်း မီးပုံးပျံများ လွှတ်တင်ပူဇော်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။  
သတင်းစဉ်

အမျိုးသမီးများအပေါ် အကြမ်းဖက်မှုပျောက်ရေးနေ့ (၁၆)ရက်တာလှုပ်ရှားမှု



“UNITE! Invest to Prevent Violence against Women and Girls”  
အမျိုးသမီးများအပေါ် အကြမ်းဖက်မှု ကာကွယ်ရေး ပေါင်းစုရင်းနှီးမြှုပ်နှံပေး”

၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ (၂၅)ရက်နေ့မှ ဒီဇင်ဘာလ(၁၀)ရက်နေ့ထိ

လျှပ်စစ်သုံးမော်တော်ယာဉ်များ ရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်းရောက်ရှိ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄ N.P.K Motors Co., Ltd. မှ တင်သွင်းလာ များသည် ရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်းသို့ ရောက်ရှိ  
အမျိုးသားအဆင့် လျှပ်စစ်သုံးယာဉ်နှင့် သော တရုတ်နိုင်ငံထုတ် MG၊ MG4 အမျိုး လာသဖြင့် ယနေ့တွင် လုပ်ထုံးလုပ်နည်း  
ဆက်စပ်လုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အစား လျှပ်စစ်သုံးယာဉ်များနှင့် MG၊ နှင့်အညီ ထုတ်ယူခွင့်ပြုခဲ့ကြောင်း သိရ  
ဦးဆောင်ကော်မတီ၏ ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် Marvel R အမျိုးအစား လျှပ်စစ်သုံးယာဉ် သည်။ သတင်းစဉ်

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းဈေးကွက်				
၂၄ - ၁၁ - ၂၀၂၃				
ကုမ္ပဏီအမည်	အဖွင့်ဈေး (ကျပ်)	အပိတ်ဈေး (ကျပ်)	ရှယ်ယာစောင်ရေ	ရှယ်ယာတန်ဖိုး (ကျပ်)
FMI	၈,၆၀၀	၈,၇၀၀	၁၄၂	၁,၂၃၂,၃၀၀
MTSH	၂,၉၀၀	၂,၉၀၀	၁,၉၈၉	၅,၇၆၈,၁၀၀
MCB	၇,၃၀၀	၇,၃၀၀	၀	၀
FPB	၁,၅၅၀	၁,၆၀၀	၁,၀၃၈	၁,၆၁၆,၁၅၀
TMH	၂,၄၀၀	၂,၄၀၀	၂၀၀	၄၈၀,၀၀၀
EFR	၂,၀၀၀	၂,၀၀၀	၅	၁၀,၀၀၀
AMATA	၄,၉၀၀	၄,၉၀၀	၃၀	၁၄၇,၀၀၀
MAEX	၁,၇၀၀	၁,၇၀၀	၅၀၅	၈၅၈,၅၀၀

ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းမှ ရယူသည်။

ကြေးမုံ

စာတည်းမှူးချုပ်	- ဦးစိုးစိုးနိုင်	အကြီးတန်း	- ဦးစိုးအောင်၊ ဒေါ်စန်းယဉ်ဉာ
စာတည်းမှူး	- ဦးဝင်းနိုင်	သတင်းထောက်များ	- ဒေါ်နေဇာဇာထွန်း၊ ဒေါ်ခင်မိုးမိုးအောင်၊ ဒေါ်ခင်မျိုးနိုင်၊ ဒေါ်မာမာစိုး
စာတည်းများ	- ဦးစန်းအောင်၊ ဦးအေဝမ်းစိုး၊ ဒေါ်ခင်ခင်သက်၊ ဒေါ်ယုဝါဝါ၊ ဒေါ်သီသီမင်း၊ ဦးဟိန်းထက်လင်း၊ ဦးသက်ထွေး	အယ်ဒီတာများ	- ဦးအောင်ကျော်ဦး၊ ဦးအောင်ကျော်ဝင်း၊ ဦးသန်းတင်အောင်
ဘာသာပြန်	- ဦးနိုင်လင်းကြည်၊	သုတေသန	- ဒေါ်ဇင်မာဝင့်
စာတည်းများ	- ဦးအောင်ကျော်ကျော်၊ ဦးစိုးသူရ	စာပြင်	- ဒေါ်ခိုင်သန္တာရွှေနှင့်အဖွဲ့
		စာမျက်နှာဖွဲ့စည်းမှုနှင့် ဒီဇိုင်း	- ဦးကျော်သူရနှင့်အဖွဲ့
		အီးမေးလ်နှင့် အွန်လိုင်း	- ဦးစိုးချစ်ဦးနှင့်အဖွဲ့



● ရှေ့မှ  
ကျောက်မဲမြို့ သီဟိုဠ်ပရိယတ္တိ စာသင်တိုက်ပဓာနနာယက အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ ဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တစန္ဒိယာရနှင့် ဥပ္ပိတသန္တိ စေတီတော် ဂေါပကအဖွဲ့၊ ဩဝါဒါစရိယ ဆရာတော်ကြီးများ အမှူးပြုသည့် ပင့်ဖိတ်ထားသော ဆရာတော်ကြီး ၂၃ ပါး ကြွရောက်ချီးမြှင့်တော်မူကြပြီး နိုင်ငံတော် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော် ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှတို့ နှင့်အတူ ကောင်စီအတွင်းရေးမှူး၊ တွဲဖက် အတွင်းရေးမှူးနှင့်ဇနီး၊ ကောင်စီဝင်များ နှင့်ဇနီးများ၊ ပြည်ထောင်စုအဆင့်ပုဂ္ဂိုလ် များ၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ၊ တပ်မတော် အရာရှိကြီးများနှင့်ဇနီးများ၊ နေပြည်တော် တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူ များ တက်ရောက်ကြသည်။

ဦးစွာ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး



ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ကြည်ညို၍ မြသပိတ်ဆွမ်းတော်၊ ပန်း၊ သည် သာသနာ့မဟာဝိမာန်တော်အတွင်း ရေချမ်း၊ ဆီမီးနှင့် သစ်သီးတို့ကို ဆက်ကပ် ရှိ ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်အား ဖူးမြော် လှူဒါန်းသည်။ စာမျက်နှာ ၄ သို့ ●

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့် အခမ်းအနားတက်ရောက်လာကြသည့် ဧည့်ပရိသတ်အပေါင်း တို့က နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့ အကျိုးတော်ဆောင် သန်လျင်မြို့ မင်းကျောင်းပထမပြန်စာသင်တိုက် ပဓာနနာယက အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ အဂ္ဂမဟာ သဒ္ဓမ္မဇောတိကဇေ ဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တစန္ဒိယာရဘိဝံသ ထံမှ ငါးပါးသီလခံယူ ဆောက်တည်ကြစဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ တို့က နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့ အကျိုးတော်ဆောင် သန်လျင်မြို့ မင်းကျောင်းပထမပြန်စာသင်တိုက် ပဓာနနာယက အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ အဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိကဇေ ဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တစန္ဒိယာရဘိဝံသ ထံ ကထိန်သင်္ကန်းနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအတွင်းရေးမှူး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး အောင်လင်းဌေးက ဆရာတော်ထံ ကထိန်သင်္ကန်းနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ် လှူဒါန်းစဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်၊ ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှနှင့် အခမ်းအနားတက်ရောက်လာကြသည့် ဧည့်ပရိသတ်များက ကထိန်ခံ ဇေယျသီရိမြို့နယ် မဟာဝိဇိတာရုံကျောင်းတိုက်သို့ လှူဒါန်းရန် ခင်းကျင်းပြင်ဆင်ထားသည့် ကထိန်လျာသင်္ကန်း၊ လှူဖွယ်ပစ္စည်းများနှင့် ပဒေသာပင်များအား လှည့်လည်ကြည့်ရှုစဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မြထွန်းဦး ဆရာတော်ထံ ကထိန်သင်္ကန်းနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။





နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အဖွဲ့ဝင် ညိုနိုင်ကွမ်ကဲရေးမှူး (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မောင်မောင်အေး၏ ဇနီးက ဆရာတော်ထံ ကထိန်သင်္ကန်းနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အဖွဲ့ဝင် ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်က ဆရာတော်ထံ ကထိန်သင်္ကန်းနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အဖွဲ့ဝင် ပိုးရယ်အောင်သိန်းက ဆရာတော်ထံ ကထိန်သင်္ကန်းနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ အဖွဲ့ဝင် ခွန်စံလွင်က ဆရာတော်ထံ ကထိန်သင်္ကန်းနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။



စာမျက်နှာ ၃ မှ

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အခမ်းအနား တက်ရောက်လာသည့် ဧည့်ပရိသတ်များသည် ကထိန်ခံ ဇေယျသီရိမြို့နယ် မဟာဝိတောရုံကျောင်းတိုက်သို့ လှူဒါန်းရန် ခင်းကျင်းပြင်ဆင်ထားသည့် ကထိန်လှူသင်္ကန်း၊ လှူဖွယ်ပစ္စည်းများနှင့် ပဒေသာပင်များအား လှည့်လည်ကြည့်ရှုကြသည်။

ငါးပါးသီလခံယူဆောက်တည်

ယင်းနောက် အခမ်းအနားကို “နမောတဿ” သုံးကြိမ်ရွတ်ဆိုဘုရားကန်တော့ ဖွင့်လှစ်ပြီး နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အခမ်းအနား တက်ရောက်လာသည့် ဧည့်ပရိသတ်အပေါင်းတို့သည် သန်လျင်မင်းကျောင်း ဆရာတော်ကြီးထံမှ ငါးပါးသီလခံယူဆောက်တည်၍ သံဃာတော်အရှင်သူမြတ်များ ရွတ်ပွားသရဇ္ဈာယ်တော်မူသော မေတ္တာသုတ် ပရိတ်တရားတော်များကို နာယူကြသည်။

ဆက်ကပ်လှူဒါန်း

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ဇနီးတို့သည် သန်လျင်မင်းကျောင်း ဆရာတော်ကြီးနှင့် ကျောက်မဲဆရာတော်ကြီးထံ ကထိန်သင်္ကန်းနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများကိုလည်းကောင်း၊ ကထိန်အလှူခံကျောင်း ဇေယျသီရိမြို့နယ် မဟာဝိတောရုံကျောင်းတိုက် ဆရာတော်ဘဒ္ဒန္တဉာဏုတ္တရထံ ကထိန်လှူသင်္ကန်းနှင့် လှူဖွယ် ပစ္စည်းများကိုလည်းကောင်း ဆက်ကပ်လှူဒါန်းသည်။

စာမျက်နှာ ၅ သို့



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ဦးရွှေကြိမ်းက ဆရာတော်ထံ ကထိန်သင်္ကန်းနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။



ပြည်ထောင်စုတရားသူကြီးချုပ် ဦးသာဌေးက ဆရာတော်ထံ ကထိန်သင်္ကန်းနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။



ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ်နှင့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းရှိန်က ဆရာတော်ထံ ကထိန်သင်္ကန်းနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။



ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ရေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မိုးအောင်က ဆရာတော်ထံ ကထိန်သင်္ကန်းနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။



**စာမျက်နှာ ၄ မှ**  
ဆက်လက်ပြီး ကောင်စီအတွင်း ရေးမှူး၊ တွဲဖက်အတွင်းရေးမှူးနှင့် ဇနီး၊ ကောင်စီဝင်များနှင့် ဇနီးများ၊ ပြည်ထောင်စု အဆင့်ပုဂ္ဂိုလ်များ၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး များ၊ တပ်မတော်အရာရှိကြီးများက ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များထံ ကထိန် သင်္ကန်းနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများကို လည်းကောင်း အသီးသီးဆက်ကပ် လှူဒါန်းကြသည်။

ကထိန်အမေးအဖြေများဆောင်ရွက် ၎င်းနောက် တပ်ကုန်းမြို့ ငွေတောင် တောရကျောင်းတိုက် ဆရာတော်နှင့် ပျဉ်းမနားမြို့ အုန်းတောကျောင်းတိုက် ဆရာတော်တို့က ကထိန်အမေးအဖြေများ ကို ဆောင်ရွက်ကြသည်။

ထို့နောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အခမ်းအနား တက်ရောက်လာကြသည့် ဧည့်ပရိသတ်အပေါင်းတို့သည် သန်လျင် မင်းကျောင်း ဆရာတော်ကြီးထံမှ

အနုမောဒနာတရားနာကြား၍ လှူဒါန်း မှုအစုစုအတွက် ရေစက်သွန်းလောင်း အမျှပေးဝေကြသည်။

ယင်းနောက် အခမ်းအနားကို “ဗုဒ္ဓ သာသနံ စိရံ တိဋ္ဌတု” သုံးကြိမ်ရွတ်ဆို ဆုတောင်း၍ အခမ်းအနားကို ရုပ်သိမ်းလိုက် သည်။ အခမ်းအနားအပြီးတွင် သန်လျင် မင်းကျောင်းဆရာတော်ကြီး အမှူးပြု သည့် ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များအား နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ နှင့် ဇနီး၊ ဧည့်ပရိသတ်များက နေ့ဆွမ်း ဆက်ကပ်လှူဒါန်းခဲ့သည်။

ယနေ့ ကျင်းပပြုလုပ်သည့် ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ၂၀၂၃ ခုနှစ် ကထိန်သင်္ကန်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းပွဲ အခမ်းအနားတွင် ပဒေသာပင် ၅၀ နှင့် လှူဒါန်းငွေကျပ် ၉၀၀၅၈၅၀၀ ဖြစ်သဖြင့် စုစုပေါင်းလှူဒါန်းမှုမှာ တန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၃၆၇၄၄၆၀၀ ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ တို့က သန်လျင်မင်းကျောင်းဆရာတော်ကြီး အမှူးပြုသည့် ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များအား နေ့ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းစဉ်။

## နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် အကြိမ်(၆၀)မြောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ဖလား တပ်မတော်(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ)ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဗိုလ်လုပွဲသို့ တက်ရောက်အားပေး၊ ဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်

### ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း) စခန်းမှူးရုံးအသင်း ထိုက်ထိုက်တန်တန် အနိုင်ရဗိုလ်စွဲ



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှတို့ အကြိမ်(၆၀)မြောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ဖလား တပ်မတော် (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဗိုလ်လုပွဲကို ကြည့်ရှုအားပေးစဉ်။

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄ အကြိမ်(၆၀)မြောက် တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဖလား တပ်မတော် (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဗိုလ်လုပွဲကို ယနေ့ ညနေပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ ဝေယျာသီရိတပ်မတော်အားကစား ကွင်း၌ ကျင်းပပြုလုပ်ရာ အရှေ့ပိုင်း တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် ကိုယ်စားပြု ဘောလုံးအသင်းနှင့် ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း) စခန်းမှူးရုံး ကိုယ်စားပြု ဘောလုံးအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြသည်။

**သီဆိုဖျော်ဖြေ**  
ပြိုင်ပွဲစတင်မီ ဗိုလ်လုပွဲသို့ လာရောက်ကြည့်ရှု အားပေးကြ သည့် နှစ်ဖက်အသင်း ပရိသတ် များနှင့် အားကစားဝါသနာရှင် ပရိသတ်များအား ပြည်သူ့ဆက်ဆံ

ရေးနှင့် စိတ်ဓာတ်စစ်ဆင်ရေး ညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး ကွပ်ကဲမှု အောက် မြဝတီတေးဂီတအဖွဲ့မှ တေးသံရှင်များက တေးသံသာ များဖြင့် သီဆိုဖျော်ဖြေကြသည်။ အဆိုပါဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဗိုလ်လု ပွဲသို့ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေး ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ် မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ၊ ညှိနှိုင်းကွပ်ကဲရေး မှူးကြီး(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မောင်မောင်အေးနှင့် ဇနီး၊ ကာကွယ် ရေးဦးစီးချုပ်(ရေ)နှင့် ဇနီး၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် (လေ)နှင့် ဇနီး၊ ပြည်ထောင်စုအဆင့်ပုဂ္ဂိုလ် များနှင့် ဇနီးများ၊ ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်ရုံးမှ အဆင့်မြင့်တပ်မတော် အရာရှိကြီးများနှင့် ဇနီးများ၊

နေပြည်တော် တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေး တက္ကသိုလ်မှ သင်တန်းသားအရာရှိ ကြီးများ၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ရုံး(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ)ရုံး၊ ဌာန အသီးသီးမှ အရာရှိ၊ စစ်သည်၊ မိသားစုများ၊ နေပြည်တော်တိုင်း စစ်ဌာနချုပ်ရှိ တပ်နယ်များမှ အရာရှိ၊ စစ်သည်၊ မိသားစုများ၊ တပ်မတော်ဘောလုံးအကယ်ဒမီမှ သင်တန်းသားများ၊ ဖိတ်ကြားထား သည့် ဧည့်သည်တော်များနှင့် အားကစားဝါသနာရှင် ပရိသတ် များ တစ်ခဲနက်တက်ရောက် ကြည့်ရှုအားပေးကြသည်။

**ယှဉ်ပြိုင်ကစား**  
အကြိမ်(၆၀)မြောက် တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဖလား တပ်မတော် (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ)

ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဗိုလ်လုပွဲကို ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြရာတွင် အရှေ့ ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် ကိုယ်စား ပြုဘောလုံးအသင်းနှင့် ကာကွယ် ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း) စခန်း မှူးရုံးကိုယ်စားပြု ဘောလုံး အသင်းတို့သည် ပွဲစတင်ကစားချိန် မှစ၍ ဗိုလ်လုပွဲသို့ အကြိတ်အနယ် ယှဉ်ပြိုင် တက်ရောက်လာသည့် အသင်းများဖြစ်သည်နှင့် အညီ ခြေရည်တူစွာဖြင့် တစ်ဖက်နှင့် တစ်ဖက် ဦးဆောင်ရိုးရှိုနိုင်ရေး အတွက် အင်အားနှင့် ယှဉ်ပြိုင် ကစားခဲ့ကာ ပွဲကစားချိန် လေးမိနစ် တွင် အရှေ့ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် အသင်းက ဦးဆောင်ရိုး စတင်ရရှိခဲ့ သည်။ ထို့နောက် ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း) စခန်းမှူးရုံး အသင်းက ဘောလုံးကို ပိုမို

ထိန်းသိမ်းကစားနိုင်ခဲ့ပြီး ပွဲကို စိုးမိုးထားခဲ့ကာ ပွဲချိန် ၁၆ မိနစ် တွင် ချေပဂိုးပြန်လည်သွင်းယူနိုင် ခဲ့သဖြင့် တစ်ဖက်တစ်ရိုးစီဖြင့် အကြိတ်အနယ် ဆက်လက် ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ကြသည်။

ယင်းနောက် တစ်ဖက်နှင့် တစ်ဖက် ရိုးရှိုနိုင်သည့်အခွင့် အရေးများ အပြန်အလှန်ရရှိခဲ့ကြ ပြီး အရှေ့ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် အသင်းက ပွဲချိန် ၃၉ မိနစ်နှင့် ၄၆ မိနစ်တို့တွင် တိကျသည့်ကန်ချက် များဖြင့် ဦးဆောင်ရိုးများထပ်မံရ ယူနိုင်ခဲ့သဖြင့် ပထမပိုင်းပြီးဆုံး ချိန်တွင် အရှေ့ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် အသင်းက ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ရုံး(ကြည်း) စခန်းမှူးရုံးအသင်းကို သုံးဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် ဦးဆောင်နိုင်ခဲ့ သည်။

ဒုတိယပိုင်း ပွဲကစားချိန်တွင် တစ်ဖက်နှင့်တစ်ဖက် အကြိတ် အနယ် ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်ကစား ခဲ့ကြပြီး ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း) စခန်းမှူးရုံးအသင်းက ပွဲချိန် ၆၆ မိနစ်တွင် ချေပဂိုး တစ်ဂိုးနှင့် သာမန်ပွဲကစားချိန် မိနစ် ၉၀ ပြီးဆုံး၍ နာကျင်အချိန်ပို ပေးထားသည့် ၉၃ မိနစ်တွင် အဖိုး တန်ချေပဂိုး တစ်ဂိုးတို့ကို ထပ်မံ သွင်းယူနိုင်ခဲ့သည့် အတွက် ပွဲကစားချိန်ပြီးဆုံးချိန်တွင် အရှေ့ ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် အသင်းနှင့် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း) စခန်းမှူးရုံး အသင်းတို့သည် တစ်ဖက်သုံးဂိုးစီဖြင့် သရေကျခဲ့ပြီး အချိန်ပို ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြ သည်။



★ စာမျက်နှာ ၅ မှ

အချိန်ပိုပွဲစဉ်များ အတွင်း၌ လည်း တစ်ဖက်နှင့်တစ်ဖက် အနိုင် မခံ၊ အရှုံးမပေး ရေကုန်ရေခန်း အားကစားစိတ်ဓာတ် အပြည့်ဖြင့် ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင် ကစားခဲ့ကြ ပြီး နှစ်ဖက်အသင်း ရိုးသမားများ ၏ လက်စွမ်းပြမှုများနှင့်အတူ တစ်ဖက်နှင့်တစ်ဖက် ရိုးသွင်းယူ နိုင်ခဲ့ခြင်းမရှိသည့်အတွက် အချိန် ပိုပွဲချိန်ပြီးဆုံးချိန်တွင် သုံးရိုးစီဖြင့် သရေရလဒ်သာ ထွက်ပေါ်ခဲ့ သဖြင့် ပင်နယ်တီအဆုံးအဖြတ် ခံယူခဲ့ရာ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း) စခန်းမှူးရုံးအသင်းက အရှေ့ပိုင်း တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် အသင်းကို ခြောက်ရိုး - ငါးရိုးဖြင့် ထိုက်တန်စွာ အနိုင်ရပိုလ်စွဲခဲ့ သည်။

ယင်းနောက် ဆုချီးမြှင့်ခြင်း အခမ်းအနားကို ဆက်လက်ပြုလုပ် ရာ တပ်မတော် (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ (ခ) အဆင့် ပြိုင်ပွဲ တွင် အသန်ရှင်းဆုံးဆု ရရှိသည့် အနောက်တောင်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် အသင်းနှင့် (က) အဆင့်ပြိုင်ပွဲတွင် အသန်ရှင်းဆုံးဆုရရှိသည့် ရန်ကုန် တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် အသင်းတို့ကို နေပြည်တော်တိုင်း စစ်ဌာနချုပ်



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင် တပ်မတော် (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ (က) အဆင့်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုကို ဆွတ်ခူးနိုင်ခဲ့သည့် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း) စခန်းမှူးရုံးအသင်းကို တပ်မတော် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၏ တံခွန်စိုက်ဆုဖလား၊ ဆင့်ပွားဆုဖလားနှင့် ငွေသားဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။

တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ် စောသန်းလှိုင် က ဆုဖလားနှင့် ငွေသားဆုများကို လည်းကောင်း၊ (ခ) အဆင့်ပြိုင်ပွဲ

တွင် တတိယဆုရရှိသည့် အနောက် ပိုင်း တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်အသင်းနှင့် (က) အဆင့်ပြိုင်ပွဲတွင် တတိယဆု

ရရှိသည့် ရန်ကုန်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် အသင်းတို့ကို စစ်ရာထူးခန့်ချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး လင်းအောင်

က ငွေသားဆုနှင့် တစ်ဦးချင်း ဆုတံဆိပ်များကိုလည်းကောင်း၊ (ခ) အဆင့်ပြိုင်ပွဲတွင် ဒုတိယဆုရ

ရှိသည့် အနောက်တောင်တိုင်း စစ်ဌာနချုပ်အသင်းနှင့် (က) အဆင့် ပြိုင်ပွဲတွင် ဒုတိယဆုရရှိသည့် အရှေ့ပိုင်းတိုင်း စစ်ဌာနချုပ် အသင်းတို့ကို စစ်ရေးချုပ် ဒုတိယ ဗိုလ်ချုပ်ကြီး စိုးမင်းဦးက ငွေသား ဆုနှင့် တစ်ဦးချင်း ဆုတံဆိပ်များ ကိုလည်းကောင်း ပေးအပ်ချီးမြှင့် ကြသည်။

ပေးအပ်ချီးမြှင့် ဆက်လက်၍ (ခ) အဆင့်ပြိုင်ပွဲ တွင် နေရာအလိုက်အကောင်းဆုံး အားကစားသမားဆု ရရှိသူများကို ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း) မှ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး တေကျော် က တစ်ဦးချင်းဆုတံဆိပ်နှင့်ငွေသား ဆုများကိုလည်းကောင်း၊ (က) အဆင့်ပြိုင်ပွဲတွင် နေရာအလိုက် အကောင်းဆုံး အားကစားသမား ဆုရရှိသူများကို ကာကွယ်ရေးဦးစီး ချုပ်ရုံးမှ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး သက်ပုံက တစ်ဦးချင်း ဆုတံဆိပ် နှင့် ငွေသားဆုများကိုလည်းကောင်း၊ (ခ) အဆင့်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆု ရရှိသည့် တောင်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာန ချုပ်အသင်းမှ အားကစားသမားများ ကို ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် (လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းအောင်က စာမျက်နှာ ၇ သို့ \*



ညှိနှိုင်းကွပ်ကဲရေးမှူး (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မောင်မောင်အေး တပ်မတော် (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ (ခ) အဆင့်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသော တောင်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်အသင်းကို တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၏ တံခွန်စိုက်ဆုဖလား၊ ဆင့်ပွားဆုဖလားနှင့် ငွေသားဆုများ ပေးအပ် ချီးမြှင့်စဉ်။



ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် (ရေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီးမိုးအောင် (က) အဆင့်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း) စခန်းမှူးရုံးအသင်းမှ အားကစားသမားများကို တစ်ဦးချင်းဆုတံဆိပ်များ ပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



**ကြည့်ရှုအားပေး**  
အကြိမ် (၆၀) မြောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီး ချုပ်ဖလား တပ်မတော် (ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဗိုလ်လုပွဲတွင် အရှေ့ပိုင်းတိုင်း စစ်ဌာနချုပ် ကိုယ်စားပြု ဘောလုံးအသင်းနှင့် ကာကွယ် ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း) စခန်း မှူးရုံးကိုယ်စားပြု ဘောလုံး အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားနေ မှုကို အားကစားဝါသနာရှင် ပရိသတ်များ တစ်ခဲနက်ကြည့်ရှု အားပေးကြစဉ်။



✽ စာမျက်နှာ ၆ မှ တစ်ဦးချင်း ဆုတံဆိပ်များကို လည်းကောင်း၊ (က)အဆင့်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း) စခန်းမှူးရုံးအသင်းမှ အားကစားသမားများကို ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ရေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီးမိုးအောင်က တစ်ဦးချင်း ဆုတံဆိပ်များကို လည်းကောင်း ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကြသည်။

ယင်းနောက် ညှိနှိုင်းကွပ်ကဲရေးမှူး (ကြည်း၊ ရေလေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီးမောင်မောင်အေးက တပ်မတော် (ကြည်း၊ ရေလေ)ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ (ခ)အဆင့်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသော တောင်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်အသင်းကို တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်၏ တံခွန်စိုက်ဆုဖလား၊ ဆင့်ပွားဆုဖလားနှင့်

ငွေသားဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။ ထို့နောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်က တပ်မတော်(ကြည်း၊ ရေလေ)ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ(က)အဆင့်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုကို ဆုတံဆိပ်နှင့် ဆင့်ပွားဆုဖလားနှင့် ငွေသားဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

အဆိုပါ အကြိမ် (၆၀)မြောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်ဖလား တပ်မတော် (ကြည်း၊ ရေလေ)ဘောလုံးပြိုင်ပွဲကို (က) အဆင့်ပြိုင်ပွဲနှင့် (ခ) အဆင့်ပြိုင်ပွဲ

ဟူ၍ ပြိုင်ပွဲ နှစ်မျိုးခွဲခြားကာ (က) အဆင့်တွင် ပြိုင်ပွဲဝင်အသင်း ၁၆ သင်း၊ (ခ) အဆင့်တွင် ပြိုင်ပွဲဝင်အသင်းရှစ်သင်း စုစုပေါင်း ၂၄ သင်းဖြင့် ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကာ ပထမအဆင့် အုပ်စုပတ်လည်ပြိုင်ပွဲများကို တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များအလိုက် ဇန်နဝါရီလ ၂၅ ရက်နေ့ပြည်တော်ရှိ ဇေယျာသီရိ တပ်မတော်အားကစားကွင်း၌ ဒုတိယအဆင့် ရှုံး/ထွက်ပွဲစဉ်များနှင့် ဗိုလ်လုပွဲစဉ်များအား ၂၀၂၃ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၆ ရက်မှ စတင်၍ ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ကြခြင်း ဖြစ်ပြီး ယနေ့တွင် ဗိုလ်လုပွဲနှင့် ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားကို အောင်မြင်စွာ ကျင်းပပြီးစီးခဲ့ခြင်း ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်



ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(လေ)ဗိုလ်ချုပ်ကြီးထွန်းအောင် (ခ) အဆင့်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် တောင်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်အသင်းမှ အားကစားသမားများကို တစ်ဦးချင်းဆုတံဆိပ်များပေးအပ်ချီးမြှင့်စဉ်။



အကြိမ် (၆၀)မြောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ဖလား တပ်မတော် (ကြည်း၊ ရေလေ)ဘောလုံးပြိုင်ပွဲကို (က)အဆင့်ပြိုင်ပွဲနှင့် (ခ) အဆင့်ပြိုင်ပွဲဟူ၍ ပြိုင်ပွဲနှစ်မျိုးခွဲခြားကာ (က)အဆင့်တွင် ပြိုင်ပွဲဝင်အသင်း ၁၆ သင်း၊ (ခ) အဆင့်တွင် ပြိုင်ပွဲဝင်အသင်းရှစ်သင်း စုစုပေါင်း ၂၄ သင်းဖြင့် ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကာ ပထမအဆင့် အုပ်စုပတ်လည်ပြိုင်ပွဲများကို တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်များအလိုက် ဇန်နဝါရီလ ၂၅ ရက်နေ့ပြည်တော်ရှိ ဇေယျာသီရိ တပ်မတော်အားကစားကွင်း၌ ဒုတိယအဆင့် ရှုံး/ထွက် ပွဲစဉ်များနှင့် ဗိုလ်လုပွဲစဉ်များအား ၂၀၂၃ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၆ ရက်မှစတင်၍ ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ကြခြင်းဖြစ်ပြီး ယနေ့တွင် ဗိုလ်လုပွဲနှင့် ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားကို အောင်မြင်စွာ ကျင်းပပြီးစီးခဲ့ခြင်းဖြစ်

အကြိမ် (၆၀)မြောက် တပ်မတော် ကာကွယ်ရေး ဦးစီးချုပ်ဖလား တပ်မတော် (ကြည်း၊ ရေလေ)ဘောလုံး ပြိုင်ပွဲ (က)အဆင့်ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသည့် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း) စခန်းမှူးရုံး အသင်းမှ အားကစား သမားများ အောင်ပွဲခံနေစဉ်။



## ထိုင်းဘုရင့်လေတပ်ဦးစီးချုပ်နှင့်ဇနီး ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ ရန်ကုန်မြို့မှပြန်လည်ထွက်ခွာ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(လေ) ဗိုလ်ချုပ်ကြီးထွန်းအောင်၏ဖိတ်ကြားချက်အရ မြန်မာနိုင်ငံ၌ တရားဝင် ချစ်ကြည်ရေးခရီးရောက်ရှိနေသည့် ထိုင်းဘုရင့်လေတပ်ဦးစီးချုပ် Air Chief Marshal Punpakdee Pattanakul နှင့်ဇနီး ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့မှ ထိုင်းဘုရင့် တပ်မတော်အထူးလေယာဉ်ဖြင့် ထိုင်းနိုင်ငံသို့ပြန်လည်ထွက်ခွာကြရာ တပ်မတော်(လေ)မှအရာရှိကြီးများ၊ မြန်မာနိုင်ငံ ဆိုင်ရာ ထိုင်းလေတပ်စစ်သံမှူး Group Captain

Jumphol Chantakamma နှင့်တာဝန်ရှိသူများက မင်္ဂလာခုံလေတပ်စခန်းဌာနချုပ်၌ ပို့ဆောင်နှုတ်ဆက်ကြသည်။ သွားရောက်လေ့လာ အဆိုပါ ချစ်ကြည်ရေးကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် နိုဝင်ဘာ ၂၃ ရက်တွင် ရန်ကုန်မြို့ရှိ ရွှေတိဂုံစေတီတော်၊ ကမ္ဘာ့အေးစေတီတော်နှင့်ဗိုလ်တထောင်ကျိုက်ဒေးအပ်ဆံတော်ဦး စေတီတော်တို့အား ဖူးမြော်ကြည့်ညိုကြပြီး ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းဈေးသို့ သွားရောက်လေ့လာခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်





# ဘဝအတွက်အဖိုးတန်ရာတရားနှင့် သာမညဖလအခါမှာ

လောကကြီးမှာ အယူမမှား၊ အယူမှန်ဖို့က အရေးကြီးလှသည်။ အယူမှန်မှလည်း မှန်ကန်သော အကြံအစည်ဟူ၍ ဖြစ်ပေါ်နိုင်ပါသည်။ ကိလေသာတို့ကို ပယ်သတ်ပြီး နိဗ္ဗာန်သို့ လျှောက်လှမ်းရာမှာ ဒုက္ခကို ဒုက္ခမှန်းသိခြင်း၊ ဒုက္ခ၏အစ၊ ဒုက္ခချုပ်ကြောင်းနှင့် ဒုက္ခငြိမ်းရာ အမှန်လမ်းကို သစ္စာအမှန်အဖြစ်လည်းကောင်း၊ သမ္မာဒိဋ္ဌိဟူသော အယူမှန်ခြင်းကို မဂ္ဂင်ရှစ်ပါးမှာ အရေးအကြီးဆုံးတစ်ပါးအဖြစ်လည်းကောင်း ကျေးဇူးရှင်မြတ်စွာဘုရားက အတိအလင်းဟောတော်မူခဲ့သည်။

ထိုတရားများ၏ ဆန့်ကျင်ဘက်ကား မိစ္ဆာဒိဋ္ဌိ အယူမှားခြင်းဖြစ်သည်။ အယူမှားမှုများကြောင့် လူများပျက်စီးရသည်။ လောကကြီးပျက်ဆီးခံရသည်။ မြတ်စွာဘုရားဟောတော်မူသော၊ မှန်ကန်သောအယူဟူသည် မည်သည့်ဘာသာဖြစ်ရမည် ဟုမဆို၊ သတ္တဝါအားလုံးအတွက်ဖြစ်သည်။ ဟိုအတွက်တော့မှန်သည်။ ဒီအတွက်တော့ မမှန်မဟုတ်ပါ။ လက်တွေ့လိုက်နာကျင့်ကြံကြည့်ရန် အားပေးသည်။ အထက်ပါ သမ္မာဒိဋ္ဌိ မှန်ကန်သော အယူနှင့် မှန်ကန်သောအမြင်များကြောင့် အချို့ပညာဉာဏ်ကြီးသူများမှာ သစ္စာလေးပါးအလင်းတရားကို ရှာဖွေလာကြပြီး သံသရာဝဋ်ဒုက္ခမှ လွတ်မြောက်ရေးအထိ အကြံအစည်များဖြစ်ပေါ်ရသည်။ တစ်ပါးသူကို မပင်ပန်းစေခြင်း၊ စိတ်ဒုက္ခမရောက်စေခြင်း၊ သတ္တဝါများကို မပျက်စီးစေလိုခြင်းစသည့် စေတနာကောင်းရှိသူများ လောကတွင် အများအပြားရှိပါသည်။ သူတို့အတွက် ဒီလိုအကြံအစည်မျိုး ရရှိလာခြင်းသည်ပင် အရင်းစစ်ကြည့်တော့ အယူမှန် အမြင်မှန်ကြသောကြောင့်ဟု ယုံကြည်မိပါသည်။

**မှားယွင်းသောအယူနှင့် အစွဲကြီးရာမှသည်**  
ထို့ကြောင့် ဒုစရိုက်များကင်းရာနှင့် သုစရိုက်တွေများရာ ယုတ်ညံ့မှုများနှင့် ဖြူစင်မှုများရှိရာကို မှန်ကန်သောအယူနှင့် ဆက်စပ်ကြည့်မိသည်။ သာသနာကာလမှာလူဖြစ်လာရသော်လည်းလောကကြီးတွင် အယူမှားမှုဟူသော အခြေခံဉာဏ်ပညာမဲ့တရားအစုများကြောင့် မလုံခြုံသလို ခံစားနေကြရခြင်းဖြစ်သည်။ အယူမှားမှုနှင့်အတူ အကျင့်မှား၊ ယုံကြည်မှုအမှား၊ သံသယပေါင်းများစွာနှင့် ကျင်လည်နေကြရသည်။ ဘုရား၊ တရား၊ သံဃာဟူသော ရတနာသုံးပါးကိုပင် ယုံကြည်အောင် မနည်းကြိုးစားနေသူများ ရှိနေသေးသည်။ ရတနာသုံးပါးကိုမယုံကြည်၊ ကောင်းတာလုပ်လျှင် ကောင်းတာဖြစ်မည်၊ မကောင်းတာလုပ်လျှင် မကောင်းတာဖြစ်မည်ကိုလည်းမသိ၊ ကုသိုလ်၊ အကုသိုလ်ဆိုတာရှိသည်ကိုလည်းမသိ၊ ကုသိုလ်၊ အကုသိုလ် အကျိုးပေးကိုလည်း မယုံကြည်မှတော့ ဘဝသံသရာအဆက်ဆက်ဆိုသည်ကိုလည်း ယုံနိုင်တော့မည်မဟုတ်။ ထို့ကြောင့် ရှည်လွန်းလှသည့် သံသရာတွင် နောင်ဘဝဆိုသည်လည်းမရှိ၊ ဒီဘဝမှာပဲပြတ်သည်။ ကောင်းတာ၊ မကောင်းတာလည်း ဒီဘဝမှာပဲပြီးသည်ဟု အစွဲရှိတတ်ကြသည်။ သံသရာကိုမယုံကြည်သည့်အတွက် တစ်လည်လည်ဖြင့် လောဘ၊ ဒေါသ၊ မောဟအစုံမှာ ကြီးလေးသော အပြစ်များ ကျူးလွန်မိသလိုဖြစ်နေသည်။ ထို့ကြောင့် လက်တွေ့တွင် အမှားတွေများလာကြပြီး ပစ္စုပ္ပန်မှာ အကျိုးဆုတ်ယုတ်ပျက်ပြားကြရသလို သံသရာမှာလည်း အကျိုးပေးမလှ ဒုဂ္ဂတိဘဝရောက်ကြရသည်။  
အယူမှန်၊ အတွေးမှန်သည့်အခါ ဆရာအတင်မှားပြီး မိတ်ဆွေအစစ်အမှန်ကို မသိနိုင်လောက်အောင် အမှတ်မှားကုန်ကြခြင်းလည်း ပါမည်ထင်သည်။ မပေါင်းအပ်သူနှင့် ပေါင်းမိခြင်းပါသလို မပြစ်မှားသင့်သူကို ပြစ်မှားမိခြင်းကြောင့်လည်း ဖြစ်သည်။ တကယ်မရှိတာကို အရှိထင်၊ ရှိတာကိုလည်း ယုတ္တိရှိ/မရှိ သဘာဝတရားနှင့်ယှဉ်ပြီး မဆန်းစစ်နိုင်ကြ၊ သူများက ဝေဖန်တော့လည်း အဝေဖန်မခံနိုင်ကြ။ ထိုတရားများကို မသိသည့်အတွက် ဒါဟာလည်း ငါ့ဟာ၊ ဟိုဟာလည်း ငါ့ဥစ္စာ၊ ငါ၊ သူတစ်ပါး၊ ယောက်ျား၊ မိန်းမ ငါ့အတ္တတွေအထိ ဖြစ်တည်လာရတော့သည်။ နောက်ဆုံး အားလုံးဟာ မမြဲခြင်းသဘောများဆိုသည်ကိုလည်း မမြင်နိုင်ကြတော့ပါ။

**အယူမှန်၊ အတွေးမှန်သည့်အခါ ဆရာအတင်မှားပြီး မိတ်ဆွေအစစ်အမှန်ကို မသိနိုင်လောက်အောင် အမှတ်မှားကုန်ကြခြင်းလည်း ပါမည်ထင်သည်။ မပေါင်းအပ်သူနှင့် ပေါင်းမိခြင်းပါသလို မပြစ်မှားသင့်သူကို ပြစ်မှားမိခြင်းကြောင့်လည်းဖြစ်သည်။ တကယ်မရှိတာကို အရှိထင်၊ ရှိတာကိုလည်း ယုတ္တိရှိ/မရှိ သဘာဝတရားနှင့်ယှဉ်ပြီး မဆန်းစစ်နိုင်ကြ၊ သူများက ဝေဖန်တော့လည်း အဝေဖန်မခံနိုင်ကြ။ ထိုတရားများကို မသိသည့်အတွက် ဒါဟာလည်းငါ့ဟာ၊ ဟိုဟာလည်းငါ့ဥစ္စာ၊ ငါ၊ သူတစ်ပါး၊ ယောက်ျား၊ မိန်းမ ငါ့အတ္တတွေအထိ ဖြစ်တည်လာရတော့သည်။ နောက်ဆုံး အားလုံးဟာ မမြဲခြင်းသဘောများဆိုသည်ကိုလည်း မမြင်နိုင်ကြ**

အယူမှားတတ်သူများသည် မှန်ကန်ရာကိုမယူတတ်ကြပေမယ့် မမှန်တာကိုမူ စွဲတတ်ကြသည်။ တချို့အစွဲကြီးစွဲ၍ အတ္တကြီးသူများဖြစ်ကုန်သည်။ ကိုယ်စွဲမိစွဲရာကို အမှန်ဟုလည်း ထင်မှတ်မှားတတ်ကြသည်။ ကိုယ့်အယူအဆသာ အမှန်၊ သူ့အယူအဆကတော့အမှားဟု တရားသေယူမပြီး ကိုယ့်အယူဝါဒကို မစွန့်လွှတ်နိုင်ဖြစ်ကြရသည်။ တချို့မှားမှန်းသိသည့်တိုင် မချွတ်နိုင်၊ မကျွတ်နိုင်ကြ။ အစွဲကြီးလွန်းတော့ အမှန်ဘက်သို့ မရုန်းထွက်နိုင်ဖြစ်ကြရသည်။ အသိတွေ အမှောင်ပိုးတော့ အမှားတွေ ကျူးလွန်ကြတော့သည်။ ထို့ကြောင့် ဒီဘက်ခေတ်တွေမှာ သီလ၊ သမာဓိ၊ ပညာ နည်းသည်ထက်နည်းလာကြပြီး အသက်တွေသတ်ကြ၊ ဖြတ်ကြရမှာ ဝန်မလေး၊ စင်စင်ကြယ်ကြယ် အသက်မွေးခြင်းမရှိ၊ ကိုယ့်ဥစ္စာမဟုတ်လည်း မတရားယူကြ၊ မှားယွင်းတဲ့ကာမဂုဏ်မှာလည်း လွန်ကျူးပျော်ပါးကြ၊ အကျိုးမရှိလိမ့်ညာကြ၊ ကဲ့ရဲ့ကြ၊ ကုန်းတိုက် သိမ်ဖျင်းကြမ်းတမ်း အကုန်ပြောပြီး မူးယစ်ရမ်းကား ဒုစရိုက်မှုအကုန် အမှားကြီးမှားမိကြတော့သည်။

**ဆရာအတင်မှားမိသည်၏အဖြစ်**  
ခေတ်သစ်မှာ လူတို့၏မှောက်မှားခြင်းတချို့သည် ယုံကြည်မှုမှား၊ ကိုးကွယ်မှုမှား၊ အယူမှားခြင်းများကြောင့်ဖြစ်ကြရသည်ကို ယခုလို တန်ဆောင်မုန်းလအခါသမယ ကြုံကြိုက်ခိုက်မှာ မြတ်စွာဘုရားရှင် ပွင့်ဆဲလက်ထက် ဘုရင်ဗိမ္ဗိသာရမင်း၏သားတော် အဇာတသတ်မင်းသား၏ အတိတ်အကြောင်းအရာနှင့်ဆက်စပ်၍ ထုတ်နုတ်သုံးသပ် သင်ခန်းစာယူသင့်ကြပါသည်။ အားလုံးကြားဖူး နာယူဖူးကြသည့်အတိုင်း အဇာတသတ်မင်းသားသည် ဘုရားကို အထင်လွဲ၊ သံဃာသင်းခွဲရန်အကြံရှိသည့် ဈာန်အဘိညာဉ်ရပြီးသော ဒေဝဒတ်ကိုမှ အထင်ကြီးပြီး ဆရာအတင်မှားမိသည်။ ငယ်လည်းငယ်၊ ဉာဏ်ပညာကလည်းနည်း၊ မောက်လည်းမောက်မာလွန်းသည့်အခါ ဆရာညွှန်ကြား အယုံသွင်းသည့်အတိုင်း သူ၏ဖခင်ကို သူ့ကိုယ်တိုင်သတ်သည့်အမှုကို ကျူးလွန်မိခဲ့သည်။ သတ်ရသည့်အကြောင်းကို ဆန်းစစ်သော် ဖခင်ဘုရင်၏ စည်းစိမ်နှင့် အာဏာကို မက်လွန်းမက်မက်သည့် ကိုယ်ကျိုးအတ္တ၊ ဆရာဒေဝဒတ်ကဲ့သို့ ဖန်ဆင်းအစုံ တန်ခိုးအစုံအစုံကို အလိုရှိခြင်း၊ အရွယ်နုပျိုစဉ်မှာ တက်ကြွသော မာန်ယစ်မှု၊ လက်နက်အားကိုးပြီး မူလဗီဇကိုက သတ်ချင်ဖြတ်ချင်သည့်စိတ်၊ ယုံကြည်လွယ်၍မှားသော အယူရှိခြင်းသည်ပင် အရင်းခံအကြောင်းတရားများ ဖြစ်လာရသည်။ တပ်မက်ခြင်းလောဘကြောင့် လိုချင်တာမရသည့်အခါ ဒေါသကြောင့် အကုသိုလ်အမှုကြီး ကျူးလွန်မိခြင်းပင် ဖြစ်တော့သည်။

**ကြီးမားလွန်းသည့် အကုသိုလ်ကံတွေကြောင့်**  
သတ္တဝါအားလုံးတို့အတွက် မိတ်ဆွေကောင်း သဖွယ်ဖြစ်သော ကလျာဏမိတ္တ ဘုရားရှင်အား လုပ်ကြံပြစ်မှားခြင်း၊ ကျေးဇူးရှင်ဖခင်အား သတ်မိခြင်းအကုသိုလ်များကား ကြီးမားလွန်းလှသည်။ ဆရာကောင်းသဖွယ်ဟန်ဆောင်၍ မူလကုသိုလ်အဖြစ်ကို ပျက်ဆီးမိသည့် ဒေဝဒတ်၏ အကုသိုလ်ကံကလည်း မသေးလှ။ ထိုအကုသိုလ်ကံအကျိုးပေးကြောင့်ပင် သွေးအန်၊ မြေမျို၊ မလှမပ ဘဝဆုံးရသည့် ဒေဝဒတ်၏ဘဝ၊ ဆရာအတင်မှား အသုံးချခံဘဝမှာ ဖခင်ဘုရင်ကို သတ်မိသည့် အဇာတသတ်၏ ငရဲပြည်လားရသည့်ဘဝများသည် သံဝေဂယူစရာများပင် ဖြစ်တော့သည်။ သို့သော် အဇာတသတ်တွင် ပြုမိဖူးသည့် ကောင်းမှုကုသိုလ်များကြောင့် မဟာအဝီစိငရဲကျရမည့်အစား ပို၍ပေါ့ပါးသည့် ကုမ္ဘီငရဲသို့သာ လားရသည့်အဖြစ်ကို ကြည့်ခြင်းဖြင့်လည်း ယခုဘဝမှာ ကုသိုလ်ကောင်းမှုတစ်ခုခုကို ကြိုးစားပြုခဲ့လျှင်၊ လုပ်လျှင်လုပ်သလောက် အကျိုးပေးကောင်းပါကြောင်း သုံးသပ်မိပြန်သည်။ သေလွန်ပြီး ငရဲပြည်မသွားခင် ကုသိုလ်ကောင်းမှုပြုဖြစ်ခြင်း အကြောင်းကလည်း မှန်ကန်သောအယူကို ရှာဖွေနိုင်ခြင်းနှင့် ဆရာကောင်း၊ ဆရာမှန်ကို အချိန်မီ ဆရာတင်ခဲ့ခြင်းက အရင်းခံဟု သုံးသပ်နိုင်ပါသည်။  
တကယ်တော့ ဒေဝဒတ်ရော အဇာတသတ်ပါ ချမ်းသာရာကို ရှာခဲ့ကြသော်လည်း ဆင်းရဲခြင်းကိုသာ ရခဲ့ကြခြင်းဖြစ်သည်။ အဇာတသတ်ခမျာ ဖခင်ကိုသတ်မိခဲ့သည့် အကုသိုလ်ကံကြီးကြောင့် သေတာထက်ဆိုးသည့် စိတ်ကျဝေဒနာ၊ တွေတွေ ဝေဝေသေရမည်ကို ထိတ်လန့်ပြီး ငရဲပြည်ရောက်ရတော့မည်ဟူသော စိုးရိမ်မှုသောက၊ အိပ်မက်ဆိုးများနှင့် အိပ်မပျော်နိုင်ရှာသော၊ အိပ်ရမည်ကိုပင် ကြောက်နေရရှာသော ဝေဒနာအပူမီး၊ ထိုမီးများကား ငရဲမီးကဲ့သို့ ပူပြင်းလှပါသည်။ အသက်ရှင်နေရသော်လည်း အပြစ်တို့ဖြင့်သာ ပြည့်နှက်နေတော့သည်။ သီလနည်းခဲ့၍ ပရိသတ်အလယ် ကြောက်ရွံ့ခြင်း

## ဒေါက်တာမြတ်မိုး

ကင်းကင်းနှင့် စိတ်ကြည်လင်ရွှင်ယူခြင်းအကျိုးကို အဘယ်မှာလျှင် ရနိုင်ပါမည်နည်း။ ဆရာအမှားနှင့် မိတ်ဆွေအတုကို ပေါင်းမိခဲ့သည့် အယူမှားနှောင်တကို ဖြေဆည်မဆုံးနိုင်တော့၊ ထိုဝေဒနာကို အမြန်ပျောက်ကင်းလိုလှ၍ ကယ်တင်ရှင်မျိုးစုံကိုသာ ရှာဖွေမိတော့သည်။ သို့သော် မူလတွေ့သမျှ နာယူမိသမျှ တိတ္ထိဆရာအားလုံး၏ အဖြေကား မရေရာ ဇေဝဇေဝါအခြေအနေမှာ လိုချင်သောအဖြေကိုမူ ဘယ်လိုမှ ရှာဖွေမတွေ့နိုင်ခဲ့ပါ။

### ကလျာဏမိတ်ဆွေအစစ်ထံမှ

သို့သော် အဇာတသတ်မင်းကြီးမှာ နောက်ဆုံး၌ အမှန်ကိုရှာတွေ့လိုသည့် ကုသိုလ်ဇောအရှိန်ကြောင့် အမှန်လမ်းစကြိုပေးစွမ်းသော သမားတော်ကြီးဆရာဇိဝကမှတ်ဆင့် ကလျာဏမိတ်ဆွေဘုရားရှင်ကို တွေ့ထိဖူးမြော် နာယူခွင့်ရလိုက်ပါပြီ။ သူတစ်ပါးကို နက်နဲသောတရားစကားဖြင့် ဆုံးမတတ်သော ဆရာကောင်း၊ ဆရာမြတ်နှင့် တွေ့ရပြီဆိုမှတော့ အဆုံးအမကို ကောင်းစွာခံယူနိုင်သော တပည့်ကောင်းတစ်ဦးလည်း ဖြစ်ခဲ့ရပါပြီ။ ရာဂနှင့် သဒ္ဓါသည် ဂုဏ်ချင်းနီးပြီး သဘောသဘာဝချင်း တူညီကြသည်ဟု မှတ်သားဖူးသည်ဖြစ်ရာ မင်းကြီးအဇာတသတ်အဖို့ ရာဂစရိုက်ဖြင့် အကုသိုလ်များကို သိမ်မွေ့နူးညံ့ မကြမ်းတမ်းလွန်းဘဲ ကျူးလွန်ခဲ့၍ ထင်သည်။ သဒ္ဓါအားကြီးလာတော့လည်း ကုသိုလ်အားက သာလွန်သွားခြင်းဖြစ်မည်ဟု သုံးသပ်မိပါသည်။ ရာဂစရိုက်ဖြင့် အကျိုးစီးပွားကို စွန့်နိုင်ခဲ့သော်လည်း အားကြီးသောသဒ္ဓါဖြင့် သီလဂုဏ်ကို ရှာနိုင်ခဲ့ခြင်းလည်း ဖြစ်ပါသည်။

ဘုရားရှင်ထံတွင် အဇာတသတ်မင်းကြီး လျှောက်ထားမေးမြန်းခြင်း၊ မှတ်သားနာယူခြင်း အကျိုးရလဒ်ကား ကြီးမားလှပါသည်။ ယခုလို တန်ဆောင်မုန်းလပြည့် သာမညဖလအခါတော်နေ့တွင် အေးချမ်းလှပ လပြည့်ညတစ်ည၏အရသာကို “သာမည”-ရဟန်းပြုခြင်း၏ “ဖလ”-အကျိုးကျေးဇူးမည်သော သာမညဖလသုတ်တော်နှင့်အတူ ဘုရားရှင်ထံတွင် ရဟန္တာဖြစ်လာပုံ၊ တရားကို ပြည့်ပြည့်စုံစုံ နာယူခွင့်ရခဲ့ပါပြီ။ ဘုရားရှင်ကြောင့် ငြိမ်းချမ်းမှုနှင့် အတူ မိမိ၏ကြီးလေးသောအပြစ်များကို ကုစားနိုင်ခဲ့ပါပြီ။ ဖခင်ကိုမသတ်မိလျှင် သောတာပန်ဟူသော အရိယာ၊ သတ်မိတော့လည်း ငရဲဘဝ၊ ဘုရားရှင်နှင့် တွေ့ပြီး ဝိဇီတာဝိပစ္စေကဗုဒ္ဓါအဖြစ် ရောက်ရမည်ဆိုတော့လည်း သံဝေဂယူဆင်ခြင်စရာတွေအပြည့်။ တရားနာခွင့်ရခြင်း၊ ရတနာသုံးပါးကို အလေးအနက် ယုံကြည်သွားခြင်း၊ ဖခင်သတ်မိသော အကုသိုလ်ကြောင့် မိမိမှာ ရဟန်းပြုခွင့်မရခဲ့သော်လည်း သားဖြစ်သူအား သာသနာ့ဘောင်သို့ သွတ်သွင်းနိုင်ခဲ့ခြင်း၊ ဘုရားဒါယကာခံယူ၍ ကိုယ်တိုင်ပထမ သင်္ဂါယနာတင်ခွင့်ရခြင်း၊ ဓာတ်တော်မွေတော်များကို စုဆောင်းလက်ဆင့်ကမ်း အမွေပေးနိုင်ခြင်း၊ ဗုဒ္ဓသာသနာနှစ်ကို **စာမျက်နှာ ၉ သို့ ၁၁**

**အဇာတသတ်တွင် ပြုမိဖူးသည့် ကောင်းမှုကုသိုလ်များကြောင့် မဟာအဝီစိငရဲကျရမည့်အစား ပို၍ပေါ့ပါးသည့် ကုမ္ဘီငရဲသို့သာ လားရသည့်အဖြစ်ကို ကြည့်ခြင်းဖြင့်လည်း ယခုဘဝမှာ ကုသိုလ်ကောင်းမှုတစ်ခုခုကို ကြိုးစားပြုခဲ့လျှင်၊ လုပ်လျှင်လုပ်သလောက် အကျိုးပေးကောင်းပါကြောင်း သုံးသပ်မိပြန်သည်။ သေလွန်ပြီး ငရဲပြည်မသွားခင် ကုသိုလ်ကောင်းမှုပြုဖြစ်ခြင်းအကြောင်းကလည်း မှန်ကန်သောအယူကို ရှာဖွေနိုင်ခြင်းနှင့် ဆရာကောင်း၊ ဆရာမှန်ကို အချိန်မီဆရာတင်ခဲ့ခြင်းက အရင်းခံဟု သုံးသပ်နိုင်**



# ရေဘေးဒဏ်ခံစားခဲ့ရသည့် လှည်းကူးမြို့နယ် စာရေးဆရာအသင်းဝင်များအတွက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်ထံမှ လှူဒါန်းသည့် ထောက်ပံ့ငွေများ ပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပ

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၄

ရေဘေးဒဏ်ခံစားခဲ့ရသည့် လှည်းကူးမြို့နယ် စာရေးဆရာအသင်းဝင်များအတွက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်ထံမှ လှူဒါန်းသည့် ထောက်ပံ့ငွေများ ပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့ရှိ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ရုံး မင်္ဂလာခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

### တက်ရောက်

အခမ်းအနားသို့ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်အုန်း၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးစိုးသိန်းနှင့် ဝန်ကြီးများ၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တရားသူကြီးချုပ်၊ မြန်မာနိုင်ငံ စာရေးဆရာအသင်း ဥက္ကဋ္ဌ ဦးအုန်းမောင်(မြင်းမူမောင်နိုင်မိုး)နှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ လှည်းကူးမြို့နယ် စာရေးဆရာအသင်းဝင်များနှင့် ဖိတ်ကြားထားသော ဧည့်သည်တော်များ တက်ရောက်ကြသည်။

ဦးစွာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးမောင်မောင်အုန်းက ရေဘေးဒဏ်ခံစားခဲ့ရသည့် လှည်းကူးမြို့နယ် စာရေးဆရာအသင်းဝင်များအား နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်က လှူဒါန်းသည့်ငွေများကို ယနေ့ပေးအပ်ခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေဖြင့် ဘက်ပေါင်းစုံမှ နေ၍ တိုင်းပြည်တည်ငြိမ် အေးချမ်းရေးနှင့် ဒေသအတွင်း လူမှုစီးပွားဘဝ မြင့်မားတိုးတက်ရေးတို့



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်က လှူဒါန်းသည့် ထောက်ပံ့ငွေများအား ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်အုန်းက ပေးအပ်ရာ လှည်းကူးမြို့နယ် စာရေးဆရာအသင်းဝင်များကိုယ်စား တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက လက်ခံရယူစဉ်။

အတွက် လုပ်ငန်းစဉ်များ ချမှတ်၍ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း။

နိုင်ငံတော်က စာပေလောကသားများ၊ စာပေပညာရှင် စာရေးဆရာကြီးများအား တတ်စွမ်းသရွေ့ ကြည့်ရှု စောင့်ရှောက်ပေးလျက်ရှိပါကြောင်း။

လက်ရှိဖြစ်ပွားနေသည့် ရှမ်းပြည်နယ် မြောက်ပိုင်း ကိစ္စရပ်များတွင် သတင်းတု၊ သတင်းမှားများကြောင့်၊ တိုင်းရင်းသားပြည်သူများ ပိုမိုဒုက္ခရောက်စေမည့် ဘေးမှ ကင်းဝေးနိုင်စေရေးအတွက် စာပေပညာရှင် စာရေးဆရာကြီးများက မိမိတို့ နားလည်တတ်ကျွမ်း

သည့် စာပေကလောင်စွမ်းအားဖြင့် နိုင်ငံနှင့် လူမျိုးအတွက် သတင်းတု၊ သတင်းမှားများကို တိုက်ထုတ် ချေဖျက်၍ သတင်းမှန်များ ဖော်ပြရေးသားပေးကြစေ လိုပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးစိုးသိန်းက ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့အနေဖြင့် ရေကြီးနစ်မြုပ်စဉ်ကာလအတွင်း ထောက်ပံ့မှုများ အချိန်နှင့်တစ်ပြေးညီ ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပါကြောင်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးစခန်းများ ဖွင့်လှစ်ပြီး ကူညီမှုများ ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပါကြောင်းနှင့် နောင်တွင် ရေကြီးနစ်မြုပ်ဒဏ်မှ ကာကွယ်ရန် ဆောင်ရွက်ထားရှိမှု အခြေအနေများကို ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်ထံမှ လှူဒါန်းသည့် ထောက်ပံ့ငွေများကို ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်အုန်းက ပေးအပ်ရာ လှည်းကူးမြို့နယ် စာရေးဆရာအသင်းဝင်များကိုယ်စား တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက လက်ခံရယူသည်။

ထို့နောက် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးစိုးသိန်းက ထောက်ပံ့ငွေများ ပေးအပ်သည်။

ယင်းနောက် လှည်းကူးမြို့နယ် စာရေးဆရာအသင်းဥက္ကဋ္ဌက ကျေးဇူးတင်စကား ပြောကြားပြီး အခမ်းအနားကို ရပ်သိမ်းလိုက်သည်။

သတင်းစဉ်

## အိမ်ထောင်စုစာရင်း မရှိသူများ၊ နိုင်ငံသားကတ် မရှိသေးသူများကို ပန်းခင်းစီမံချက်ဖြင့် အမြန်ဆုံးဆောင်ရွက်ပေးကြရန်လို

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄

လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာနက ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် ပန်းခင်းစီမံချက်နှင့် မြေပြင်ကွင်းဆင်းစာရင်းကောက်ယူရေး လုပ်ငန်း၊ နိုင်ငံသားကတ်ပြား ထုတ်ပေးခြင်း မှတ်ပုံတင်စာအုပ် (နိုင်-၄) မှတ်တမ်းနှင့် အိမ်ထောင်စု လူဦးရေစာရင်း အချက်အလက်များ e-ID Server အတွင်း ဖြည့်သွင်းခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်မှု အခြေအနေများနှင့်ပတ်သက်၍ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်း အစည်းအဝေးကို ယနေ့မနက် ၂ နာရီက နေပြည်တော်ရှိ အဆိုပါ ဝန်ကြီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

### တက်ရောက်

အစည်းအဝေးသို့ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးဌေးလှိုင်၊ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ဦးဝင်းဇော်အောင်၊ ဦးစီးဌာနများမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများတက်ရောက်ကြပြီး တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်၊ ဦးစီးဌာနများက သက်ဆိုင်ရာဒေသများမှ ဗီဒီယိုကွန်ဖရင့်စနစ်ဖြင့် တက်ရောက်ကြသည်။

ဦးစွာ ဒုတိယဝန်ကြီးက မဲဆန္ဒရှင်စာရင်း မှန်ကန်ရေးအတွက် မြေပြင်တစ်အိမ်တက်ဆင်း

ကွင်းဆင်း စာရင်းကောက်ယူရေး လုပ်ငန်းကို ပြီးခဲ့သည့် ဇန်နဝါရီလအတွင်းက တစ်နိုင်လုံးအတိုင်း အတာဖြင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ကောက်ယူရရှိသည့် အချက်အလက်များကို မြို့နယ်ရုံးများရှိ မှတ်တမ်းများဖြင့် တိုက်ဆိုင်စိစစ်၍ ရုံးချုပ်ရှိ e-ID Server အတွင်း စိစစ်ဖြည့်သွင်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ တွေ့ရှိချက်များအရ ဖြေရှင်းဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းပမာဏ များပြားနေသည့်အတွက် ပြန်လည်စိစစ်သုံးသပ်ကာ အမှန်တကယ် အိမ်ထောင်စုစာရင်း မရှိသူများ၊ နိုင်ငံသားကတ် မရှိသေးသူများကို ပန်းခင်းစီမံချက်ဖြင့် ဆောင်ရွက်၍ အမြန်ဆုံးဆောင်ရွက်ပေးကြရန် လိုကြောင်း၊ ယင်းစာရင်းများသည် တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်အလိုက် အရေအတွက် ပမာဏများစွာရှိနေသည့်အတွက် တာဝန်ရှိသူအဆင့်ဆင့်က စနစ်တကျစိစစ်၍ ထိထိရောက်ရောက် ကြပ်မတ်ဆောင်ရွက်ပေးကြရမည် ဖြစ်ပါကြောင်း။

တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ် ဦးစီးမှူးများအနေဖြင့် လုပ်ငန်းများကို တာဝန်ယူမှု၊ တာဝန်ခံမှုဖြင့် အဆင့်ဆင့်ကြပ်မတ် ကွပ်ကဲကြရန် အရေးကြီးပါကြောင်း၊ အောက်ခြေဝန်ထမ်းများ၏ တွေ့ကြုံရသည့် အခက်အခဲများကိုလည်း မေးမြန်းဆွေးနွေးကာ လိုအပ်ချက်များကို ဖြည့်ဆည်းပေးကြရန်နှင့်



အထက်ဌာနအဆင့်ဆင့်ဆိုင်ဆိုင် ဆက်လက်တင်ပြကြရန် လိုကြောင်း၊ လုပ်ငန်းများ၏ အရေးပါမှုကို သိရှိနားလည်ကြပြီး အချိန်မီပြီးစီးနိုင်ရေး ပိုင်းဝန်းကြိုးပမ်း ဆောင်ရွက်ကြရန်လိုကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်နှင့် နိုင်ငံသားဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးထိန်ဝင်းက တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်အလိုက် ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းပမာဏအလိုက် ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှုနှင့် ဆောင်ရွက်ရမည့်နည်းလမ်းများ၊ လုပ်ငန်းလိုအပ်ချက်များအပေါ် ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးမှုကို လည်းကောင်း၊ အိတ်ထရော့နစ် မှတ်ပုံတင်စနစ်ဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးမင်းဟိန်းက မြို့နယ်ရုံးများရှိ

အိမ်ထောင်စု လူဦးရေစာရင်းနှင့် ကိုင်ဆောင်ကတ်ပြားထုတ်ပေးမှုများမှ အချက်အလက်များကို e-ID Server သို့ ဖြည့်သွင်းစိစစ်ဆောင်ရွက်နေမှုနှင့် စက်ကိရိယာများ စနစ်တကျကိုင်တွယ်ထိန်းသိမ်းရေးကို လည်းကောင်း ရှင်းလင်းဆွေးနွေးတင်ပြကြပြီး တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်ဦးစီးမှူးက လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှုနှင့် တွေ့ကြုံရသည့်အခက်အခဲများ၊ ဖြည့်ဆည်းပေးရန် လိုအပ်ချက်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြကြရာ ဒုတိယဝန်ကြီးက လုပ်ငန်းလိုအပ်ချက်များကို ညှိနှိုင်းဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးကာ နိဂုံးချုပ်အမှာစကား ပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

★ စာမျက်နှာ ၈ မှ အတိအကျသတ်မှတ်နိုင်ခဲ့ခြင်း၊ ဘုရားဟော ပိဋကတ်တော်များအား မပျောက်ပျက် မပျက်စီးနိုင်ရန် နောင်လာနောက်သား ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်များ အစဉ်အဆက် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်နိုင်ရန် ကျေးဇူးပြုခဲ့ခြင်း ဂုဏ်ကျေးဇူးများကား ကြီးမားလှန်းသဖြင့် ကျေးဇူးအထူးတင်မိပါသည်။ အဇာတသတ် မင်းကြီး၏ကျေးဇူးကြောင့် ဗုဒ္ဓဘာသာကို အသိအမှတ်ပြုခွင့်ရ၊ စောင့်ရှောက်ခွင့်ရခြင်းသည်ပင် ကျွန်တော်တို့အားလုံးမှာ ကုသိုလ်ဧကန်ဖြစ်ခဲ့ရပါပြီ။ အချုပ်အားဖြင့်တော့ ဘဝမှာယူတတ်လျှင်

အမှားကိုပယ်၊ အမှန်ကိုယူနိုင်မည့် အဖိုးတန်ရာ တရားများစွာရှိပါသည်။ လောကမှာ လောဘကြီး တာလည်း မကောင်း၊ ဒေါသကြီးလွန်းတာလည်း မကောင်းပါ။ လောဘကိုလောဘဖြစ်မှန်းမသိ၊ ဒေါသကိုဒေါသဖြစ်မှန်းမသိဖြစ်ရသော မောဟကြောင့် ဆိုလျှင် ပိုပြီးဆိုးရွားမှုများ တွေ့ကြုံနိုင်သည်ကို နားလည်ပြီးလည်း ဖြစ်ကြပါသည်။ လောဘ၊ ဒေါသ၊ မောဟအခြေခံ အကုသိုလ်ခြံရံ၍ တစ်ဦးအပေါ် တစ်ဦးအနိုင်မယူချင်ကြစေဘဲ တရားမျှတမှုကို အခြေခံ၍သာ အနိုင်ယူစေချင်ပါသည်။ သဒ္ဓါ၊ သတိ၊ ဟိရိဗြတ္တိ၊ အကြားအမြင်များခြင်း။

ဗာဟုသစ္စ၊ ဝီရိယ၊ ပညာတို့ဖြင့်ပြီးစေမည့် သီလများကို ဆောက်တည်လျက် တန်ဆောင်မုန်းလ အခါသမယဝယ် ကြည့်နူးဖွယ်ရာ လပြည့်ညများကို အေးအေးချမ်းချမ်းခံစားနိုင်ကြပါစေဟု ဆုတောင်းပေးချင်သည်။ တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး မှန်ကန်သော ဉာဏ်အမြင်ဖြင့် ယုံမှားသံသယများကင်းပျောက်ပြီး မြင့်မြတ်သော အသက်မွေးမှုဖြင့်လည်း အရာရာကို စင်ကြယ်စေလိုပါသည်။ ပါရမီရင့်သန်သူများအတွက် ကိလေသာအရှုပ်အထွေးကို ရှင်းထုတ်နိုင်မည့်သီလဖြင့် အပါယ်လေးဘုံ၊ စိတ်ကိုညွှန်ပြသည့်သမာဓိဖြင့် ကာမ

ဆယ့်တစ်ဘုံ၊ ကမ္မဗေဒာဝိပဿနာပညာပါရိဟာရိက ဆိုသည့် ထက်ဝန်းကျင်အလုံးစုံစင်ကြယ်သည့် ပညာအားလုံးပါစုံလျှင် အလုံးစုံသော သုံးဆယ့်တစ်ဘုံ အထိ လွန်မြောက်နိုင်သည်ဟုလည်း ဘုရားရှင်က ဆိုထားပြီးဖြစ်လေရာ... အားထုတ်မှုဟူသော ဝီရိယပါ စိုက်လိုက်လျှင် အပါယ်ဆင်းရဲမှ လွတ်ကြမှာ သေချာပါသည်။ သို့မှသာ လက်ရှိပစ္စုပ္ပန်မှာပင် မိမိအတွက် ရော အများအတွက်ပါ အမှန်အေးချမ်း သာယာလာမှာဖြစ်သလို တည်ငြိမ်သည့် ပတ်ဝန်းကျင်ကောင်း တစ်ခုအဖြစ်ကိုလည်း ရမည်မလွဲ ငြိမ်းချမ်းမှုသည် ဧကန်သေချာ ဖြစ်လာပါတော့မည်။ ။



# ပြည်သူတွေ စိုးရိမ်ပူပန်မှုလွန်ကဲပြီး ငွေများကို လိုသည်ထက် ပိုမိုထုတ်ယူကာ လက်ဝယ်ထားရှိခြင်းကြောင့် လူယက်၊ ဓားပြတိုက်ခြင်းများ ခံရနိုင်ပြီး မိမိတို့ ငွေများဆုံးရှုံးနိုင်တဲ့အခြေအနေမျိုး ဖြစ်ပေါ်နိုင်

ဘဏ်များတွင် ဘဏ်လုပ်ငန်းဝန်ဆောင်မှုများ ပုံမှန်အတိုင်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာလင်းအောင်နှင့် မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားမှ တွေ့ဆုံမေးမြန်းထားသည်များကို ဖော်ပြလိုက်ပါသည်-

**မေး။ ။** ဒီရက်ပိုင်းအတွင်း ဘဏ်တွေရေမှာ ပြည်သူတွေ ငွေထုတ်ယူနိုင်ဖို့အတွက် တန်းစီနေတာ နေရာတော်တော်များများမှာ တွေ့ရပါ တယ်။ ဘာကြောင့်လို့ ပြောချင်ပါသလဲ။

**ဖြေ။ ။** လတ်တလောဖြစ်ပေါ်နေတဲ့အခြေအနေ တွေကို အခွင့်ကောင်းယူပြီး နိုင်ငံတော် တည်ငြိမ်အေးချမ်းသာယာမှုနဲ့ စီးပွားရေးတည်ငြိမ် မှုကို မလိုလားတဲ့ သတင်းမီဒီယာများ၊ အကြမ်းဖက် အုပ်စုများနဲ့ ၎င်းတို့ကို ထောက်ခံအားပေးသူများက လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာများမှာ သတင်းတု၊ သတင်း အမှားများကို လှုံ့ဆော်ရေးသားမှုတွေ ဆက်တိုက် ပြုလုပ်နေခဲ့ပြီး ယင်းသတင်းများအနက် နယ်ဘဏ်ခွဲ အချို့မှာ လက်နက်ကိုင်အကြမ်းဖက် သောင်းကျန်းသူ များက အကြမ်းဖက် တိုက်ခိုက်လုယက်ဖျက်ဆီးမှု တွေကို အခွင့်ကောင်းယူပြီး အဆိုပါသတင်းတွေကို ဓာတ်ပုံများနဲ့ တကွဖော်ပြပြီး ပြည်သူတွေက ဘဏ် များမှ ငွေထုတ်ယူလို့မရတော့သယောင် သွေးထိုး လှုံ့ဆော်ရေးသားမှုတွေကြောင့် ပြည်သူများ စိုးရိမ် ပူပန်မှုမြင့်တက်ပြီး ဘဏ်များမှငွေတွေကို လိုသည် ထက်ပို၍ ထုတ်ယူနေခြင်းဖြစ်တယ်လို့ ပြောကြား လိုပါတယ်။

**မေး။ ။** အခုလတ်တလောအခြေအနေတွေအရ ဗဟိုဘဏ်အနေနဲ့ ဘဏ်တွေမှာ အများ ပြည်သူ ငွေသားထုတ်ယူမှုအပေါ် ကန့်သတ်လိုက်ပြီ ဆိုတာ ဟုတ်ပါသလား။

**ဖြေ။ ။** မဟုတ်ပါဘူး။ ပြည်သူတွေရဲ့ အပ်နှံငွေ အပေါ် ငွေထုတ်ယူနိုင်ဖို့အတွက် ဘဏ် တွေက ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါတယ်။ မြန်မာနိုင်ငံ တော်ဗဟိုဘဏ်ကလည်း ပြည်သူ့အပ်နှံထားတဲ့ ငွေများ အဆင်ပြေထုတ်ယူနိုင်ရေးအပေါ် ပံ့ပိုး ကူညီပေးလျက်ရှိပါတယ်။

**မေး။ ။** Special Account တွေကနေ အချိန် မရွေး ငွေကြိုကလေးထုတ်ယူနိုင် တယ်လို့ နားလည်ထားပါတယ်။ ဒီရက်ပိုင်း Special Account တွေကို ငွေထုတ်ယူမှုကန့်သတ်လိုက် ကြောင်း သတင်းတွေထွက်ပေါ်နေပါတယ်။ မှန်ပါ သလား။ မြေပြင်မှာ ငွေသားထုတ်တဲ့အခါမှာ တန်းစီ နေရပြီး ကိုယ့်အလှည့်ရောက်တဲ့အခါမှာ လိုချင် သလောက်မရခြင်း၊ နောက်ရက်မှာလာထုတ်ဖို့ ထပ်မံ ချိန်းဆိုခြင်းတွေ ကြုံတွေ့နေရတဲ့အပေါ် ဘာများ ပြောချင်ပါသလဲ။

**ဖြေ။ ။** အပ်နှံငွေရဲ့အနေအထားအရ New Account (Special Account) ဆိုရင် ငွေသားထည့်သွင်းခဲ့တဲ့ပမာဏအတိုင်း ငွေသား ထည့်သွင်းခဲ့တဲ့ ဘဏ်တွေမှာ ပြန်လည်ထုတ်ယူနိုင် ပါတယ်။ ငွေထုတ်ယူသူများရင် ဘဏ်အနေနဲ့ ၎င်းတို့ ရဲ့ ငွေသိုလှောင်ခန်း အကျယ်အဝန်းပေါ်မူတည်ပြီး ငွေသားထားရှိရတဲ့အတွက် ထုတ်ပေးဖို့ ငွေပမာဏကို စီစဉ်ဖို့လိုအပ်တာကြောင့် မိမိငွေ ထုတ်ယူလိုတဲ့ပမာဏကို ဘဏ်ကို ကြိုတင်အသိပေး အကြောင်းကြားထားရင် အဆင်ပြေမှာဖြစ်ပါတယ်။

**မေး။ ။** မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်ရဲ့ သတင်း ထုတ်ပြန်ချက်တွေမှာ ငွေထုတ် ကန့်သတ်ချက်မထားရှိဘဲ ငွေသားထုတ်ပေးခြင်း တွေကို ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိတယ်လို့ ပါရှိပေမယ့် လက်တွေ့သွားရောက်ထုတ်ယူတဲ့အခါမှာ အချို့ ပုဂ္ဂလိကဘဏ်တွေမှာ ကန့်သတ်ချက်တွေရှိနေလို့ ဒီအပေါ်မှာ ဘာများပြောကြားလိုပါသလဲ။

**ဖြေ။ ။** အများပြည်သူအနေနဲ့ မိမိအပ်နှံထားတဲ့ အပ်နှံငွေအမျိုးအစားအပေါ်မူတည်ပြီး ဘဏ်က ငွေထုတ်ယူရာမှာ ကွဲပြားမှုများရှိနိုင်ပါတယ်။ Special Account ဆိုရင် မိမိငွေသား ထည့်သွင်းခဲ့တဲ့ ပမာဏအတိုင်း ငွေသားထုတ်ယူနိုင်ပါတယ်။ ငွေစု ဘဏ်စာရင်း(Saving Account)ဆိုရင် တစ်ပတ် တစ်ကြိမ် ငွေထုတ်ယူမှု ဆောင်ရွက်နိုင်မှာဖြစ်ပါ တယ်။ စာရင်းသေအပ်ငွေ(Fixed Deposit)ဖြစ်ရင် သက်တမ်းပြည့်မယ့် အချိန်မှာသာ ငွေထုတ်ယူနိုင်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။ Saving Account အပါအဝင် အပ်ငွေ စာရင်းအဟောင်းတွေနဲ့ပတ်သက်ရင် ဘဏ်များမှ ငွေထုတ်ယူရာမှာ မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်က ၂၀၂၂ ခုနှစ် ဧပြီလမှာ ထုတ်ပြန်ခဲ့တဲ့ ငွေသားစီမံခန့်ခွဲမှု အဆင်ပြေစေရေး အစီအစဉ်သတ်မှတ်ချက်ပါအတိုင်း ငွေသားထုတ်ယူမှုအပြင် ပြည်သူများအနေနဲ့ ဒစ်ဂျစ်တယ်နည်းလမ်းတွေဖြစ်တဲ့ မိုဘိုင်းဘဏ် လုပ်ငန်း၊ အင်တာနက်ဘဏ်လုပ်ငန်းများ၊ Account Transfer များနဲ့ ဘဏ်ဝန်ဆောင်မှုများကို အကန့် အသတ်မရှိ ဆောင်ရွက်နိုင်ပါတယ်။

**မေး။ ။** ပြည်တွင်း/ပြည်ပမီဒီယာများနဲ့ လူမှု ကွန်ရက်တွေမှာ သွေးထိုးလှုံ့ဆော်မှုနဲ့ ဝိသမ လောဘသားများရဲ့ ကိုယ်ကျိုးစီးပွားရှာ သွေးထိုးမှုတွေကြောင့် ပုံမှန်ပြန်လည် လည်ပတ်နေ တဲ့ ဘဏ်တွေမှာ ပြည်သူတွေ စိုးရိမ်တကြီး ငွေတွေ ထုတ်ပါတယ်။ ဘဏ်တွေ မပြုလဲဖို့နဲ့ ပြည်သူတွေရဲ့ အပ်နှံငွေတွေ မဆုံးရှုံးစေဖို့ ဗဟိုဘဏ်က ဘယ်လို အာမခံချက်တွေ ပေးဖို့ရှိပါသလဲ။

**ဖြေ။ ။** ဗဟိုဘဏ်က အပြည့်အဝအာမခံထား ပြီးဖြစ်ပါတယ်။ ၂၀၂၁ ခုနှစ်ကာလမှာ သာမက ကောလာဟလဖြစ်တိုင်း ဗဟိုဘဏ်က ပြည်သူများရဲ့ အပ်နှံငွေအပေါ် အပြည့်အဝ အာမခံ ရှိတာကို အကြိမ်ကြိမ်ပြောကြားခဲ့ပါတယ်။ ဘဏ်တွေ က အဆိုပါအပ်နှံငွေများ ပြန်လည်ထုတ်ပေးနိုင်ဖို့ ဗဟိုဘဏ်မှာ အနည်းဆုံးထားရှိရမယ့် သီးသန့် ငွေလိုအပ်ချက်ကို အပ်နှံထားရှိလျက်ရှိရာ လက်ရှိမှာ ဘဏ်များက အနည်းဆုံးလိုအပ်ချက်ထက်ပိုပြီး ဗဟို ဘဏ်ထံ အပ်နှံထားပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ပြည်သူလူထုကို ငွေပြန်လည်ထုတ်ပေးနိုင်ဖို့ ငွေကြေးလွယ်ကူမှုအချိုး များနဲ့လည်း စောင့်ကြပ်ထိန်းကျောင်းလျက်ရှိရာ ဘဏ်များအနေနဲ့ အပ်နှံငွေတွေ အပြည့်အဝ ပြန်လည် ထုတ်ပေးဖို့ အဆင်သင့်ရှိပါတယ်။ ဗဟိုဘဏ်အနေနဲ့ ဘဏ်တွေကို စောင့်ကြည့်ကြပ်မတ်လျက်ရှိတာ ကြောင့် ဘဏ်တွေအနေနဲ့လည်း အဆင်ပြေချောမွေ့ စွာ သတ်မှတ်စည်းကမ်းချက်များနဲ့အညီ ဆက်လက် ဝန်ဆောင်မှုပေးလျက်ရှိတဲ့အတွက် ပြည်သူတွေ စိုးရိမ်ကြောင့်ကြမှုမရှိဘဲ ပုံမှန်အတိုင်း ဘဏ်လုပ်ငန်း ဝန်ဆောင်မှုများ ဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်ပါတယ်။

**မေး။ ။** ဘဏ်ကငွေတွေ အလှအယက်ထုတ် အောင် ကောလာဟလတွေထုတ်ပြီး ရွှေ့နဲ့ ဒေါ်လာဈေးကို ဆွဲတင်နေတဲ့သူတွေကို ထိထိ ရောက်ရောက်အရေးယူမယ့် အစီအစဉ်များ ရှိပါ သလား။

**ဖြေ။ ။** ဘဏ်တွေမှာ ငွေကြေးခဝါချမှုဗဟိုအဖွဲ့ က သတ်မှတ်ထားတဲ့ ငွေကြေး ကျပ် သန်း ၁၀၀ ထက်ကျော်လွန်ပြီး ထုတ်ယူတဲ့ ပမာဏ အားလုံးကို ငွေကြေးဆိုင်ရာ စုံစမ်းထောက်လှမ်းရေး အဖွဲ့ (FIU)ထံ ပေးပို့ရတယ်။ အခုငွေထုတ်များနေတဲ့သူ တွေအားလုံးကို ဗဟိုဘဏ်၊ စသုံးလုံး၊ FIU တို့က

အနီးကပ်ကြီးကြပ်စောင့်ကြည့်နေတာ ဖြစ်တဲ့ အတွက် ဈေးကစားမှုများမှာ ပါဝင်ပတ်သက်နေရင် ထိရောက်စွာ အရေးယူသွားမှာဖြစ်ပါတယ်။

ဘဏ်တွေထံမှ ပြည်သူတွေ ငွေထုတ်ယူဖို့ လှုံ့ဆော်ရေးသား၊ ဝါဒဖြန့်နေသူတွေကိုလည်း ဥပဒေပြဋ္ဌာန်းချက်များနဲ့အညီ ဖော်ထုတ်အရေးယူပြီး ထိရောက်ဟန့်တားသော ပြစ်ဒဏ်များချမှတ်နိုင်ဖို့ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အဖွဲ့အစည်းများနဲ့ ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း ပြောကြားလိုပါတယ်။

**မေး။ ။** ပြည်သူတွေက စိုးရိမ်ပူပန်မှုတွေ မြင့်တက်မှုအပေါ် ဗဟိုဘဏ်အနေနဲ့ မည်သည့် သတင်းစကားပါးလိုပါသလဲ။

**ဖြေ။ ။** မြန်မာနိုင်ငံတော် ဗဟိုဘဏ်သည် ငွေသားသုံးစွဲမှုလျော့ချပြီး ဒစ်ဂျစ်တယ် ပေးချေမှုများ တိုးတက်စေဖို့အတွက် ဒစ်ဂျစ်တယ် ပေးချေမှုနည်းလမ်းတွေဖြစ်တဲ့ အီလက်ထရောနစ် ကတ်များဖြင့်လည်းကောင်း၊ ဘဏ်များရဲ့ မိုဘိုင်း ဘဏ်လုပ်ငန်းနဲ့ မိုဘိုင်း Pay များ၊ အင်တာနက်ဘဏ် လုပ်ငန်း၊ မိုဘိုင်း Wallet များ အသုံးပြုပြီး အများ ပြည်သူအနေနဲ့ ဒစ်ဂျစ်တယ်နည်းလမ်းတွေ အသုံးပြု ပြီး လုံခြုံစိတ်ချရတဲ့ စရိတ်စက သက်သာစွာနဲ့ အကျွမ်းတဝင် ကောင်းမွန်စွာလည်ပတ်ပြီး ငွေပေးချေ မှုပြုလုပ်နိုင်ဖို့ကို ပြည်သူတွေကလည်း သုံးစွဲနေပြီး တိုးတက်မှုများလည်း နေ့စဉ်တွေ့ရှိနေရပြီ ဖြစ်ပါ တယ်။ ဘဏ်စနစ်ကို ကောင်းမွန်စွာအသုံးပြုနေတဲ့ လုပ်ငန်းရှင်ကြီးများနဲ့ ကုန်သည်များသာမက ကျေးလက်ဒေသရှိ ပြည်သူများကလည်း (ဥပမာ KBZ Pay )ကို လူကြီးလူငယ်များက အကျွမ်းတဝင် အသုံးပြုနေပြီဖြစ်ပါတယ်။ လက်ရှိ ကောလာဟလနဲ့ ငွေကြေးစနစ်ကို မတည်ငြိမ်အောင် နှောင့်ယှက်နေ တဲ့ အဖျက်မီဒီယာတွေကြောင့် ပြည်သူများအနေနဲ့ အဖျက်မီဒီယာများရဲ့ သွေးထိုးလှုံ့ဆော်မှုတွေကို ယုံကြည်ပြီး ငွေသားကိုင်ဆောင်မှုကို ပြန်လည်လိုက် ပါဖို့ မလိုအပ်ဘဲ ပုံမှန်အတိုင်း မိမိတို့ရဲ့ဘဏ်စနစ်နဲ့ ငွေပေးချေမှုများကို ဆက်လက်သုံးစွဲဖို့ လိုအပ်ပါ တယ်။

ဘဏ်စနစ် ခိုင်မာယုံကြည်မှုရှိဖို့ မြန်မာနိုင်ငံ တော်ဗဟိုဘဏ်က ဆုံးရှုံးနိုင်ခြေများကို အခြေခံပြီး စောင့်ကြပ်ကြီးကြပ်နေတဲ့အတွက် အများပြည်သူရဲ့ အပ်နှံငွေတွေ ဆုံးရှုံးမှုမရှိနိုင်ကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံ တော်ဗဟိုဘဏ်က အပြည့်အဝအာမခံပါတယ်။ ဘဏ်များနဲ့ ဗဟိုဘဏ်မှာ ငွေသားအလုံအလောက်ရှိ ကြောင်းနဲ့ မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ ဘဏ်လုပ်ငန်းစနစ်ဟာ ဘဏ်ခွဲအချင်းချင်း ချိတ်ဆက်ဝန်ဆောင်မှုပေးတဲ့ Core Banking System ကို အသုံးပြုလျက်ရှိပါတယ်။ ဘဏ်ခွဲတစ်ခုခုရဲ့ ဝန်ဆောင်မှု အကြောင်းအမျိုးမျိုး ကြောင့် ရပ်တန့်သွားရင်လည်း ပြည်သူတွေအနေနဲ့ အပ်ငွေတွေထုတ်ယူမရတော့တဲ့ အခြေအနေမျိုး ဖြစ်ပေါ်သွားမှာမဟုတ်ဘဲ နိုင်ငံတစ်ဝန်းရှိ မည်သည့် ဘဏ်ခွဲတွင်မဆို ဘဏ်လုပ်ငန်းဝန်ဆောင်မှုများ ရယူ နိုင်ပြီး မိမိအပ်နှံထားတဲ့ အပ်ငွေအမျိုးအစားအလိုက် ငွေသားထုတ်ယူနိုင်ပါတယ်။

ဘဏ်များမှာ ယုံကြည်စိတ်ချစွာ အပ်နှံထားခြင်း သည် မည်သည့်အခြေအနေ၊ မည်သည့်အချိန်တွင် မဆို မိမိရဲ့ငွေပုံဖြစ်ပြီး အဆိုပါငွေများဟာ ကိန်း ဂဏန်း အတိအကျ၊ ပိုင်ရှင်အမည် အတိအကျနဲ့ ရှိနေပြီး မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်ရဲ့ တာဝန်ယူမှုနဲ့ အကာအကွယ်ပေးမှုအပြည့်အဝရရှိနေမှာ ဖြစ်ပါ

တယ်။ ယခင်အတွေ့အကြုံများအရ ကောလာဟလ များကြောင့် ပြည်သူများက ဘဏ်များမှ ငွေတွေစုပြုံ ထုတ်ယူခဲ့မှုအပေါ် မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်က ကောင်းမွန်စွာ စီမံထိန်းကျောင်းနိုင်ခဲ့ပြီး ဘဏ်များ ရဲ့ဝန်ဆောင်မှုများ ကောင်းမွန်စွာ ဆက်လက် လည်ပတ်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။

ပြည်သူတွေ စိုးရိမ်ပူပန်မှုလွန်ကဲပြီး ငွေများကို လိုသည်ထက်ပိုမိုထုတ်ယူကာ လက်ဝယ်ထားရှိခြင်း ကြောင့် လူယက်၊ ဓားပြတိုက်ခြင်းများ ခံရနိုင်ပြီး မိမိတို့ငွေများ ဆုံးရှုံးနိုင်တဲ့အခြေအနေမျိုး ဖြစ်ပေါ် နိုင်ပါတယ်။

ဘဏ်များရဲ့ ပြင်ပမှာ ငွေသားတွေ လိုသည်ထက် ပိုမိုရောက်ရှိလည်ပတ်နေခြင်းအားဖြင့် အိမ်ခြံမြေ ဈေး၊ ရွှေဈေး၊ ငွေဈေးကစားသူတွေရဲ့ လှည့်ကွက်မှာ ပါဝင်ခဲ့ရင် ကုန်ဈေးနှုန်းကြီးမြင့်ခြင်းတွေ ဖြစ်ပေါ် လာနိုင်ကာ ပြည်သူလူထုသာလျှင် အခက်အခဲဒုက္ခ ရောက်နိုင်ပြီး စီးပွားရေး၊ လူမှုရေးတည်ငြိမ်မှုကို ပျက်ပြားစေနိုင်မှာဖြစ်တဲ့အတွက် အဖျက်သမားများ ရဲ့ သတင်းမီဒီယာများက အခြေအမြစ်မရှိ ရေးသား ဖော်ပြနေတာကို စဉ်းစားချင့်ချိန်ပြီး ပြုမူဆောင်ရွက် ဖို့လိုအပ်ကြောင်း ပြောကြားလိုပါတယ်။ ယခင်ကလို ဘဏ်များထံမှ မိမိငွေတွေကို ရာခိုင်နှုန်း တစ်ရပ်ပေး ပြီး လဲလှယ်ရယူခြင်းများကို ပြန်လည်ဖိတ်ခေါ်နေ သကဲ့သို့ ဖြစ်လာနိုင်ပါတယ်။

မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်ဟာ နေ့စဉ် အချိန် နှင့်အမျှ ဘဏ်များရဲ့ ငွေသွင်း/ ငွေထုတ် အပ်နှံငွေ အခြေအနေတွေကို စောင့်ကြည့်ထိန်းကျောင်းနေ တာကြောင့် ပြည်သူလူထုအနေနဲ့ ကောလာဟလ အပေါ် နားယောင်နေဖို့ မလိုအပ်ဘဲ ယုံကြည်စွာနဲ့ အများပြည်သူအကျိုးကိုကြည့်ပြီး ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်သွားဖို့ ပြောကြားလိုပါတယ်။

လုံခြုံမှုရှိပြီး လူအများသုံးစွဲနိုင်တဲ့ ATM တွေမှာ လည်း ငွေများဖြည့်တင်းပေးထားပြီး ငွေကြေးစနစ် ကို ထိန်းချုပ်ရာမှာလည်း နိုင်ငံတကာနည်းတူ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းအတိုင်း အသေးသုံးငွေများကို ATM များမှာ သတ်မှတ်ပမာဏအတိုင်း ထုတ်ယူနိုင် မှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒစ်ဂျစ်တယ်နည်းလမ်းဖြင့်လည်း ကောင်း၊ ပြည်တွင်းသုံး ကတ်စနစ်ဖြင့်လည်းကောင်း၊ CBM Net System ဖြင့်လည်းကောင်း တစ်ဘဏ်မှ တစ်ဘဏ် ကန့်သတ်ချက်မရှိဘဲ လွတ်လပ်စွာ ငွေလွှဲ ပြောင်းနိုင်ပြီး ပြည်သူများက Account Transfer နည်းများဖြင့်လည်း ငွေပေးချေမှုနည်းလမ်းများကို အကန့်အသတ်မရှိ အသုံးပြုနိုင်မှာဖြစ်ပါတယ်။

**မေး။ ။** လတ်တလောဖြစ်ပွားနေတဲ့ တိုက်ပွဲ ဖြစ်ပွားမှုဖြစ်စဉ်တွေမှာ ဘဏ်အချို့ကို ဝင်ရောက်တိုက်ခိုက်ပြီး ငွေကြေးကို လက်နက်ကိုင် အဖွဲ့အစည်းအချို့က သိမ်းသွားတာမျိုးရှိတယ်။ ဒီဖြစ်စဉ်မှာ ဆုံးရှုံးသွားတဲ့ ငွေကြေးတွေနဲ့ပတ်သက် ပြီး ဘယ်လိုစီမံဆောင်ရွက်သွားဖို့ရှိပါသလဲ။

**ဖြေ။ ။** အဲဒီဖြစ်စဉ်မှာပါရှိတဲ့ ဘဏ်တွေရဲ့ Customer များက မိမိတို့ ငွေကြေးများ ကို အထောက်အထားများနဲ့ တင်ပြလာရင် ဘဏ်များ အနေနဲ့ ထုတ်ပေးနိုင်ဖို့စီမံဆောင်ရွက်ထားရှိကြောင်း ပြောကြားလိုပါတယ်။ ဘဏ်များမှာလည်း ၎င်းတို့ရဲ့ Customer များရဲ့ စာရင်းတွေ သိမ်းဆည်းထားပြီး ဖြစ်လို့ ဘဏ်များရဲ့ မည်သည့်ဘဏ်ခွဲမဆို တိုက်ခိုက် စစ်ဆေးဆောင်ရွက်ပေးနိုင်မှာ ဖြစ်ပါတယ်။



# ယူရီးယားမြေဩဇာ ဝယ်ယူဖြန့်ဖြူးရောင်းချရေး ဦးဆောင်ကော်မတီ အစည်းအဝေးကျင်းပ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄

ယူရီးယားမြေဩဇာ ဝယ်ယူဖြန့်ဖြူးရောင်းချရေး ဦးဆောင်ကော်မတီ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ သမဝါယမနှင့် ကျေးလက်ဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန၌ ကျင်းပသည်။

အစည်းအဝေးသို့ ယူရီးယားမြေဩဇာ ဝယ်ယူဖြန့်ဖြူးရောင်းချရေး ဦးဆောင်ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ သမဝါယမနှင့် ကျေးလက်ဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးလှမိုး၊ စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်ဝင်း၊ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်များ၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံ မြေဩဇာ၊ မျိုးစေ့နှင့် စိုက်ပျိုးရေးဆေးလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ ဆန်စပါးအသင်းချုပ်တို့မှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ဦးဆောင်ကော်မတီအဖွဲ့ဝင်များနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

အစည်းအဝေးတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ယူရီးယားမြေဩဇာ ဝယ်ယူဖြန့်ဖြူးရောင်းချရေး ဦးဆောင်ကော်မတီအနေဖြင့် တောင်သူများ၏ စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းများတွင် လိုအပ်သော သွင်းအားစုများကို စိုက်ပျိုးရာသီ အချိန်မီရရှိရေး၊ အရည်အသွေး ပြည့်မီစွာဖြင့် ဈေးနှုန်းသက်သာစွာ ဝယ်ယူအသုံးပြုနိုင်ရေး စီမံဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ ထို့ပြင် မြန်မာနိုင်ငံ မြေဩဇာ၊ မျိုးစေ့နှင့် စိုက်ပျိုးရေးဆေးလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းနှင့် ညှိနှိုင်းပြီး သွင်းအားစု



ရည်ညွှန်းဈေးနှုန်းများကို ပုံမှန်ထုတ်ပြန်ပေးပြီး ရန်ကုန် အထိုင်ဈေးနှုန်း၊ ပုံမှန်ရောင်းဈေးနှုန်းများဖြင့် ရောင်းချပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ ဆောင်းရာသီတွင် နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေးရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများအတွက် ယူရီးယား (အလုံးသေး) ကီလို ၅၀ တစ်အိတ်လျှင် ငွေကျပ် ၆၄၀၀၀၊ (အလုံးကြီး) ကီလို ၅၀ တစ်အိတ်လျှင် ငွေကျပ် ၇၅၀၀၀၊ ကွန်ပေါင်း ကီလို ၅၀ တစ်အိတ်လျှင် ငွေကျပ် ၁၁၅၀၀၀ နှုန်းဖြင့် ဖြန့်ဖြူးရောင်းချပေးခဲ့ပြီး လာမည့်ဆောင်းသီးနှံ စိုက်ပျိုးရေးအတွက် ရည်ညွှန်း

ဈေးနှုန်းများကို ထုတ်ပြန်ပေးထားကြောင်း။ အမှန်တကယ် တင်သွင်းရန် လိုအပ်သည့် တန်ချိန်ပမာဏကို ဝိုင်းဝန်းဆွေးနွေးကြစေလိုကြောင်း၊ အရည်အသွေး၊ စံချိန်စံညွှန်း အာမခံချက်ရှိရန် ဈေးနှုန်းမှန်ကန်သက်သာရန် လိုအပ်သည့် နည်းပညာနှင့် ဝန်ဆောင်မှုပေးရန် စသည့် ယှဉ်ပြိုင်မှုရှိရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ လုပ်သားကိုင်သားရှိပြီး လုပ်ငန်းရှင်နှင့် တောင်သူနှစ်ဖက်အကျိုးရှိသည့် အခြေအနေမျိုး ဖန်တီးပေးရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံခြားငွေသုံးစွဲမှု သက်သာပြီး သွင်းကုန်အစားထိုးနိုင်မည့်

အလုပ်အကိုင်ဖန်တီးပေးနိုင်သည့် တင်သွင်းထုတ်လုပ်မှုမျိုးကို စဉ်းစားသင့်ကြောင်း၊ သဘာဝမြေဩဇာထုတ်လုပ်သုံးစွဲမှုကိုလည်း မြှင့်တင်အားပေးဆောင်ရွက်ရန်လိုကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့် ဦးဆောင်ကော်မတီအတွင်းရေးမှူးတို့က ယူရီးယားမြေဩဇာ ဝယ်ယူဖြန့်ဖြူးရောင်းချရေးလုပ်ငန်းများကို လည်းကောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ မြေဩဇာ၊ မျိုးစေ့နှင့် စိုက်ပျိုးရေးဆေးလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌက ဦးဆောင်ကော်မတီ၏ စိစစ်ထောက်ခံချက်များအရ နိုင်ငံခြားသုံးငွေ ဝယ်ယူရရှိမှု၊ သွင်းကုန်လိုင်စင်ရရှိမှု၊ တင်သွင်းရောက်ရှိမှု၊ ဖြန့်ဖြူးရောင်းချပြီးစီးမှုနှင့် ရောင်းချဈေးနှုန်းများကိုလည်းကောင်း၊ တက်ရောက်လာကြသော ဦးဆောင်ကော်မတီအဖွဲ့ဝင်များက သက်ဆိုင်ရာ ကဏ္ဍများအလိုက် လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှုများကိုလည်းကောင်း ရှင်းလင်းဆွေးနွေးကြသည်။

ဆွေးနွေးမှုများအပေါ် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက လိုအပ်သည်များ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးပြီး တောင်သူများ၏ စိုက်ပျိုးရေးကဏ္ဍအတွက် အဓိကလိုအပ်ချက်ဖြစ်သည့် ယူရီးယားမြေဩဇာနှင့် သွင်းအားစုများ အချိန်မီတင်သွင်းဝယ်ယူဖြန့်ဖြူးရောင်းချရေးသည် အရေးကြီးကြောင်း၊ ဈေးလျှောင့်၊ ဈေးကစားခြင်းမျိုး မရှိစေရန် သက်ဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူအားလုံးက ဝိုင်းဝန်းပူးပေါင်း ကြိုးကြပ်ဆောင်ရွက်သွားရန်လိုကြောင်း ပြောကြားကာ အစည်းအဝေးကို ရုပ်သိမ်းလိုက်ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

## ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမြင့်စိုး ပင်လောင်း၊ ပင်းတယ၊ ဟဲဟိုးဒေသ နွားမွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများ ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄  
သမဝါယမနှင့် ကျေးလက်ဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးမြင့်စိုးသည် ပအိုဝ်းကိုယ်ပိုင် အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ဦးစီးဥက္ကဋ္ဌ ဦးခွန်ရဲထွေး၊ တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ယမန်နေ့နံနက်ပိုင်းက ပင်လောင်းမြို့နယ် နောင်မွန်းကျေးရွာသို့ သွားရောက်ပြီး ရှမ်းပြည်နယ် သမဝါယမအသင်းစုချုပ်၏ အသင်းအချင်းချင်းပံ့ပိုးငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်နေသော ရွှေတက်တိုး သမဝါယမအသင်း၏ နွားမွေးမြူရေးလုပ်ငန်းကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။  
ဦးစွာ သမဝါယမဦးစီးဌာန ပြည်နယ်ဦးစီးမှူးက အသင်းပိုင် နွားကောင်ရေ ၃၀ မွေးမြူထားရှိမှုနှင့် တိုးပွားလာမှုအခြေအနေများကို ရှင်းလင်းတင်ပြရာ ဒုတိယဝန်ကြီးက နွားစာအတွက် အဲဗားဂရင်းမြက်၊ နေပီယာမြက်များ တိုးချဲ့စိုက်ပျိုးရန်၊ ဒေသနွားမျိုးအပြင် နိုင်ငံခြားမျိုးများ သားစပ်ထုတ်လုပ်နိုင်ရေးအတွက် သက်ဆိုင်ရာ မွေးမြူရေးနှင့် ကုသ

ရေးဦးစီးဌာနနှင့် ဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်ရန်၊ ဝက်မွေးမြူရေး လုပ်ငန်းကိုပါ တိုးချဲ့ဆောင်ရွက်၍ မျိုးကောင်းမျိုးသန့် ရရှိရေး၊ မွေးမြူရေး သမဝါယမအသင်း ဖွဲ့စည်းဆောင်ရွက်ရေး မှာကြားပြီး ဒေသဦးစီးဥက္ကဋ္ဌ ဦးခွန်ရဲထွေးက ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး ကိစ္စရပ်များကို ရှင်းလင်းမှာကြားကာ လိုအပ်သည်များ ညှိနှိုင်းပေါင်းစပ် ဆောင်ရွက်ပေးသည်။  
လိုက်လံကြည့်ရှု ထို့နောက် ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့် အဖွဲ့သည် နောင်တရားမြို့ရှိ နောင်တရား အာလူးစိုက်ပျိုးရေးနှင့် အထွေထွေလုပ်ငန်း သမဝါယမအသင်း၏ သဘာဝမြေဩဇာစက်ရုံသို့ ရောက်ရှိပြီး သဘာဝမြေဩဇာ ထုတ်လုပ်ခွင့် လိုင်စင်ရရှိရေးကိစ္စ၊ ကုန်ကြမ်းရရှိရေးကိစ္စများနှင့် စပ်လျဉ်း၍ လိုအပ်သည်များ ညှိနှိုင်းပေါင်းစပ် ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပြီး စက်ရုံအတွင်း သဘာဝမြေဩဇာ ထုတ်လုပ်နေမှုကို လိုက်လံကြည့်ရှုသည်။

အဆိုပါစက်ရုံသည် ၂၀၂၂ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလတွင် စတင် တည်ဆောက်ခဲ့ပြီး ယခုအခါ နောင်တရား အမှတ်တံဆိပ်ဖြင့် သဘာဝမြေဩဇာများ စမ်းသပ် ထုတ်လုပ်ကာ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ဆင်ဖြူကျွန်းဒေသမှ အလူးစိုက်တောင်သူများအတွက် အိတ်ရေ ၂၀၀၀ နှင့် ကလောမြို့နယ် ဟဲဟိုးဒေသ အားလူးစိုက်တောင်သူများအတွက် အိတ်ရေ ၃၀၀၀ ပို့ဆောင်ပေးထားပြီး ဖြစ်ကြောင်း၊ တစ်ရက်လျှင် ကီလို ၅၀ အိတ် ၈၀၀ ထုတ်လုပ်နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ၂၀၂၄ ခုနှစ်တွင် အိတ်ရေ တစ်သိန်း ထုတ်လုပ်သွားရန် လျာထားဆောင်ရွက်လျက် ရှိကြောင်း သိရသည်။  
ယင်းနောက် နောင်တရား အာလူးစိုက်ပျိုးရေးနှင့် အထွေထွေ လုပ်ငန်းသမဝါယမအသင်း၏ အာလူး Tissue Culture မျိုးပွားရေးလုပ်ငန်းအတွက် Green House ဖြင့် စမ်းသပ်စိုက်ပျိုးထားသော သုတေသနလုပ်ငန်းကို ကြည့်ရှုအားပေးသည်။



ထိုမှတစ်ဆင့် ဒုတိယဝန်ကြီးသည် ဓနကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရ ဒေသ ဦးစီးဥက္ကဋ္ဌ ဦးအာကာလင်း၊ တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ပင်းတယမြို့နယ် သရက်ကုန်းကျေးရွာသို့ သွားရောက်ပြီး နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေး ရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်နေသည့် ထွန်းတောက်ကြယ် မွေးမြူရေးနှင့် အထွေထွေ လုပ်ငန်းသမဝါယမ အသင်း၏ နွားကောင်ရေ ၄၄ ကောင် မွေးမြူဆောင်ရွက်နေမှု၊ ပင်းတယမြို့နယ် ဝါတရာကျေးရွာရှိ ဝါတရာ နွားမွေးမြူရေးသမဝါယမအသင်း လီမိတက်၏ နွားကောင်ရေ ၁၁၀

ထိုမှတစ်ဆင့် ဒုတိယဝန်ကြီးသည် ကလောမြို့နယ် ဝါးရုံပင်ကျေးရွာရှိ နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေး ရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်သော နေဗီယာ မွေးမြူရေးသမဝါယမ အသင်း၏ ဒေသနွားကောင်ရေ ၆၂ ကောင် မွေးမြူဆောင်ရွက်နေမှု၊ စုဆောင်း၍ သဘာဝမြေဩဇာအဖြစ် အသုံးပြုမှု၊ သီးနှံစိုက်ခင်းများသို့ ရောင်းချပေးမှုတို့ကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး

လိုအပ်သည်များကို ညှိနှိုင်းပေါင်းစပ်ဆောင်ရွက်ပေးသည်။ ထို့နောက် ဒုတိယဝန်ကြီးသည် အေးသာယာစက်မှုဇုန်ရှိ တောင်ကြီးမြို့နယ် သမဝါယမ အသင်းစုပိုင် "မြဲမ္မာ" ဆီစက်သို့ ရောက်ရှိပြီး အသင်းအမှုဆောင်များနှင့် တွေ့ဆုံကာ စွမ်းအားပြည့် လည်ပတ်ထုတ်လုပ်ရေး၊ ကုန်ကြမ်း ရရှိရေး၊ စားအုန်းဆီများ တင်သွင်း နေမှုကို လျှော့ချနိုင်ရေးအတွက် ဆီထွက်သီးနှံ စိုက်ပျိုးရေးတို့နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ညှိနှိုင်းဆွေးနွေး မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



## ဇလွန်မြို့နယ်၌ ဆောင်းနေကြာနှင့် သစ်စိမ်းမြေဩဇာ မျိုးစေ့ထုတ်စိုက်ခင်းကွင်းသရုပ်ပြပွဲ ကျင်းပ

ဇလွန် နိုဝင်ဘာ ၂၄  
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဇလွန်မြို့နယ်တွင် ၂၀၂၃ - ၂၀၂၄ ခုနှစ် ဆီထွက်သီးနှံဆောင်းနေကြာနှင့် သစ်စိမ်းမြေဩဇာ (ပိုက်ဆံလျှော်) မျိုးစေ့ထုတ်စိုက်ခင်းကွင်းကွင်းသရုပ်ပြပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ဖက်သောင်ကျေးရွာအုပ်စု တောင်သူ ဦးရွှေထူး၏လယ်မြေ၌ ကျင်းပသည်။  
အယ်လ်နီညီရာသီဥတု ဖြစ်စဉ်ကြောင့် သီးနှံအထွက်နှုန်း လျော့ကျမှု မရှိစေရေးအတွက် ပိုက်ဆံလျှော်၊ ပဲပုပ်၊ နေကြာသီးနှံ သုံးမျိုးအား

သီးနှံအကန့်လိုက် စိုက်ပျိုးနည်းစနစ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်ထားသော စံပြ စိုက်ခင်းကွင်း ဟင်္သာတခရိုင် စိမ်းအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြင့်သန်းဝင်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ ဇလွန်မြို့နယ် စိမ်းအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးထွန်းထွန်းလင်းနှင့် အဖွဲ့ဝင်များက ဆီထွက်သီးနှံဆောင်းနေကြာနှင့် သစ်စိမ်းမြေဩဇာ (ပိုက်ဆံလျှော်) မျိုးစေ့များအား ကြိုပတ်စိုက်ပျိုးခဲ့ကြပြီး စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာနမှ အစေ့ချက်ရိယာဖြင့် ပဲပုပ်သီးနှံ မျိုးစေ့ချစိုက်ပျိုးနေမှုအား ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့ကြသည်။

ဝေယံ(ပြန်/ဆက်)



# ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဉာဏ်ထွန်း ဥက္ကဋ္ဌရသီရိမြို့နယ် လျှပ်စစ်အင်ဂျင်နီယာရုံး လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုအခြေအနေ ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄  
လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန ရုံးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာကျွမ်းကျင်မှုမှမ်းမံသင်တန်း အမှတ်စဉ် (၃/၂၀၂၃)နှင့် ဒု-ဦးစီးမှူး (စက်/လျှပ်)များ လုပ်ငန်းခွင်ဝင် မှမ်းမံသင်တန်း အမှတ်စဉ် (၁/၂၀၂၃) သင်တန်းဆင်းပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့မှန်းလွဲပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ အဆိုပါဝန်ကြီးဌာန နေပြည်တော် ဗဟိုသင်တန်းကျောင်း၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားသို့ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဉာဏ်ထွန်း၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးအေးကျော်၊ ဝန်ကြီးဌာနကြီးကြပ်မှုအောက်ရှိ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးရုံး၊ ဦးစီးဌာနများနှင့် လုပ်ငန်းများမှ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ ဦးဆောင်ညွှန်ကြားရေးမှူးများနှင့် ဌာနဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများ၊ သင်တန်းနည်းပြများနှင့် သင်တန်းသား သင်တန်းသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

အခမ်းအနားတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ဝန်ထမ်းများ၏ အသိပညာ၊ အတတ်ပညာ တိုးပွားစေရေး မှမ်းမံသင်တန်းများ၊ အရည်အချင်းမြှင့်တင်တန်းများကို ဖွင့်လှစ်ပို့ချပေးခြင်းဖြစ်သဖြင့် ဝန်ကြီးဌာနအတွက် အထောက်အကူပြုနိုင်မည့် ဝန်ထမ်းကောင်းများ ပေါ်ပေါက်လာနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိတို့၏ လုပ်ငန်းခွင်အသီးသီးသို့ ပြန်ရောက်သည့်အခါ သင်တန်းကရရှိခဲ့သော အတွေ့အကြုံများကို လက်တွေ့လုပ်ငန်းခွင်တွင် အကျိုးရှိရှိ အသုံးပြုပေးအပ်လာသည့် တာဝန်နှင့်ဝတ္တရားများကို ဝန်ထမ်း



စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများနှင့်အညီ တာဝန်ယူ၊ တာဝန်ခံနိုင်သည့် ဝန်ထမ်းကောင်းများဖြစ်ရေး ကျင့်ကြံနေထိုင်သွားကြရန်နှင့် ဌာနအကျိုး၊ ပြည်သူ့အကျိုး၊ နိုင်ငံအကျိုးတို့ကို စိတ်ကောင်း၊ စေတနာကောင်း အပြည့်ဖြင့် ဆောင်ရွက်နိုင်သည့် နိုင်ငံဝန်ထမ်းကောင်းများ၊ အင်ဂျင်နီယာဝန်ထမ်းကောင်းများ ဖြစ်အောင် စွမ်းစွမ်းတမ်းတမ်းကြိုးစားအားထုတ်ဆောင်ရွက်သွားကြရန်ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ရုံးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်မှုမှမ်းမံသင်တန်း အမှတ်စဉ် (၃/၂၀၂၃) တွင် ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယ ထူးချွန်ဆု

ရရှိသူများကို လည်းကောင်း၊ ဒုတိယဝန်ကြီးက ဒု-ဦးစီးမှူး(စက်/လျှပ်)များ လုပ်ငန်းခွင်ဝင်မှမ်းမံသင်တန်း အမှတ်စဉ် (၁/ ၂၀၂၃)တွင် ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယ ထူးချွန်ဆုရရှိသူများကိုလည်းကောင်း ဆုများပေးအပ်ချီးမြှင့်ပြီး တာဝန်ရှိသူများက သင်တန်းဆင်းလက်မှတ်များကို သင်တန်းသားများထံ ပေးအပ်သည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေဥက္ကဋ္ဌရသီရိမြို့နယ် လျှပ်စစ်အင်ဂျင်နီယာရုံးသို့ ရောက်ရှိပြီး ဥက္ကဋ္ဌရသီရိမြို့နယ်အတွင်း လျှပ်စစ်ဓာတ်

အားသုံးစွဲမှု၊ ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးပေးနေမှု၊ မီတာဘေလင်ငွေကောက်ခံနေမှု၊ မီးသုံးစွဲသူပြည်သူများအပေါ် ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးနေမှုနှင့် ဓာတ်အားပျောက်ဆုံးမှု လျော့နည်းကျဆင်းရေး ဆောင်ရွက်ထားမှုအခြေအနေများကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ကြည့်ရှုစစ်ဆေးစဉ် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ပြည်သူ့လူထုထံသို့ ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးပေးပို့ရာတွင် ဗို့အားပြည့်ဝတည်ငြိမ်ပြီး အရည်အသွေးပြည့်ဝသည့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားများ ဖြန့်ဖြူးပေးပို့နိုင်ရေး၊ ဓာတ်အားစနစ်တည်ငြိမ်တိုးတက်ကောင်းမွန်စေရေး၊ ဓာတ်အား စဉ်ဆက်မပြတ်ဖြန့်ဖြူးပေးနိုင်ရေးနှင့် ဓာတ်အားပျောက်ဆုံးမှု လျော့နည်းကျဆင်းစေရေး တို့အတွက် ဓာတ်အားလိုင်းနှင့် ဓာတ်အားခွဲရုံသုံးဆက်စပ်ပစ္စည်းများအား စနစ်တကျ စစ်ဆေးဆောင်ရွက်သွားရန် လိုအပ်ကြောင်း၊ မိမိတို့လုပ်ငန်းသည် ပြည်သူ့ကိုဝန်ဆောင်မှုပေးရသည့် လုပ်ငန်းများ ဖြစ်သည့်အတွက် ပြည်သူ့ကို အကောင်းဆုံးဝန်ဆောင်မှုပေးရန်နှင့် နိုင်ငံတော်၏ ဘဏ္ဍာငွေကို အလေအလွင့်ဆုံးရှုံးမှုမရှိစေရေး ဂရုစိုက်ဆောင်ရွက်သွားရန်လိုအပ်ကြောင်း၊ ဓာတ်အားလိုင်း၊ ဓာတ်အားခွဲရုံသုံးပစ္စည်းများနှင့် ရုံးလုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများအား စနစ်တကျ ထိန်းသိမ်းထားရှိရန်နှင့် ဆက်လက်သုံးစွဲရန် မသင့်တော့သည့် ပစ္စည်းများကိုလည်း သတ်မှတ်လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်သွားရန် လိုအပ်ကြောင်း မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

## မြန်မာနိုင်ငံ ဆီကုန်သည်နှင့် ဆီလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း အလုပ်အမှုဆောင်ရွေးချယ်ပွဲ ဒီဇင်ဘာလတွင် ကျင်းပမည်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၄  
မြန်မာနိုင်ငံ ဆီကုန်သည်နှင့် ဆီလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း၏ ၂၀၂၃ - ၂၀၂၆ အမှုဆောင်သက်တမ်းအတွက် အလုပ်အမှုဆောင်နှင့် ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင်များ ရွေးချယ်ပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၂၀ ရက်တွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံ ကုန်သည်များနှင့် စက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ် (UMFCCI)၌ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံ ဆီကုန်သည်နှင့် ဆီလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းမှ သိရသည်။

အဆိုပါ မြန်မာနိုင်ငံ ဆီကုန်သည်နှင့် ဆီလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း၏ အမှုဆောင်သက်တမ်းရွေးချယ်ပွဲကို ပုံမှန်သုံးနှစ်တစ်ကြိမ် ရွေးချယ်ကျင်းပခြင်းဖြစ်ပြီး ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် ဒီဇင်ဘာလ၌ အမှုဆောင်သက်တမ်းကို ရွေးချယ်ခဲ့ရာ ယခု ၂၀၂၃ ခုနှစ်တွင် အမှုဆောင်သက်တမ်း သုံးနှစ်ပြည့်ခဲ့ပြီဖြစ်၍ ယခု ၂၀၂၃-၂၀၂၆ သက်တမ်းအတွက် ရွေးချယ်ပွဲကို ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကာ အသင်း၏ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံစည်းမျဉ်းပါ စည်းကမ်းချက်များနှင့် ကိုက်ညီသည့် အသင်းဝင် သက်တမ်းတစ်နှစ်ပြည့်ပြီး

သော ကုမ္ပဏီများ၊ ဆီကုန်သည်နှင့် ဆီလုပ်ငန်းရှင်များ၊ စားသုံးဆီတင်သွင်းဖြန့်ဖြူးသူများ၊ ဆီလက်လီ/လက်ကားရောင်းချသူများ အသင်းအမှုဆောင်အဖြစ် ရွေးချယ်ခံခွင့်ရှိကြောင်း သိရသည်။

“အမှုဆောင်သစ် ရွေးချယ်ပွဲနှင့်စပ်လျဉ်း၍ မြန်မာနိုင်ငံ ဆီကုန်သည်နှင့်ဆီလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးဆန်းလင်းက ရွေးချယ်တင်မြှောက်ပွဲကို အသင်းဖွဲ့စည်းမျဉ်းပါ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းချက်များနှင့်အညီ သုံးနှစ်တစ်ကြိမ်ပုံမှန်ကျင်းပဆောင်ရွက်တာဖြစ်ပါတယ်။ ပြီးခဲ့တဲ့ ၂၀၂၀-၂၀၂၃ ခုနှစ် သက်တမ်းဆိုင်ရာ ၂၀၂၀ ပြည့်နှစ် ဒီဇင်ဘာလမှာ ကျင်းပခဲ့တာပါ။ အဲဒီသက်တမ်းမှာ ရွေးချယ်ခံရတဲ့ အမှုဆောင်များက ၂၀၂၀-၂၀၂၃ ခုနှစ်အထိ တာဝန်ထမ်းဆောင်ရပါတယ်။ လာမယ့် ၂၀၂၃-၂၀၂၆ သက်တမ်းအတွက် အခု ဒီဇင်ဘာလမှာ ပြန်လည် ရွေးချယ်သွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဖွဲ့စည်းပုံစည်းမျဉ်းအရ သုံးနှစ်တစ်ကြိမ် ပုံမှန်ပြုလုပ်နေကြ ရွေးချယ်တင်မြှောက်ပွဲဖြစ်ပါတယ်။ အဲဒီလိုရွေးချယ်ရာမှာလည်း ဖွဲ့စည်းပုံစည်းမျဉ်းအရ လက်ရှိအလုပ်အမှု

ဆောင်ရွက်ပေး အားလုံးနုတ်ထွက်ပြီးမှသာ ပြန်လည်ရွေးချယ်ခံပိုင်ခွင့်ရှိပါတယ်။ ရွေးချယ်ပွဲကို (UMFCCI)မှာ ဒီဇင်ဘာ ၂၀ ရက်ဆိုင်ရာ ပုံမှန်ကျင်းပနေတဲ့အတိုင်း ဆောင်ရွက်သွားမှာပါ” ဟု ပြောသည်။

မြန်မာနိုင်ငံအတွင်းရှိ ဆီစက်များ၊ ဆီလုပ်ငန်းရှင်များနှင့် ဆီကုန်သည်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် ကူညီထောက်ပံ့ရန်၊ ဆီထွက်သီးနှံထုတ်လုပ်သူများနှင့် ဆီထွက်ပစ္စည်းများ ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပရောင်းဝယ်မှု တိုးတက်မြှင့်တင်ပေးရေးအတွက် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ရန်၊ ပြည်တွင်းစားသုံးဆီမပြတ်လပ်စေရေး၊ ဆီဈေးနှုန်း တည်ငြိမ်မှန်ကန်ရေးအတွက် သက်ဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန်၊ တင်သွင်း/သိုလှောင်/ဖြန့်ဖြူးမှုတွင် သက်ဆိုင်ရာဌာနများနှင့် မြန်မာနိုင်ငံ ဆီကုန်သည်နှင့်ဆီလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းတို့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန်၊ နိုင်ငံတော်အစိုးရနှင့် ဆီကုန်သည်နှင့် ဆီလုပ်ငန်းရှင်များအကြား ပေါင်းကူးတံတားသဖွယ် ဆောင်ရွက်ပေးရန် စသည့်ရည်ရွယ်ချက်များဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက် ရှိကြောင်း သိရသည်။



## သတင်းနှင့် စာနယ်ဇင်းဝန်ထမ်းဟောင်းများအသင်း သက်ကြီးပူဇော်ပွဲအတွက် အလှူငွေပေးအပ်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၄  
သတင်းနှင့် စာနယ်ဇင်းဝန်ထမ်းဟောင်းများအသင်း ဆရာသမားများနှင့် အသက် ၈၀ နှင့်အထက် အသင်းဝင်ဝန်ထမ်းဟောင်းများ သက်ကြီးပူဇော်ပွဲအတွက် အန်ကောဓေတီယဉ်ကျေးမှု စာအုပ်ရေးသားသူ ဦးကျော်ညွန့်ရည် +ဒေါ်ဝါဝါကျော် (ကျော်ညွန့်ရည်စာပေ) က အလှူငွေကျပ် ၁၀ သိန်း၊ ဦးမြင့်ဆွေ+ဒေါ်နီနီနီ က အလှူငွေကျပ်နှစ်သိန်း၊ ဦးဇော်ဝင်း+ဒေါ်အေးအေးကျော်က (၄၁)နှစ်မြောက် မင်္ဂလာနှစ်ပတ်လည် အလှူအတွက် ငွေကျပ်တစ်သိန်း၊ ဦးစန်ငြိမ်း၊ ဦးမြင့်လှိုင်၊ ဦးဝင်းရွှေ၊ ဦးသိန်းမြင့်၊ ဒေါ်မြင့်မြင့်အုန်း၊ ဒေါ်တင်တင်ဝင်း၊ ဒေါ်သန်းသန်းနု၊ ဦးနေလင်း+ဒေါ်သီသီမင်းတို့က အလှူငွေကျပ်ငါးသောင်းစီ၊ ဦးသန်းရွှေဦးကြည်စိုး+ ဒေါ်အေးအေးဝင်းတို့က အလှူငွေကျပ်သုံးသောင်းစီ၊ ဦးမျိုးထွန်း+ဒေါ်ခင်စန်းဝင်း၊ ဦးမောင်ညွန့်တို့က အလှူငွေကျပ်နှစ်သောင်းစီ၊ ဦးသန်းဇင်ထွန်း၊ ဦးတင့်ဝေ၊ ဦးသိန်းလွင်၊ ဒေါ်ခင်မြင့်နွယ်နှင့် ဒေါ်မြကေခိုင်စိုးတို့က အလှူငွေကျပ်တစ်သောင်းစီ စုစုပေါင်း အလှူငွေကျပ် နှစ်ဆယ့်တစ်သိန်းငါးသောင်းတိတိကို နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရက်က အသင်းရုံးခန်းသို့ လာရောက်လှူဒါန်းပေးအပ်ရာ အသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြင့်ဆွေနှင့်အမှုဆောင်များကလက်ခံရယူခဲ့ကြောင်း သိရသည်။  
အေးသန်း(စိန်တုံးကြီး)

## ပြည်ထောင်စုတိုင်းရင်းသားလူငယ်များစွမ်းရည်ဖွံ့ဖြိုးရေးဒီဂရီကောလိပ်(ရန်ကုန်)၌ အင်္ဂလိပ်စာစွမ်းရည်ပြတင်ဆက်ခြင်းအခမ်းအနား ကျင်းပ

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၄  
နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာန ပညာရေးနှင့်လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာန ပြည်ထောင်စု တိုင်းရင်းသားလူငယ်များ စွမ်းရည်ဖွံ့ဖြိုးရေး ဒီဂရီ



ကောလိပ် (ရန်ကုန်)ရှိ ဝိဇ္ဇာ၊ သိပ္ပံ၊ အင်ဂျင်နီယာ ကျောင်းသားကျောင်းသူများ၏ အင်္ဂလိပ်စာ စွမ်းရည်ပြတင်ဆက်ခြင်းအခမ်းအနားကို ယမန်နေ့က အဆိုပါကျောင်းရှိ Theatre ခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားတွင် ကျောင်းအုပ်ကြီး ဦးထိန်လင်းက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက သတ်မှတ်ခေါင်းစဉ်များအလိုက် Power Point ဖြင့်တင်ပြခြင်း၊ Talk Show တင်ဆက်ခြင်း၊ နိုင်ငံတကာမှ တေးသီချင်းသီဆိုခြင်းတို့ကို အစီအစဉ်အတိုင်း ဆောင်ရွက်ကြသည်။ ထို့နောက် ကျောင်းသူတစ်ဦးက ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားပြီး ကျောင်းအုပ်ကြီးက ပါဝင်တင်ဆက်သူများအား ဂုဏ်ပြုဆုငွေများ ပေးအပ်ကာ အခမ်းအနားကိုရပ်သိမ်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ပြင်ပအလင်းရောင်ကို အသုံးပြုပါ။ မလိုအပ်သော အိမ်တွင်းလျှပ်စစ်မီးများကို လျှော့သုံးပါ။



# ဥပဒေရေးရာနှင့် နှစ်စဉ်စာတမ်းအခြေအနေအထား

၁။ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ မြို့တော် နေပြည်တော်တွင် “ဥပဒေရေးရာနှင့် နှစ်စဉ်စာတမ်းအခြေအနေအထား”ကို နိုင်ငံတော် အစိုးရနှင့် ပြည်သူ့တို့က သဒ္ဒါထက်သန်စွာဖြင့် စုပေါင်းပါဝင်လှူဒါန်း ပူးပေါင်းတည်ထားကိုးကွယ်ခဲ့ရာ စာတမ်းအခြေအနေအထားအရ အနက် တတိယဖောင်ရစ်နှင့် ဒုတိယဖောင်ရစ်အား ရွှေစင်ရွှေပြားများ ကပ်လှူပူဇော်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။

၂။ ယခုအခါ ဆက်လက်၍ ကျန်သောပထမဖောင်ရစ်စရိယာ (၃၄၈၅.၇၈)စတုရန်းပေအား ရွှေစင်ရွှေပြားကပ်လှူရန် စီစဉ်လျက် ရှိပါသည်။ ရွှေစင်ရွှေပြား(၁)ချပ်အတွက် အလှူငွေမှာ ၂,၅၀၀,၀၀၀/- (ကျပ်နှစ်ဆယ့်ငါးသိန်းတိတိ)ဖြစ်ပါ၍ ပြည်သူတစ်ဦးချင်းမှ သဒ္ဒါ တတ်အား နည်းများမဆို ကုသိုလ်ပါဝင်လှူဒါန်းနိုင်ပါရန်နှင့်

ကုသိုလ်ပါဝင်လှူဒါန်းလိုပါက အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်၍ လှူဒါန်းနိုင်ပါကြောင်း နိဗ္ဗာန်အကျိုးမျှော်၍ နှိုးဆော် အပ်ပါသည် -

(က) ဦးမြင့်စိုး၊ အဖွဲ့ဝင်၊ နေပြည်တော်ကောင်စီ ၀၉-၂၆၁၁၇၉၀၀၃

(ခ) ဦးမောင်မောင်၊ ဒုတိယမြို့တော်ဝန် နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ ၀၉-၄၄၄၄၄၄၄၄၄၄

(ဂ) ဦးဆန်းထွန်းအောင်၊ ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ နေပြည်တော်သာသနာရေးမှူးရုံး ၀၉-၄၄၃၃၄၃၃၄၃/ ၀၆၇-၅၅၀၁၈၃

(ဃ) ဦးထွန်းကြည်၊ ဂေါပကအဖွဲ့ဝင်၊ ဥပဒေရေးရာနှင့် နှစ်စဉ်စာတမ်းအခြေအနေအထား ၀၉-၅၁၃၅၆၉၈

(င) ဦးတင်မောင်ကြည်၊ ဂေါပကအဖွဲ့ဝင်၊ ဥပဒေရေးရာနှင့် နှစ်စဉ်စာတမ်းအခြေအနေအထား ၀၉-၅၀၇၈၁၇၃

(စ) ဦးခင်မောင်ထွန်း၊ ဂေါပကအဖွဲ့ဝင်၊ ဥပဒေရေးရာနှင့် နှစ်စဉ်စာတမ်းအခြေအနေအထား ၀၉-၄၄၈၁၂၇၉၀၇

(ဆ) ဦးမြဝင်း၊ ရုံးအဖွဲ့မှူး၊ ဥပဒေရေးရာနှင့် နှစ်စဉ်စာတမ်းအခြေအနေအထား ၀၉-၄၅၂၄၁၇၈၈၉

## နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေး ရန်ပုံငွေဖြင့်ဆောင်ရွက်သည့် ပြည်ထောင်စုအဆင့် စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးလုပ်ငန်းကြီးကြပ်မှုကော်မတီ၏ (၂/၂၀၂၃)အစည်းအဝေး ကျင်းပ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄

နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေးရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက် သည့် ပြည်ထောင်စုအဆင့် စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေး လုပ်ငန်းကြီးကြပ်မှုကော်မတီ၏(၂/၂၀၂၃) လုပ်ငန်း ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေး ရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်ရွက်သည့် ပြည်ထောင်စုအဆင့် စိုက်ပျိုး မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းကြီးကြပ်မှု ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာအောင်ကြီးနှင့် ဒေါက်တာ တင်ထွဋ်၊ အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်များ၊ ညွှန်ကြားရေးမှူး ချုပ်များနှင့် အသင်းအဖွဲ့များမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

အစည်းအဝေးတွင် ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ အောင်ကြီးက နိုင်ငံ၏စီးပွားရေးအခြေအနေအထား များ ဖန်တီးပေးနိုင်ရန် နိုင်ငံတော်အစိုးရက နိုင်ငံ စီးပွားမြှင့်တင်ရေး ရန်ပုံငွေ ထူထောင်ဆောင်ရွက် ပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ စိုက်ပျိုးရေးသွင်းအားစုများ ထည့်သွင်းအသုံးပြုခြင်းဖြင့် တစ်ဧကအထွက်နှုန်း ပိုမိုတိုးတက်လာစေရန်၊ ဈေးနှုန်းနှင့်ဈေးကွက် သေချာခြင်းကြောင့် တောင်သူများ ဝင်ငွေပိုမိုရရှိ



စေကာ ဒေသအလိုက်ဖွံ့ဖြိုးလာစေပြီး နိုင်ငံစီးပွား တိုးတက်မြှင့်တင်ရေးအတွက် စီမံကိန်းတွင်ပါဝင်သော အစုအဖွဲ့အားလုံး အကျိုးအမြတ်ကိုယုံစိရရှိစေရန် နှင့် အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းများ ပိုမိုပေါ်ပေါက် လာစေရန်၊ လယ်ယာကုန်ထုတ်လုပ်မှု ကွင်းဆက် အားလုံး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သည့်အလေ့အကျင့်များ ရရှိလာစေရန် စသည့်အချက်များကိုလည်း ရည်ရွယ် ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်၍ သက်ဆိုင်သူအားလုံးက ကျရာအခန်းကဏ္ဍများမှ တက်ကြွစွာပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ကြရန်တိုက်တွန်းပါကြောင်း ပြောကြား သည်။

ဆက်လက်၍ ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ တင်ထွဋ်က ပံ့ပိုးငွေများ တောင်သူထံ အချိန်မီ ရောက်ရှိရန် ဆောင်ရွက်ရမည့်လုပ်ငန်းစဉ်များ ဖွံ့ဖြိုး လာရေးနှင့် ပံ့ပိုးငွေများကို တောင်သူများထံမှ ကောက်ခံနိုင်မည့်လုပ်ငန်းစဉ်များ အဆင်ပြေချောမွေ့ စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် ကျေးလက်ဒေသ များတွင်လုပ်ကိုင်လျက်ရှိသည့် ဒေသန္တရ ငွေကြေး လှည့်ပတ်မှုအခြေအနေများကို စနစ်တကျလေ့လာ သုံးသပ်ရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း ပြောကြား သည်။

ထို့နောက် ကော်မတီအတွင်းရေးမှူးများ သိရသည်။

ဖြစ်ကြသည့် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေး မှူးချုပ်နှင့် မွေးမြူရေးနှင့်ကုသရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်တို့က နိုင်ငံစီးပွားမြှင့်တင်ရေး ရန်ပုံငွေဖြင့်ဆောင်ရွက်သည့် စိုက်ပျိုးရေးစီမံကိန်း များ၏ ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုအခြေအနေအထားနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေးတင်ပြကြသည်။

ဆက်လက်၍ ကော်မတီအဖွဲ့ဝင်များက သက်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းကဏ္ဍများအလိုက် တင်ပြကြရာ အစည်းအဝေး တက်ရောက်လာကြသူများက လုပ်ငန်းတစ်ခုချင်းအပေါ် ပိုင်းဝန်းဆွေးနွေး ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြသည်။

နိုင်ငံစီးပွား မြှင့်တင်ရေးမတည်ထောက်ပုံ ရန်ပုံငွေကျပ် ၂၃၀ ဘီလီယံဖြင့် ၂၀၂၂-၂၀၂၃ ခုနှစ် တွင် ပဲတီစီမံကိန်းနှင့် နေ့စပါးစီမံကိန်းကို စတင်အကောင် အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ရန်ပုံငွေမှလက်ကျန် ငွေနှင့် ချေးငွေပြန်လည်ကောက်ခံရရှိငွေတို့ဖြင့် ၂၀၂၃ ခုနှစ် မိုးစပါးစီမံကိန်းကို ဆက်လက်အကောင် အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ကာ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ခုနှစ် နေ့စပါးစီမံကိန်းကိုလည်း အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရန် စီစဉ်လျက်ရှိသည်။ ဆီထွက်သီးနှံ စီမံကိန်းအနေဖြင့် နိုင်ငံတော်မှ မတည်ရန်ပုံငွေကျပ် ၁၀၀ ဘီလီယံ လွှဲပြောင်းရရှိပြီး အဆိုပါရန်ပုံငွေဖြင့် ဆောင်းဆီထွက်သီးနှံစီမံကိန်းအကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရန် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ များနှင့် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

## ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်က လယ်ဝေးမြို့နယ်၌ မြို့နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ပြည်သူများနှင့်တွေ့ဆုံ၍ မြန်မာအိလက်ထရောနစ်မဲပေးစက်နှင့်စပ်လျဉ်းပြီး ရှင်းလင်းပြသ၊ လက်တွေ့သရုပ်ပြ စမ်းသပ်မဲပေးခြင်း စတုတ္ထနေ့အဖြစ် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄

ပြည်ထောင်စု ရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်သည် MEVM စက် ရှင်းလင်းပြသခြင်းနှင့် လက်တွေ့ သရုပ်ပြ စမ်းသပ်မဲပေးခြင်းများကို မဲဆန္ဒရှင် အသိပညာပေးလုပ်ငန်း တစ်ရပ်အနေဖြင့် ဆောင်ရွက် လျက်ရှိရာ ယနေ့တွင် လယ်ဝေး မြို့နယ်အတွင်း စတုတ္ထနေ့အဖြစ် လယ်ဝေးမြို့နယ် စည်ပင်သာယာ ရေးကော်မတီ သီရိမင်္ဂလာခန်းမ၌ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သည်။

ဦးစွာ ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ ရွေးကော်မရှင် ကော်မရှင်အဖွဲ့ခွဲ ရွေးကော်မရှင်အရာရှိ ဦးအောင် စိုးဝင်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများက MEVM စက် တည်ဆောက်ပုံ အကြောင်းအရာများ၊ အသုံးပြုပုံ နည်းလမ်းများ၊ စက်နှင့်စပ်လျဉ်း သည့် အချက်အလက်များကို



မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူများ စနစ်တကျ သိရှိနားလည်ပြီး ကောင်းမွန်စွာ အသုံးပြု ဆောင်ရွက်နိုင်သည် အထိ ရှင်းလင်းပြောကြား၍ လက်တွေ့သရုပ်ပြသည်။

ဆက်လက်၍ မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူ များ စမ်းသပ်မဲပေးရာတွင် မဲပေး စက်၏ထိန်းချုပ်စက် (Control Unit) ကို ကိုယ်တိုင်ကိုင်တွယ် ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ မဲပေးစက်မှ ထုတ်ပေးသည့် မဲရလဒ်စာရွက်နှင့် မဲပုံးအတွင်းရှိ မဲလက်မှတ်များ တိုက်ဆိုင်စစ်ဆေး၍ မဲရလဒ် မှန် မမှန် စိစစ်ခြင်းတို့ကို စနစ်တကျ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြပြီး အချိန်တို အတွင်း ဆန္ဒမဲများကို ပွင့်လင်း မြင်သာမှုရှိစွာ မှန်မှန်ကန်ကန် မဲပေးနိုင်ခြင်း၊ ပယ်မဲများ မရှိနိုင် တော့ခြင်း၊ မဲမသမာမှု မပြုလုပ် နိုင်ခြင်းတို့ကို လက်တွေ့သိရှိခဲ့ရ သည့်အတွက် မဲပေးစက်အပေါ်

စိတ်ချယုံကြည်မှု အပြည့်ဖြင့် စမ်းသပ်မဲပေးခဲ့ကြသည်။

အခမ်းအနားသို့ မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ပြည်ထောင်စု ကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီနှင့် တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေး ပါတီတို့မှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ နောင်ဘုံကျေးရွာအုပ်စု၊ ပြောင် ခေါင်းကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ သပြေ ကုန်းကျေးရွာအုပ်စု၊ သရက်ကုန်း ကျေးရွာအုပ်စု၊ တည်ထောင် ကျေးရွာအုပ်စု၊ သော်မှော်ကုန်း ကျေးရွာအုပ်စု၊ ကုသပိတ်ကျေးရွာ အုပ်စု၊ ကြောင်ရေကျေးရွာအုပ်စု၊ သပြေပင်ကျေးရွာအုပ်စု၊ သဲကော ကြီးကျေးရွာအုပ်စု၊ ရွှေပြည်အေး ကျေးရွာအုပ်စု၊ အောင်သာကျေးရွာ အုပ်စု၊ ကုန်းသာကျေးရွာအုပ်စုနှင့် ရတီကျေးရွာအုပ်စုတို့မှ အုပ်ချုပ် ရေးမှူးများ၊ အတွင်းရေးမှူးများနှင့် မဲဆန္ဒရှင်ပြည်သူများ ၅၄၉ ဦးရှိခဲ့ ပြီးလယ်ဝေးမြို့နယ်၌ စမ်းသပ်မဲပေး ခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် နိုဝင် ဘာ၂၁ ရက်မှ ၂၄ ရက်အတွင်း စမ်း သပ်မဲပေးသူစုစုပေါင်း ၂၃၀၆ ဦးရှိ ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

### ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော် အခြေအနေ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄

ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော် မြောက်ပိုင်းတွင် အများ အားဖြင့် သာယာနေပြီး ဘင်္ဂလား ပင်လယ်အော် အလယ်ပိုင်းနှင့် အနောက် တောင်ပိုင်းတို့တွင် တိမ် အနည်းငယ် ဖြစ်ထွန်းနေကာ ကပ္ပလီပင်လယ်ပြင်နှင့် ကျန် ဘင်္ဂလား ပင်လယ်အော်တို့ တွင် တိမ်အသင့်အတင့်မှ တိမ် ထူထပ်နေသည်။ မိုး/ဇလ

### မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄

လှိုင်းအနည်းငယ်မှ လှိုင်း အသင့်အတင့်ရှိမည်။ လှိုင်း အမြင့်မှာ မြန်မာ့ကမ်းရိုးတန်း တစ်လျှောက်နှင့် ကမ်းလွန် ပင်လယ်ပြင်တို့တွင် သုံးပေမှ ခြောက်ပေခန့် ရှိနိုင်သည်။ မိုး/ဇလ



# နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေးနှင့် လုံခြုံရေးတာဝန်များကို စွမ်းစွမ်းတမ်းဆောင်လျက်ရှိသော လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များအတွက် စေတနာရှင်အလှူရှင် ပြည်သူများက ပဲထမင်းဘူးများ ပေးအပ်လှူဒါန်း

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄

နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေးနှင့် လုံခြုံရေးတာဝန်များကို စွမ်းစွမ်းတမ်းဆောင်လျက်ရှိသော လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များအတွက် စေတနာရှင်အလှူရှင် ပြည်သူများက အလှူငွေများ ပေးအပ်လှူဒါန်းလျက်ရှိသည့်အပြင် စားသောက်ဖွယ်ရာများကိုလည်း ပေးပို့လှူဒါန်းလျက်ရှိသည်။

ထမင်းဘူးများကိုပေးအပ်

ယနေ့တွင်လည်း စေတနာရှင်အလှူရှင် ပြည်သူများက အရှေ့မြောက်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် နယ်မြေအတွင်း နိုင်ငံတော်ကာကွယ်ရေးနှင့် လုံခြုံရေးတာဝန်များ ထမ်းဆောင်နေသည့် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များအတွက် ပဲထမင်းဘူးများကို ပေးအပ်

လှူဒါန်းကြရာ တာဝန်ရှိသူများက လက်ခံရယူပြီး လားရှိုးမြို့မှ တစ်ဆင့် တပ်မတော်မော်တော်ယာဉ်များ၊ ရဟတ်ယာဉ်များဖြင့် လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၏ လက်ဝယ်အရောက် လိုက်လံပို့ဆောင်ပေးကြသည်။

စေတနာရှင်ပြည်သူများ လှူဒါန်းသည့် ပဲထမင်းဘူးများနှင့်အတူ ရဟန်းသံဃာများနှင့် ပြည်သူများက ရေးသားပေးပို့သည့် “တပ်မတော်သားများ ဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းပါစေ၊ ကျန်းမာကြပါစေ၊ တရားသောစစ်ကို ဆင်နွှဲနေကြသည့် ပြည်သူ့တပ်မတော်သားများ တိုက်ပွဲတိုင်း အောင်မြင်ကြပါစေ” စသည့် ဆုတောင်းမေတ္တာစာလွှာများပါရှိကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်



## မြန်မာနိုင်ငံ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးညီလာခံကို ကြိုဆိုသောအားဖြင့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ပေးခြင်းများ ဆောင်ရွက်

သထုံ နိုဝင်ဘာ ၂၄

မွန်ပြည်နယ် သထုံမြို့နယ်၌ ၂၀၂၃ ခုနှစ် မြန်မာနိုင်ငံ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးညီလာခံကို ကြိုဆိုရန်အားဖြင့် မိခင်နှင့် ငါးနှစ်အောက်ကလေး သေဆုံးမှုကျဆင်းရေး အသိပညာပေးခြင်း၊ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုပေးခြင်းလုပ်ငန်းများကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက နောင်ကလေးကျေးရွာ ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ၌ ကွင်းဆင်းပြုလုပ်ကြသည်။

အသိပညာပေး ဟောပြောရာတွင် သထုံခရိုင် ဒုတိယခရိုင်ကုသရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာကျော်ဝင်းဇော်က မိခင်နှင့်ကလေးများ သေဆုံးမှုလျော့ကျရေး ဆွေးနွေးအမှာစကားပြောကြားပြီး မြို့နယ်ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာသန်းဦးက မိခင်နှင့်ကလေး ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းဆိုင်ရာများကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

အဆိုပါအခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာသန်းဦး ဦးဆောင်သည့် ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများက ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်များ၊ နို့တိုက်မိခင်နှင့် ငါးနှစ်အောက်ကလေးများ၊ ပြည်သူများအား အခမဲ့ ကျန်းမာရေးစစ်ဆေးကုသပေးခြင်းများ ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)

## မော်လမြိုင်ခရိုင်အတွင်းရှိ နေကြာစိုက် တောင်သူများအား မျိုးစေ့ထောက်ပံ့ပေးအပ်ပွဲ ကျင်းပ

မော်လမြိုင် နိုဝင်ဘာ ၂၄

မွန်ပြည်နယ် မော်လမြိုင်ခရိုင် စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု တိုးတက်မြှင့်တင်ရေးအဖွဲ့က ကြီးမှူးကျင်းပသည့် နေကြာစိုက်ပျိုးပွဲနှင့် နေကြာမျိုးစေ့ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက မော်လမြိုင်မြို့ ကျောက်တန်းရပ်ကွက် စက်မှုဇုန်ကွင်း၌ ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ မော်လမြိုင်ခရိုင် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ခရိုင်စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု တိုးတက်မြှင့်တင်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြတ်ယုက မော်လမြိုင်ခရိုင်အတွင်း ဆီထွက်သီးနှံ နေကြာ တိုးမြှင့်စိုက်ပျိုးမှုအခြေအနေများ၊ နေကြာစိုက်တောင်သူများအတွက် စိုက်ပျိုးနည်းပညာရပ်များနှင့် ကူညီထောက်ပံ့မှုများကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ၊ စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှုတိုးတက်မြှင့်တင်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များက နေကြာမျိုးစေ့များကို နေကြာစိုက်တောင်သူများထံ ပေးအပ်ခဲ့ပြီး စက်မှုလယ်ယာဦးစီးဌာနက မျိုးစေ့ချစက်ဖြင့် နေကြာစိုက်ပျိုးနေမှုများကို ကြည့်ရှုအေးပေးခဲ့သည်။

စည်သူ(ပြန်/ဆက်)

## လွန်မြို့၌ နယ်လှည့်ဆေးကုသရေးလာရောက်သည့် စစ်သင်္ဘောက လွန်မြို့ရှိ လူငယ်များအား တပ်သားစုဆောင်းမှုများပြုလုပ်နေသည်ဟု မဟုတ်မမှန်သတင်းများ ရေးသားဖြန့်ဝေလျက်ရှိ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး လွန်မြို့၌ နယ်လှည့်ဆေးကုသရေးလာရောက်သည့် စစ်သင်္ဘောက လွန်မြို့ရှိ လူငယ်များအား တပ်သားစုဆောင်းမှုများပြုလုပ်နေသည်ဟု ပြည်ပျက်မီဒီယာတစ်ခုဖြစ်သည့် Ayeerwaddy Times မီဒီယာမှ လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာပေါ်တွင် မဟုတ်မမှန်သတင်းများ ရေးသားဖော်ပြလျက်ရှိသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။

ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိ

တပ်မတော် အနေဖြင့် တပ်မတော်မှ ပါရဂူများ၊ ဆေးမှူးများ၊ သူနာပြုများနှင့် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ပါရဂူများ၊ ဆရာဝန်များ၊ သူနာပြုများ ပါဝင်သော

နယ်လှည့်ဆေးကုသရေးအဖွဲ့ကို စုဖွဲ့၍ တပ်မတော်ပင်လယ်သွားဆေးရုံရေယာဉ် (သံလွင်)နှင့် တပ်မတော်မြစ်တွင်းသွားဆေးရုံရေယာဉ်(ရွှေပုဇွန်)၊ မြစ်ရေယာဉ် (စက)တို့နှင့်အတူ အောက်တိုဘာ ၃၁ ရက်တွင် စတင်စေလွှတ်ခဲ့ပြီး ဧရာဝတီမြစ်ကြောင်းတစ်လျှောက်နှင့်ကမ်းရိုးတန်းဒေသတစ်လျှောက်ရှိ ဒေသခံ ပြည်သူများအား ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ ထိုသို့ တပ်မတော်မှ လာရောက်၍ လိုအပ်သည့် ဆေးကုသပေးနေမှုများအပေါ် ပြည်သူများအနေဖြင့် အထူးပင်ကျေနပ်ဝမ်းသာလျက်ရှိပြီး စိတ်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့သည့် တပ်မတော်အကြီး

အက်များနှင့် လာရောက်ကုသပေးလျက်ရှိသည့် ဆေးအဖွဲ့များကိုလည်း များစွာကျေးဇူးတင်လျက်ရှိကြောင်း သိရှိရသည်။

ထိုသို့ ပြည်သူများနှင့် တပ်မတော် ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုများအပေါ် သွေးခွဲစေလိုသော ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ပြည်ပျက်မီဒီယာအချို့က လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာများ ပေါ်တွင် တပ်မတော်အပေါ် ပြည်သူများအထင်အမြင်လွှဲမှားစေရန်အတွက် မဟုတ်မမှန်သတင်းများ ရေးသားဖြန့်ဝေခြင်းသာဖြစ်ပြီး တပ်မတော်အနေဖြင့် ပြည်သူများ၏ လူမှုဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ကျန်းမာရေးကဏ္ဍမြှင့်တင်ပေးနိုင်ရေးအတွက် လိုအပ်သည့် ကျန်းမာရေး



စောင့်ရှောက်မှု လုပ်ငန်းများ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

## ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) လွိုင်လင်မြို့နယ်၌ ငွေကျပ် ၁ ဒသမ ၃၅ ဘီလီယံတန်ဖိုးရှိ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၄ ဒသမ ၅ သန်း သိမ်းဆည်းရမိပြီး ကွင်းဆက်အရ တောင်ကြီးမြို့၌ ပစ္စတီသေနတ် နှစ်လက်နှင့် လက်ပစ်ဗုံး နှစ်လုံး သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄

ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) လွိုင်လင်မြို့နယ်၌ ငွေကျပ် ၁ ဒသမ ၃၅ ဘီလီယံ တန်ဖိုးရှိ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၄ ဒသမ ၅ သန်း သိမ်းဆည်းရမိပြီး ကွင်းဆက်အရ တောင်ကြီးမြို့၌ ပစ္စတီသေနတ် နှစ်လက်နှင့် လက်ပစ်ဗုံး နှစ်လုံး သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့မှ သိရသည်။

မူးယစ်ဆေးဝါးတားဆီးနှိမ်နင်းရေးရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် နိုဝင်ဘာ ၁၂ ရက် ည ၁၀ နာရီတွင် ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) လွိုင်လင်မြို့နယ် လွိုင်လင်-တောင်ကြီးသွား ကားလမ်း ဟိုတင်ကျေးရွာအနီးတွင် လွိုင်လင်မှ တောင်ကြီးသို့ ခင်ထွေး(ခ)ခင်သိန်း မောင်းနှင်လာသည့် Toyota Alphard ယာဉ်ကို သတင်းအရရှာဖွေရာ ယာဉ်ပေါ်မှ ဒေသကာလတန်ဖိုး ငွေကျပ်



ခင်ထွေး(ခ)ခင်သိန်းနှင့် စိုင်းလွယ်ခမ်းတို့ကို သိမ်းဆည်းရမိသည့် စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားများ၊ လက်နက်/ခဲယမ်းများနှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။

၁ ဒသမ ၃၅ ဘီလီယံတန်ဖိုးရှိ တရားခံ စိုင်းလွယ်ခမ်း နေထိုင်သည့် တောင်ကြီးမြို့ ကြီးရပ်ကွက်ရှိ နေအိမ်ကို ဆက်လက်ရှာဖွေရာ နေအိမ်အိပ်ခန်းအတွင်းမှ ပစ္စတီသေနတ် နှစ်လက်၊ ကျည်အိမ် နှစ်ခု၊ 9 MM Luger ကျည်

အတောင့် ၅၀၊ လက်ပစ်ဗုံး နှစ်လုံးနှင့်ဆက်စပ်ပစ္စည်းများ၊ Toyota Harrier ယာဉ် နှစ်စီး၊ Toyota Crown ယာဉ် တစ်စီးတို့ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း၊ စစ်ဆေးဖော်ထုတ်ချက်အရ သိမ်းဆည်းရမိ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားများကို ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) မှ မန္တလေး တိုင်းဒေသကြီးသို့ သယ်ဆောင်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသဖြင့် ၎င်းတို့အား ဥပဒေအရ အရေးယူထားရှိပြီး ကွင်းဆက်ဖြစ်မှု ကျူးလွန်သူများကို ဆက်လက်စစ်ဆေး ဖော်ထုတ်လျက်ရှိကြောင်းနှင့် အမှုတွင် ဆက်စပ်ပါဝင်သူများပိုင်ဆိုင်သည့် ငွေကြေးအကျိုးအမြတ်များနှင့် ပိုင်ဆိုင်မှုများကို ပြည်သူ့ဘဏ္ဍာအဖြစ် သိမ်းဆည်းနိုင်ရေးအတွက် ငွေကြေးခဝါချမှု တိုက်ဖျက်ရေး ဥပဒေအရ ဆက်လက်အရေးယူနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်



# KNPP နှင့် PDF အကြမ်းဖက်အဖွဲ့များဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်သွားသည့် လှိုင်ကော်တက္ကသိုလ်မှ ဆရာ ဆရာမများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် မိသားစုဝင်များထံမှ ၁၀၃ ဦး တောင်ကြီးသို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိလာမှုအခြေအနေ၊ ရခိုင်ပြည်နယ် ပုဏ္ဏားကျွန်းဈေးတွင် အချိန်ကုန် မီးလောင်မှုဖြစ်စဉ်ဖြစ်ပွားမှုအခြေအနေ၊ ၂၄-၁၁-၂၀၂၃ ရက်နေ့ ရှမ်းပြည်နယ် (အရှေ့မြောက်ပိုင်း)၊ စစ်ကိုင်းတိုင်း၊ ကရင်ပြည်နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်တို့တွင် ထိတွေ့တိုက်ပွဲဖြစ်ပွားမှု အခြေအနေများနှင့် NUG၊ PDF အကြမ်းဖက်အဖွဲ့များအနေဖြင့် နိုင်ငံနေရာအနှံ့ ကောလာဟလသတင်းများ ထုတ်လွှင့်၍ ပြည်ပျက်လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်နေမှုအခြေအနေများနှင့်ပတ်သက်၍ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ သတင်းထုတ်ပြန်ရေး အဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ဗိုလ်ချုပ်ဇော်မင်းထွန်း၏ ပြောကြားချက်

ဒီနေ့မှာတော့ လှိုင်ကော်တက္ကသိုလ်က KNPP ၊ PDF အကြမ်းဖက်သောင်းကျန်းသူအဖွဲ့က ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်သွားတဲ့ ဆရာ ဆရာမတွေ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူတွေ၊ မိသားစုတွေထဲက ၁၀၃ ဦး တောင်ကြီးကို ပြန်ရောက်နေတာရှိပါတယ်။ မနေ့ကညမှာ PNO ပြည်သူ့စစ်အဖွဲ့ဒေသကနေမှတစ်ဆင့် လက်ခံရရှိခဲ့ပါတယ်။ တပ်မတော်မှ တာဝန်ရှိသူများလည်း သွားရောက်ကြိုဆိုပြီးတော့ ဒီနေ့မှာ တောင်ကြီးမြို့ကို ရောက်ရှိခဲ့ပါတယ်။ ဒီအဖွဲ့တွေဟာ စစ်ရေးနဲ့ မဆိုင်တဲ့ တက္ကသိုလ်၊ ကျောင်းတွေကို တိုက်ခိုက်ပြီး ဓားစာခံအဖြစ် ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်သွားတာဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးမှာရှိတဲ့ အဖွဲ့အစည်းအသီးသီး၊ လူပုဂ္ဂိုလ်အသီးသီးကနေမှ ကန့်ကွက်တာ၊ ရှုတ်ချတာတွေ လုပ်ခဲ့ပါတယ်။ ကန့်ကွက်၊ ရှုတ်ချတာတွေလုပ်ခဲ့တဲ့အတွက် ပြန်လည်လွတ်မြောက်လာတာ ဖြစ်ပါတယ်။ ကျန်ရှိနေသေးတဲ့ အင်အား ၁၀၀ ခန့် ရှိပါသေးတယ်။ ဒီအင်အား ၁၀၀ ခန့်နဲ့ ပတ်သက်ပြီး ပြန်လည်လွတ်မြောက်နိုင်ရေး ဆက်လက်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားမှာဖြစ်ပါတယ်။ တိုက်ပွဲများဖြစ်ပွားနေချိန်မှာ စစ်ရေးနဲ့မဆိုင်တဲ့ ပစ်မှတ်တွေ၊ စစ်ရေးနဲ့မဆိုင်တဲ့သူတွေကို ဓားစာခံအဖြစ် ဖမ်းဆီးခေါ်ဆောင်သွားတာတွေ၊ ပြည်သူ့အကျိုး ဖျက်ဆီးနေတာတွေကို ပြည်သူ့လူထုကလည်း ပြတ်ပြတ်သားသား ဆန့်ကျင်ဖို့ လိုတယ်လို့ ပြောချင်ပါတယ်။

ရခိုင်ပြည်နယ်ဘက်မှာတော့ ပုဏ္ဏားကျွန်းဈေး မီးလောင်ခဲ့တဲ့ ဖြစ်စဉ်ရှိပါတယ်။ ဒီဖြစ်စဉ်နဲ့ပတ်သက်ပြီး တပ်မတော်အနေနဲ့ ရခိုင်ပြည်နယ်မှာရှိတဲ့ မြို့၊ ရွာ၊ ပြည်သူ့လူထု အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်ကာကွယ်စောင့်ရှောက်နေတာရှိပါတယ်။ ပုဏ္ဏားကျွန်းဈေး မီးလောင်တာနဲ့ပတ်သက်ပြီး ဒီဟာသည် ကျွန်တော်တို့ သံသယရှိတာသည် အချိန်ကုန် ရှိမိပဲ ဖြစ်နိုင်ပါတယ်။ AA အနေနဲ့ ဒေသခံ ပြည်သူ့လူထုကို အသုံးချပြီး အထင်အမြင်လွှဲမှားအောင် ပြုလုပ်နေတာ



ဗိုလ်ချုပ်ဇော်မင်းထွန်း (သတင်းထုတ်ပြန်ရေးအဖွဲ့ခေါင်းဆောင်) နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ

ပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ ပြည်သူ့အိုးအိမ်စည်းစိမ်ကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်နေတဲ့ တပ်မတော်နဲ့အညီ မီးရှို့စရာအကြောင်း၊ ပစ်ခတ်စရာအကြောင်း မရှိပါဘူး။ စစ်ရေးပစ်မှတ်တွေကိုပဲ ကျွန်တော်တို့ တိုက်ခိုက်နေတာဖြစ်ပါတယ်။

ရှမ်းပြည်နယ် အရှေ့မြောက်ဘက်မှာတော့ နမ့်စလပ်မှာ ထိတွေ့တိုက်ပွဲ ဆက်လက်ဖြစ်ပွားတာရှိပါတယ်။ မိုးကျက်မှာတော့ စခန်းနေရာ နေရာရွှေ့ပြောင်းခဲ့တာရှိပါတယ်။ ဒါနဲ့ပတ်သက်ပြီးလည်း နမ့်စလပ်နဲ့ မိုးကျက်မှာ MNDA ၊ TNLA အဖွဲ့က အကျအဆုံး များစွာရှိပါတယ်။ ဒါကြောင့် ဒီနေ့မှာလည်း ဓာတုဗုံးတွေ သုံးနေတယ်ဆိုတဲ့ စွပ်စွဲချက်မျိုး ထွက်ပေါ်လာတာရှိပါတယ်။ သူတို့အနေနဲ့ သူတို့အထိနာပြီဆိုရင် ဒီလိုမျိုးပြောဆိုချက်မျိုး၊ စွပ်စွဲချက်မျိုး အမြဲတမ်းရှိနေတာပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ လောကီကိုက် ပတ်ဝန်းကျင်နေရာ သုံးနေရာမှာတော့ ထိတွေ့မှု

တွေရှိခဲ့ပါတယ်။ တာမိုးညဲ ဘက်မှာလည်း Drop Bomb နဲ့ချပြီးတော့ တိုက်ခိုက်နေတာမျိုးရှိပါတယ်။ စစ်ကိုင်းတိုင်းဘက်မှာတော့ ဗောဓိတစ်ထောင်ဘက်မှာ တိုက်ပွဲဖြစ်ပွားခဲ့တာရှိပါတယ်။ ရန်သူ့ဆီက အလောင်းလက်နက်များစွာ ရရှိခဲ့ပါတယ်။ ရေဦး၊ အောင်သာယာဘက်မှာလည်း ပြည်သူ့စစ်အဖွဲ့ဝင်တွေနဲ့ PDF အကြမ်းဖက်အဖွဲ့တို့ ထိတွေ့တိုက်ပွဲ ဖြစ်ခဲ့တာရှိပါတယ်။ အဲဒီမှာလည်း ရန်သူ့အကျအဆုံးများစွာနဲ့ ဆုတ်ခွာထွက်ပြေးသွားရတာရှိပါတယ်။ ကရင်ပြည်နယ်ဘက်မှာတော့ ဒီမနက်မှ ထီးထစခန်းကို အင်အားအလုံးအရင်းသုံးပြီး KNU ၊ PDF အဖွဲ့အနေနဲ့ ဝင်ရောက်တိုက်ခိုက်ခဲ့တာရှိပါတယ်။ အကျအဆုံးများစွာနဲ့ ပြန်လည်ဆုတ်ခွာ ထွက်ပြေးသွားတာရှိပါတယ်။ လက်နက်တွေလည်း သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ပါတယ်။ ရခိုင်ပြည်နယ်ဘက်မှာ ထရွန်အိုင်စခန်းကို တိုက်ခိုက်ခဲ့တာရှိပါတယ်။ ပြန်လည်ဆုတ်ခွာသွားတာရှိပါတယ်။ ဒီနေရာမှာ NUG ၊ PDF အကြမ်းဖက်အဖွဲ့တွေအနေနဲ့ အချိန်ကောင်အခါကောင်းဆိုပြီး တစ်နိုင်လုံးမှာ နေရာအနှံ့အပြားလောက်နီးပါးမှာ အဖျက်လုပ်ငန်းများ၊ ကောလာဟလ သတင်းတွေ ထုတ်လွှင့်ပြီး ဆောင်ရွက်နေတာရှိပါတယ်။ အဖျက်လုပ်ငန်းတွေနဲ့ ပတ်သက်ပြီး ဆောင်ရွက်နေတာရှိပါတယ်။ ကောလာဟလမျိုးစုံ ထုတ်လွှင့်နေတာရှိပါတယ်။ ဒါနဲ့ပတ်သက်ပြီး ပြည်သူ့လူထုအနေနဲ့ ဒီအဖျက်သမားတွေရဲ့ လုပ်ရပ်တိုင်း ပြည်ပျက်မည့်မီဒီယာတွေနဲ့ ပတ်သက်ပြီး သတိရှိဖို့အရေးကြီးပါတယ်။ ပြီးရင် ကျွန်တော်တို့နဲ့ တရုတ်နိုင်ငံနဲ့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နေတဲ့ နယ်စပ်ဒေသတည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ နယ်စပ်ဒေသတရားဥပဒေစိုးမိုးရေး လုပ်ငန်းတွေနဲ့ ပတ်သက်ပြီးလည်း တစ်နိုင်လုံးတစ်နိုင် အထင်အမြင်လွှဲမှားစေရေးအတွက် ဦးတည်ပြီး တိုက်ခိုက်နေတာမျိုးတွေရှိပါတယ်။ ဒါတွေကို ကျွန်တော်တို့ ပြည်သူ့လူထုအားလုံးက သတိရှိကြဖို့အရေးကြီးကြောင်း ပြောလိုပါတယ်။

အားလုံးကို ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။

## ရှမ်းပြည်နယ် တောင်ကြီးမြို့ တန်ဆောင်တိုင်ပွဲတော် တတိယညတွင် ပရိသတ်အင်အားတစ်သိန်းခွဲခန့် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ လာရောက်ကြည့်ရှု

တောင်ကြီး နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်း နေထိုင်ကြသော တိုင်းရင်းသားလူမျိုးစုများ၏ ရိုးရာပွဲတော်ကို ဖော်ထုတ်မြှင့်တင်အားပေးခြင်းဖြင့် တောင်ကြီး တန်ဆောင်တိုင်ပွဲတော်ကို ၁၃၈၅ ခု တန်ဆောင်မုန်းလဆန်း ၉ ရက် ၂၀၂၃ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၁ ရက်မှ ၂၇ ရက်အထိ ၇ ရက်တိုင်တိုင် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ပြီး ပွဲတော်ကာလအတွင်း မြို့လုံးကျွတ်ဘုံကထိန် ပဒေသာပင်လှည့်လည်ပွဲ၊ မသိုးသင်္ကန်း ရက်လုပ်ပူဇော်ပွဲ၊ နေ့လွှတ်မီးပွဲပျံပြိုင်ပွဲ (တစ်ကောင်ချင်း၊ အုပ်စုအရပ်)၊ ညလွှတ် ယမ်းမီးကြီးမီးပွဲပျံ၊ စိန်နားပန် မီးပွဲပျံပြိုင်ပွဲများ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

နိုဝင်ဘာ ၂၃ ရက်တွင်လည်း နေ့လွှတ်မီးပွဲပျံ ခြေနှစ်ချောင်း အရပ် ငါးလုံး၊ ခြေလေးချောင်းအရပ် ငါးလုံး ပါဝင် ယှဉ်ပြိုင်လွှတ်တင်ကြသည်။ ညပိုင်းတွင် ခေတ်ပေါ်တေးဂီတတီးဝိုင်းဖြင့် ဒေသခံ အဆိုတော်များဖြင့် ဖျော်ဖြေတင်ဆက်ကြ



ရာ ညမီးကြီး ၂၂ ပေ လေးလုံး၊ ၂၅ ပေ နှစ်လုံး၊ ညမီးကြီး စိန်နားပန်သုံးလုံး ပါဝင် ယှဉ်ပြိုင်လွှတ်တင်ပေးကြပြီး ဒေသခံ ပြည်သူများ ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဧည့်သည်တော်များ၊ ပွဲလာဧည့်ပရိသတ်များ အင်အားတစ်သိန်းခွဲခန့် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ၊ ပျော်ရွှင်အေးချမ်းစွာဖြင့် ပွဲကို ဆင်နွှဲကြကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ တောင်ကြီးတန်ဆောင်တိုင်ပွဲတော်တွင် ညမီးကြီး ၂၅ ပေ ၁၅ လုံး၊ မောင်မောင်သန်း(ပြန်/ဆက်)

## တိုက်ကြီးမြို့နယ်နှင့် သန်လျင်မြို့နယ်တို့၌ ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တိုက်ကြီးမြို့နယ် သရက်ချောင်းကျေးရွာနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ကျေးရွာများမှ သံဃာတော်များနှင့် ဒေသခံပြည်သူစုစုပေါင်း ၁၀၄ ဦးတို့ကို အဆိုပါကျေးရွာရှိ ဒက္ခိဏာရုံကျောင်းတိုက်၌ လည်းကောင်း၊ သန်လျင်မြို့နယ် ဖားကူးအရှေ့ကျေးရွာနှင့် ပတ်ဝန်းကျင်ကျေးရွာများမှ သံဃာတော်များနှင့် ဒေသခံပြည်သူ စုစုပေါင်း ၁၆၀ တို့ကို အဆိုပါကျေးရွာစုစုရုံ၌ လည်းကောင်း ယနေ့တွင် ရန်ကုန်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုက်ကြီးတပ်နယ်နှင့် သန်လျင်တပ်နယ်တို့မှ နယ်မြေခံဆေးကုသရေးအဖွဲ့များက လိုအပ်သည့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးသည်။

ထိုသို့ ဆောင်ရွက်ပေးရာတွင် ဆေးကုသရေးအဖွဲ့များက သံဃာတော်များနှင့် ဒေသခံပြည်သူများအား သွားနှင့်ခံတွင်းရောဂါ၊ မျက်စိရောဂါ၊ သားဖွားမီးယပ်ရောဂါ၊ အရိုးအကြောရောဂါ၊ နား၊ နှာခေါင်း၊ လည်ချောင်းရောဂါ၊ ကလေးရောဂါ၊ အထွေထွေရောဂါတို့နှင့်ပတ်သက်၍ လိုအပ်သည့် ကျန်းမာရေးစစ်ဆေးကုသခြင်းများ ဆောင်ရွက်ပေးခြင်း၊ ECG ၊ Ultrasound စက်များဖြင့် ရောဂါရှာဖွေစမ်းသပ်စစ်ဆေးပေးခြင်းများ ဆောင်ရွက်ပေးသည်။

ယင်းသို့ဆောင်ရွက်ပေးနေမှုများကို တပ်နယ်အသီးသီးမှ တာဝန်ရှိသူများက သွားရောက်ကြည့်ရှုအားပေးပြီး လိုအပ်သည်များ ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

ပြည်ဝဆီများကို တတ်နိုင်သမျှ လျှော့စား၍ အသွင်ပြောင်းဆီများ စားသုံးခြင်းကို လုံးဝရှောင်ကြဉ်ကြပါစို့



# ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း ရေကြီးနစ်မြုပ်မှုကြောင့် ထိခိုက်ပျက်စီးခဲ့သော စိုက်ပျိုးရေးကဏ္ဍနှင့်မွေးမြူရေးကဏ္ဍလိုအပ်ချက်များ ထောက်ပံ့

ပဲခူး နိုဝင်ဘာ ၂၄

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၏ အစီအစဉ်ဖြင့် ရေကြီးနစ်မြုပ်မှုကြောင့် မိုးစပါးပျက်စီးခဲ့သည့် တောင်သူများအား ဆောင်းသီးနှံ အထွက်နှုန်းကောင်း ပဲတီစိမ်း မျိုးကောင်းမျိုးသန့်မျိုးစေ့များ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ဝေါမြို့နယ်၊ သနပ်ပင်မြို့နယ်နှင့် ပဲခူးမြို့နယ် တို့၌ ကျင်းပသည်။

စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေး

ဦးစွာ တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမျိုးဆွေဝင်းနှင့်အဖွဲ့သည် ဝေါမြို့၊ မြို့တော်ခန်းမသို့ ရောက်ရှိခဲ့ပြီး အောက်တိုဘာလအတွင်း မိုးသည်ထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် မိုးစပါးစိုက်ဧကများ ရေကြီးနစ်မြုပ်ပျက်စီးခဲ့သည့် ဒေသခံပြည်သူများနှင့် တွေ့ဆုံအားပေးစကားပြောကြားသည်။ အဆိုပါတောင်သူများအား တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် လုံခြုံရေးနှင့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးတို့က ဆောင်းသီးနှံ စိုက်ပျိုးနိုင်ရေး အထွက်နှုန်းကောင်း ပဲတီစိမ်းမျိုးကောင်းမျိုးသန့်များ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့သည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့သည် သနပ်ပင်မြို့ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီး



ဌာနရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ မိုးစပါးစိုက်ဧကများ ရေကြီးနစ်မြုပ်ပျက်စီးခဲ့သည့် ဒေသခံပြည်သူများနှင့် တွေ့ဆုံ၍ ရေကြီးနစ်မြုပ်ခဲ့စဉ် မိုးစပါးစိုက်ဧကများ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှု လျော့နည်းစေရေး ရိတ်သိမ်းခြွေလှေ့စက်များဖြင့် အမြန်ဆုံးရိတ်သိမ်းနိုင်ရေး စီစဉ်ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့သဖြင့် ထိခိုက်ပျက်စီးမှု

လျော့နည်းခဲ့ပြီး အမှန်တကယ် ထိခိုက်ပျက်စီးခဲ့သည့် တောင်သူများအတွက် နစ်နာမှုအား ပြန်လည်ကုစားနိုင်ရေး ဆောင်းသီးနှံအတွက် မျိုးစေ့လိုအပ်ချက်များ ဖြည့်ဆည်းပေးရခြင်းဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ ယင်းနောက် တောင်သူများအား တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် လုံခြုံရေးနှင့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီး

တို့က ဆောင်းသီးနှံစိုက်ပျိုးနိုင်ရေး အထွက်နှုန်းကောင်း ပဲတီစိမ်း မျိုးကောင်းမျိုးသန့်များ ထောက်ပံ့ပေးအပ်သည်။

ထောက်ပံ့ပေးအပ်

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့သည် ပဲခူးမြို့ သီရိဟံသာခန်းမ၌ ရေကြီးနစ်မြုပ်ပျက်စီးမှုကြောင့် နစ်နာခဲ့ရသည့် မိုးစပါးစိုက် တောင်သူများနှင့်တွေ့ဆုံ၍ ဆောင်းသီးနှံ စိုက်ပျိုးနိုင်ရေး အထွက်နှုန်းကောင်း ပဲတီစိမ်းမျိုးကောင်းမျိုးသန့်များ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့သည်။

ပဲခူးခရိုင်တွင် အောက်တိုဘာလအတွင်း မိုးသည်ထန်စွာ အဆက်မပြတ်ရွာသွန်းခဲ့မှုကြောင့် ပဲခူးမြို့နယ်၊ ဝေါမြို့နယ်၊ သနပ်ပင်မြို့နယ်နှင့် ကဝမြို့နယ်တို့တွင် မိုးစပါးစိုက်ဧက ၇၆၈၁ ဧက ပျက်စီးခဲ့ကြောင်းနှင့် ထိခိုက်နစ်နာခဲ့ရသည့် မိုးစပါးစိုက်တောင်သူများအတွက် ဆောင်းသီးနှံ ပြန်လည်အစားထိုးစိုက်ပျိုးနိုင်ရေး တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၏ အစီအစဉ်ဖြင့် အထွက်နှုန်းကောင်း ပဲတီစိမ်းမျိုးကောင်းမျိုးသန့်များ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

တိုင်းဒေသကြီး(ပြန်/ဆက်)

## ပြည်မြို့ လေးဆူဓာတ်ပျော်ရွှေဆံတော်စေတီမြတ်ကြီး ဗုဒ္ဓပူဇော်ပွဲတော်ကျင်းပ

ပြည် နိုဝင်ဘာ ၂၄

နိုဝင်ဘာ ၂၀ ရက်က စတင်ကျင်းပလျက်ရှိသော ပြည်မြို့ လေးဆူဓာတ်ပျော်ရွှေဆံတော်စေတီမြတ်ကြီး၏ ၂၆၁၂ နှစ်ပြည့် ဗုဒ္ဓပူဇော်ပွဲတော်တွင် မြို့တွင်းလှည့်လည်ဖျော်ဖြေရေး ယိမ်းအဖွဲ့များနှင့် ရပ်ဝေး/ရပ်နီးမှ ဘုရားပွဲတော်လာ ပြည်သူများဖြင့် အထူးစည်ကားလှကျော်သည်။



ဗုဒ္ဓပူဇော်ပွဲတော်ကို နိုဝင်ဘာ ၂၀ ရက်မှ ၂၉ ရက်အထိ ၁၀ ရက်တာ ကျင်းပမည်ဖြစ်ကာ ပွဲတော်ရက်အတွင်း ဇာတ်သဘင်ပွဲနှင့် မြန်မာ့ရိုးရာခြင်းလုံးအလှခတ်ပွဲအပါအဝင် နိုင်ငံကျော် အနုပညာရှင်များပါဝင်သည့် ရပ်ကွက်ယိမ်းကားများ၏ တေးဂီတနှင့် အကအလှဖျော်ဖြေရေး အစီအစဉ်များ၊ ရိုးရာဆင်အကအဖွဲ့နှင့် အခြား ပျော်ရွှေပွဲများပါဝင်

ဆင်နွှဲလျက်ရှိပြီး ပြည်ဒေသထွက် ရိုးရာအစားအစာများနှင့် အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ ဒေသထွက်ကုန်ပစ္စည်းများရောင်းချသည့် ပွဲဈေးဆိုင်ခန်းများဖြင့် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပလျက်ရှိသည်။ ယင်းအပြင် နိုဝင်ဘာ ၂၅ ရက်တွင် စေတီတော်ရင်ပြင်

မြတ်စွယ်တော်တိုက်ရှိ ဗုဒ္ဓမြတ်စွယ်တော်အား မင်္ဂလာကရဝိတ်ဖောင်တော်ယာဉ်ဖြင့် ပင့်ဆောင်၍ ယိမ်းအဖွဲ့ယာဉ်တန်းများလိုက်ပါဖျော်ဖြေမှုများဖြင့် မြို့တွင်းသို့ လှည့်လည် အပူဇော်ခံပွဲကို စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါ ဗုဒ္ဓမြတ်

စွယ်တော်မြို့တွင်း လှည့်လည်ပူဇော်ပွဲ အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် မြို့နယ် အားကစားကွင်းအတွင်း၌ နိုဝင်ဘာ ၂၅ ရက်မှ ၂၇ ရက်အထိ မီးပုံးပျံပွဲတော်ကိုလည်း သုံးရက်တိုင် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ကိုဆက်(ပြန်/ဆက်)

## တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ဥပဒေချုပ်ရုံး အခြေခံစာရေးဝန်ထမ်း ရုံးလုပ်ငန်း သင်တန်းဆင်းပွဲ ကျင်းပ

ထားဝယ် နိုဝင်ဘာ ၂၄

အခြေခံစာရေးဝန်ထမ်း ရုံးလုပ်ငန်းသင်တန်းအမှတ်စဉ် (၁/၂၀၂၃) သင်တန်းဆင်းပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့ မွန်းလွဲ ၁ နာရီက ထားဝယ်မြို့၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးဥပဒေချုပ်ရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် တိုင်းဒေသကြီး ဥပဒေချုပ်ဦးအုန်းသန်းက သင်တန်းသား သင်တန်းသူများအနေဖြင့် သင်တန်းမှသင်ကြားပို့ချပေးလိုက်သော ရုံးလုပ်ငန်းများကို သေချာမှတ်သားလိုက်နာပြီး မိမိတို့၏ လုပ်ငန်းခွင်ရောက်ရှိသည့်အခါ စနစ်တကျ အကျိုးရှိရှိ အသုံးပြုသွားကြရန် လိုအပ်ကြောင်းနှင့် ရုံးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ညွှန်ကြားချက်များ၊ ဝန်ထမ်း စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများကို လိုက်နာဆောင်ရွက်ပြီး မိမိတို့၏ စွမ်းရည်မြှင့်တင်ရေးအတွက် ကြိုးစားသွားကြရန် လိုအပ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီးဥပဒေချုပ်က သင်တန်းတွင် ပထမ၊ ဒုတိယနှင့် တတိယဆင့်ရှိသည့် သင်တန်းသား သင်တန်းသူများကို ဆုများပေးအပ်ချီးမြှင့်ပြီး တိုင်းဒေသကြီး ဥပဒေအရာရှိက သင်တန်းဆင်း အောင်လက်မှတ်များ ပေးအပ်သည်။

သင်တန်းတွင် တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ဥပဒေရုံးအဆင့်ဆင့်မှ စာရေးဝန်ထမ်းများ လုပ်ငန်းကျွမ်းကျင်မှုရှိစေရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ဖွင့်လှစ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး နိုဝင်ဘာ ၂၂ ရက်မှ ၂၄ ရက်အထိ သင်တန်းသား သင်တန်းသူ စုစုပေါင်း ၁၈ ဦး တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ငွေဇင်ယော်(ထားဝယ်)



### ရန်ကုန်မြို့နှင့် မန္တလေးမြို့အတွက် ရည်ညွှန်းလက်ကားဈေးနှုန်းများနှင့်

### ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် မြို့တော်များအတွက် ရည်ညွှန်းလက်လီဈေးနှုန်းများ

၂၅-၁၁-၂၀၂၃ ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်လီဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး	နေပြည်တော်	ပဲခူး	မကွေး	ထားဝယ်	ပုဏ္ဏ	ပုသိမ်	မြန်တော်	စစ်တွေ	ဘားအံ	မော်လမြိုင်	လားရှိုး	တောင်ကြီး	လွိုင်ကော်	ဟားခါး	ကျွန်းဘုံ
92 Ron	၂၁၇၀	၂၂၂၀	၂၂၅၅	၂၁၈၀	၂၂၂၀	၂၂၅၅	၂၂၃၀	၂၂၀၅	၂၃၀၅	၂၃၂၀	၂၂၁၀	၂၂၂၀	၂၂၅၅	၂၂၆၀	၂၂၆၀	၂၅၅၀	၂၆၆၀
95 Ron	၂၃၀၀	၂၃၅၀	၂၃၅၅	၂၃၀၅	၂၃၅၅	၂၃၇၀	၂၃၅၅	၂၃၃၀	၂၄၃၀	၂၄၅၅	၂၃၄၀	၂၃၅၅	၂၃၉၀	၂၃၉၅	၂၃၉၅	၂၆၁၅	၂၇၆၀
HSD (500 ppm)	၂၂၀၀	၂၂၅၅	၂၂၅၀	၂၂၅၅	၂၂၅၅	၂၂၇၀	၂၂၆၅	၂၂၃၀	၂၃၅၀	၂၃၅၅	၂၂၅၀	၂၂၅၅	၂၂၅၅	၂၂၅၅	၂၂၅၅	၂၅၀၅	၃၃၅၀
HSD (50 ppm)	၂၂၅၀	၂၃၀၀	၂၃၀၀	၂၃၀၀	၂၃၀၀	၂၃၆၅	၂၃၆၀	၂၃၂၅	၂၄၅၅	၂၄၅၅	၂၃၃၀	၂၃၅၅	၂၃၅၅	၂၃၅၅	၂၃၅၅	၂၆၁၀	၃၂၅၀
HSD (10 ppm)	၂၂၅၅	၂၃၀၅	၂၃၀၀	၂၃၀၅	၂၃၀၅	၂၃၆၅	၂၃၆၀	၂၃၃၀	၂၄၅၅	၂၄၅၅	၂၃၃၅	၂၃၅၅	၂၃၅၅	၂၃၅၅	၂၃၅၅	၂၆၁၅	၃၂၅၀

ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်လီဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး
92 Ron	၂၁၆၄	၂၂၁၃
95 Ron	၂၁၆၆	၂၂၆၃
HSD (500 ppm)	၂၁၃၀	၂၁၆၁
HSD (50 ppm)	၂၁၈၀	၂၂၅၃
HSD (10 ppm)	၂၁၈၃	၂၂၅၆

မှတ်ချက်။ (၁) MOPS ဈေးနှုန်းပေါ်တွင် အခြေခံတွက်ချက်ထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။  
 (၂) သုံးစွဲသူမိဘပြည်သူများအနေဖြင့် စက်သုံးဆီများဝယ်ယူသုံးစွဲရာတွင် ကျေနပ်မှုမရှိပါက ကော်မတီ၏ အောက်ဖော်ပြပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ လုံခြုံစိတ်ချစွာဖြင့် သတင်းပေးတိုင်ကြားနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

၀၆၇-၄၁၁၂၉၊ ၀၉-၂၅၄၆၂၅၄၇၇  
 ၀၆၇-၄၁၁၂၉၂၊ ၀၉-၇၇၂၅၃၆၃၂

စက်သုံးဆီတင်သွင်းသို့ လှောင်ဖြန့်ဖြူးခြင်းလုပ်ငန်းကြီးကြပ်ရေးကော်မတီ

### ရေချွေတာရေး နည်းလမ်းများ

- ❖ သွားတိုက်နေစဉ် ဘုံဘိုင်ခေါင်း ဖွင့်မထားပါနှင့်။
- ❖ သွားတိုက်လျှင် ရေပန်ခွက် အမြဲသုံးပါ။
- ❖ ယာဉ်များဆေးကြောလျှင် ရေပိုက်မသုံးပါနှင့်။
- ❖ ရေပြည့်ထားသောပုံးဖြင့် ယာဉ်များကို ဆေးကြောပါ။



# ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာမောင်မြင့် မြတ်တက္ကသိုလ်၊ ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်၊ ရန်ကုန်နိုင်ငံခြားဘာသာတက္ကသိုလ်နှင့် မြန်မာစာအဖွဲ့ ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၄

ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာမောင်မြင့်သည် ယမန်နေ့က မြတ်တက္ကသိုလ်၌ ကျင်းပသော သမုဒ္ဒရာနှင့် ကမ္ဘာ့မြေသိပ္ပံဆိုင်ရာ သုတေသန ညီလာခံအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်၍ အမှာစကား ပြောကြားပြီး တက္ကသိုလ်ရှိ စာကြည့်တိုက်နှင့် စာသင်ခန်းများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

### ကြည့်ရှုစစ်ဆေး

ယင်းနောက် မြတ်မြို့ အမှတ်(၁)နှင့် အမှတ်(၃) အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၊ ကန်စွန်းအင်း ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်းများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ဒုတိယဝန်ကြီးနှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် ယနေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်သို့ ရောက်ရှိပြီး အွန်လိုင်းစနစ်ဖြင့် ကျောင်းဝင်မှတ်ပုံ တင်ခြင်းစနစ်ကို စီဒီယိုဖြင့် ရှင်းလင်းပြသမှုကို ကြည့်ရှုပြီး ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ် စာကြည့်



တိုက်တွင် စာအုပ်မှတ်ပုံတင်စာရင်းသွင်းထားရှိမှု၊ တကျထားရှိမှုတို့ကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။ စာပေးမှတ်တမ်းများထားရှိမှုနှင့် စာအုပ်များ စနစ် ဆက်လက်၍ ဒုတိယဝန်ကြီးသည် ရန်ကုန်

နိုင်ငံခြားဘာသာတက္ကသိုလ်သို့ရောက်ရှိပြီး စာသင်ခန်းများတွင် အင်္ဂလိပ်၊ တရုတ်၊ ဂျပန်၊ ပြင်သစ် ဘာသာရပ်များ သင်ယူလေ့လာနေသည့် ကျောင်းသားကျောင်းသူများကို ကြည့်ရှုအားပေးသည်။

### တွေ့ဆုံအားပေး

ယင်းနောက် အားကစားခန်းမများတွင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ မြားပစ်နှင့် ကရာတေးအားကစားလေ့ကျင့်နေမှုနှင့် နိုင်ငံခြားသား မြန်မာစာလေ့လာသင်ယူသူ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို တွေ့ဆုံအားပေးစကားပြောကြားပြီး စာကြည့်တိုက်ကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးသည်။

ထို့နောက် ဒုတိယဝန်ကြီးသည် မြန်မာနိုင်ငံတိုင်းရင်းသားဘာသာစကားဦးစီးဌာနသို့ ရောက်ရှိပြီး မြန်မာစာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး စီမံကိန်းအကောင်အထည်ဖော်ရေးနှင့်ပတ်သက်၍ ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်



## ဒဂုံတက္ကသိုလ်၌ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ် နေ့သင်တန်းများ စတင်ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးလျက်ရှိ

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၄

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဒဂုံမြို့သစ်အရှေ့ပိုင်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ ဒဂုံတက္ကသိုလ်တွင် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ် နေ့သင်တန်းများ ကျောင်းအပ်နှံမှုကို နိုဝင်ဘာ ၁၆ ရက်မှစတင်၍ စနေနေ့နှင့် တနင်္ဂနွေနေ့များအပါအဝင် လက်ခံဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပြီး နေ့သင်တန်းများကို နိုဝင်ဘာ ၂၃ ရက်မှစတင်၍ ပထမနှစ်(၂၀၂၃ အောင်)အပါအဝင် သင်တန်းနှစ်များကို ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးလျက်ရှိသည်။

ဒဂုံတက္ကသိုလ်တွင် ဝိဇ္ဇာဘာသာရပ် ၁၄ ခုနှင့် သိပ္ပံဘာသာရပ် ၁၃ ခုတို့ကို ဖွင့်လှစ်ပို့ချသင်ကြားပေးလျက်ရှိပြီး ကျောင်းသားကျောင်းသူများ အဆင်ပြေချောမွေ့စွာ



ကျောင်းအပ်နှံ ဆောင်ရွက်နိုင်စေရန် နေ့စဉ် ဌာနများက လက်ခံဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိ နံနက် ၉ နာရီမှ ညနေ ၄ နာရီအထိ သက်ဆိုင်ရာ ကြောင်းသိရသည်။ မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

## ရန်ကုန်နည်းပညာတက္ကသိုလ်၌ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ်အတွက် သင်တန်းများ ဖွင့်လှစ်ရာ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ ပျော်ရွှင်စွာ တက်ရောက်သင်ကြားလျက်ရှိ

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၄

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး အင်းစိန်မြို့နယ်ရှိ ရန်ကုန်နည်းပညာတက္ကသိုလ်၌ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ်အတွက် သင်တန်းများကို ယမန်နေ့နံနက်ပိုင်းက စတင်ဖွင့်လှစ်ရာ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက ပျော်ရွှင်စွာ တက်ရောက်သင်ကြားလျက်ရှိသည်။

သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ အဆင့်မြင့်သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာဦးစီးဌာနအောက်ရှိ ရန်ကုန်နည်းပညာတက္ကသိုလ်တွင် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ်အတွက် ဘွဲ့ကြိုပထမနှစ်သင်တန်းမှ ဆဋ္ဌမနှစ်သင်တန်းများနှင့် ဘွဲ့လွန်သင်တန်းများဖြစ်သည့် ပါရဂူဘွဲ့သင်တန်းများ၊ မဟာဘွဲ့သင်တန်းများကို ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ညဏ်ဟိန်း

## ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ် ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ် (တောင်ငူ)စတင်ဖွင့်လှစ်



တောင်ငူ နိုဝင်ဘာ ၂၄  
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တောင်ငူမြို့နယ်ရှိ အဆင့်မြင့်သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာဦးစီးဌာန ကွန်ပျူတာတက္ကသိုလ် (တောင်ငူ)၌ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ်တွင် ပထမနှစ်မှ မဟာတန်းအထိ တက်ရောက်မည့် ကျောင်းသားကျောင်းသူများကို နိုဝင်ဘာ ၂၃ ရက် နံနက်ပိုင်းက စတင်ကာ ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးလျက်ရှိသည်။

အဆိုပါ တက္ကသိုလ်တွင် ပထမနှစ်မှ မဟာတန်းအထိ စာရင်းရှိ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ဦးရေ ၄၈၀ ကျော် ကျောင်းအပ်နှံသင်ကြားလျက်ရှိပြီး ယမန်နှစ်က ပညာသင်နှစ်အလိုက် တက်ရောက်ခဲ့သူ ၃၆၀ ဦးရှိကြောင်း သိရသည်။ ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)

## သတင်းအချက်အလက် နည်းပညာတက္ကသိုလ်

### ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ် သင်တန်းများ စတင်ဖွင့်လှစ်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၄

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လှိုင်မြို့နယ်ရှိ သတင်းအချက်အလက် နည်းပညာတက္ကသိုလ်၏ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ် ဘွဲ့ကြို၊ ဘွဲ့လွန်သင်တန်းများအားလုံးကို ယမန်နေ့က စတင်၍ ဖွင့်လှစ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ သတင်းအချက်အလက် နည်းပညာတက္ကသိုလ် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ် အတွက် ဘွဲ့ကြိုပထမနှစ်သင်တန်းသို့ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ၂၀၁ ဦး တက်ရောက်ခွင့်ရရှိခဲ့ပြီး ယမန်နေ့ကစတင်၍ ဘွဲ့ကြို၊ ဘွဲ့လွန်သင်တန်းများ အားလုံး

တွင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ စုစုပေါင်း ၇၀၀ ကျော် တက်ရောက်ပညာသင်ကြားလျက်ရှိသည်။

ပထမနှစ် မောင်မယ်သစ်လွင် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများကို ကျောင်းစတင်ဖွင့်လှစ်သည့်နေ့မှစ၍ ကွန်ပျူတာနှင့် ရင်းနှီးကျွမ်းဝင်မှုရှိစေရန် Orientation Course အနေဖြင့် Windows၊ Microsoft Word၊ Excel၊ PowerPoint သင်ခန်းစာများကို စက်ခန်းများတွင် သီတင်းနှစ်ပတ်ကြာ သင်ကြားပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်





### ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ် ကရင်ပြည်နယ် အခြေခံပညာကျောင်းသားအားကစားပွဲတော် ဆုချီးမြှင့်

ဘားအံ နိုဝင်ဘာ ၂၄

၂၀၂၃-၂၀၂၄ ပညာသင်နှစ် ကရင်ပြည်နယ် အခြေခံပညာကျောင်းသားအားကစားပွဲတော်ကို အားကစားနည်း ခုနစ်နည်းဖြင့် ဘားအံမြို့ပေါ်ရှိ အားကစားကွင်း၊ အားကစားရုံ၊ အားကစားခန်းမများ ၌ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပလျက်ရှိရာ နိုဝင်ဘာ ၂၃ ရက် ညနေ ၃ နာရီခန့်က အမျိုးသားဘောလုံး ပြိုင်ပွဲ ဗိုလ်လုပွဲစဉ်နှင့် ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ ကရင်ပြည်နယ် အခြေခံပညာကျောင်း သားအားကစားပွဲတော် အမျိုးသားဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ဗိုလ်လုပွဲစဉ်အဖြစ် မြဝတီမြို့နယ်ဘောလုံးအသင်း နှင့် လှိုင်ဘွဲ့မြို့နယ် ဘောလုံးအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင် ကစားကြရာ ကရင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစောမြင့်ဦး နှင့် ဇနီး၊ ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီး ချုပ် ဒေါ်ခင်ဆွေထွန်း၊ ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝင်များ၊

ပြည်နယ်အဆင့်ရွာနေဆိုင်ရာများ၊ ပညာရေးမှူးများ၊ ကျောင်းအုပ်ကြီးများ၊ ဆရာ ဆရာမများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၊ အားကစားဝါသနာရှင်များက ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့ကြပြီး အဆိုပါပွဲစဉ်တွင် လှိုင်ဘွဲ့ မြို့နယ်ဘောလုံးအသင်းက နှစ်ဂိုး- တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရဗိုလ်စွဲခဲ့သည်။

ထို့နောက် ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနားကို ဆက်လက်ကျင်းပရာ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်၏ဇနီး၊ ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီးချုပ်နှင့် ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ဝင်များက အမျိုးသမီးဘောလုံးပြိုင်ပွဲတွင် ဒုတိယဆုရရှိသော ဘားအံမြို့နယ်ဘောလုံးအသင်း၊ အမျိုးသားဘောလုံးပြိုင်ပွဲတွင် ဒုတိယဆုရရှိသော မြဝတီမြို့နယ်ဘောလုံးအသင်း၊ အမျိုးသမီးဘောလုံး ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုရရှိသော ကော့ကရိတ်မြို့နယ် ဘောလုံးအသင်းနှင့် ဒုတိယဆုရရှိသော ဘားအံမြို့နယ် ဘောလုံးအသင်းတို့အား တစ်ဦးချင်းလည်ဆွဲဆု၊



ဆုဖလားနှင့် ငွေသားဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ကြပြီး ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်က အမျိုးသားဘောလုံးပြိုင်ပွဲ တွင် အနိုင်ရဗိုလ်စွဲခဲ့သော လှိုင်ဘွဲ့မြို့နယ်ဘောလုံး အသင်းအား တစ်ဦးချင်းလည်ဆွဲဆု၊ ဆုဖလားနှင့် ငွေသားဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ပြည်နယ်(ပြန်/ဆက်)



### ရမည်းသင်းမြို့နယ်၌ အထူးကုဆရာဝန်များ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

ရမည်းသင်း နိုဝင်ဘာ ၂၄

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ရမည်းသင်းခရိုင် ကုသရေးဦးစီးဌာန နှင့် မြို့နယ်ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနတို့ ပူးပေါင်း၍ မြန်မာနိုင်ငံ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးပညာရပ်ဆိုင်ရာ နှီးနှောဖလှယ်ပွဲ(၂၀၂၃)အကြို လှုပ်ရှားမှုအနေဖြင့် အထူးကုဆရာဝန်များ ကွင်းဆင်းကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုပေးခြင်းနှင့် အသိပညာပေးဟောပြောခြင်း၊ အခမဲ့ ဆေးကုသခြင်းတို့ကို ရမည်းသင်းမြို့နယ် ထီးလိုင်ကျေးရွာ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းဓမ္မာရုံ၌ ယနေ့နံနက်က အခမဲ့စစ်ဆေးဆောင်ရွက်ပေးလျက် ရှိသည်။

ဦးစွာ ရမည်းသင်းခရိုင် ကုသရေးဦးစီးဌာန ခရိုင်ဆေးရုံအုပ်ကြီး ဒေါက်တာအိအိခင်က မကူးစက်တတ်သောရောဂါများ၊ သွားနှင့်ခံတွင်း ဆရာဝန် ဒေါက်တာပြည့်စုံမင်းက သွားနှင့်ခံတွင်းသန့်ရှင်းရေးလုပ်နည်းစနစ်များ၊ မြို့နယ်ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ ဒေါက်တာ မြင့်မြင့်မော်က သွေးလွန်တုပ်ကွေးရောဂါနှင့် အခြားမကူးစက်တတ်သော ရောဂါများအကြောင်းတို့ကို အသိပညာပေး ရှင်းလင်းဟောပြောကြသည်။

ထို့နောက် ထီးလိုင်ကျေးရွာရှိ ပြည်သူများကို ကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုအဖြစ် စမ်းသပ်စစ်ဆေးကုသနေမှုကို ရမည်းသင်း ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြင့်ထွန်းနှင့်အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်ရွှေသိန်းနှင့်အဖွဲ့ဝင်များက ကြည့်ရှု အားပေးကာ ရမည်းသင်းခရိုင် မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်မှုကြီးကြပ် ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါ်မြခွေမြင့်နှင့်အဖွဲ့ဝင်များက အာဟာရပစ္စည်းများကို ထောက်ပံ့ပေးအပ်ကြသည်။

ရမည်းသင်းမြို့နယ်၌ မြန်မာနိုင်ငံပြည်သူ့ကျန်းမာရေးပညာရပ် ဆိုင်ရာနှီးနှောဖလှယ်ပွဲ(၂၀၂၃) အကြိုလှုပ်ရှားမှုအနေဖြင့် အထူးကု ဆရာဝန်ကြီးများက အခမဲ့ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုများ ကွင်းဆင်း ဆောင်ရွက်ရာတွင် ကိုယ်ဝန်ဆောင်သားဖွားအထူးကုသခြင်း ၃၀၊ ခွဲစိတ်အထူးကုဌာနတွင် ၃၀၊ ကလေးအထူးကုဌာနတွင် ၅၁ ဦး၊ အရိုး အထူးကုဌာနတွင် ၅၉ ဦး၊ သွားနှင့်ခံတွင်းဌာနတွင် ၄၀၊ ဆေးပညာ အထူးကုဌာနတွင် ၇၀ နှင့် ကိုဗစ်-၁၉ ကာကွယ်ဆေး ၆၀ စုစုပေါင်း ၃၄၀ တို့ကို အခမဲ့ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုများနှင့် လိုအပ်သည့် ဆေးဝါးများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဇော်ဝင်းအောင်

### သထုံမြို့နယ်၌ သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ကာကွယ်လျော့ချရေးနှင့် တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ အသိပညာပေးလှုပ်ရှားမှုအခမ်းအနား ကျင်းပ

သထုံ နိုဝင်ဘာ ၂၄ မွန်ပြည်နယ် သထုံမြို့နယ်၌ သဘာဝ ဘေးအန္တရာယ် ကာကွယ်လျော့ချရေးနှင့် တုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာ အသိပညာပေး လှုပ်ရှားမှု အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက်က အမှတ်(၃)အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း ကုမုဒြာခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် လက်ထောက်မီးသတ် ဦးစီးမှူး ဒေါ်အေးမြအောင်က အသိပညာပေး လှုပ်ရှားမှုဆောင်ရွက်ရသည့် ရည်ရွယ်ချက်နှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအတွက် စိတ်ဝင် စားဖွယ် ဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ ဂိမ်းကစား နည်း ကိုးမျိုးအကြောင်းကို ရှင်းလင်းပြော ကြားသည်။ ထို့နောက် အမှတ်(၃)အခြေခံပညာအထက်

တန်းကျောင်းမှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ က မီးဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ ကစားနည်းများ ဖြစ်သည့် သတ်မှတ်ထားသော ပစ်မှတ်ဆီသို့ မီးသတ်ဆေးဘူးအသုံးပြု၍ မီးငြိမ်းသတ်ရ သည့် ကစားနည်း၊ မီး/လောင်စာနှင့် မီးငြိမ်း သတ်ရေးကတ်ပြားများကို အသုံးပြုသည့် ကစားနည်း၊ စောင်ကိုအသုံးပြု၍ လူနာ သယ်ဆောင်ကစားနည်း၊ အိမ်ရိပ်စွည်းများ နှင့် ရှေးဦးပြုစုကစားနည်း၊ ရေသန့်ဘူးအသုံး ပြု၍ အသက်ကယ်အင်္ကျီ ပြုလုပ်သည့်ကစား နည်း၊ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်သည့် အခါ ယူဆောင်သွားရမည့်ပစ္စည်းများကို

စဉ်းစားတတ်စေမည့် ကစားနည်း၊ သဘာဝဘေး အန္တရာယ်ကြိုတင်ကာကွယ်ရေးကတ်အသုံး ပြု၍ ဉာဏ်စမ်းကစားနည်း၊ ကလေးများ လွယ်ကူစွာ နားလည်နိုင်သောရုပ်ပုံများကို အဆင့်လိုက်ဆက်သော ကစားနည်း၊ ကြိုး ကလေးပုံပြင်စသည့် ကစားနည်းများကို တပျော်တပါး ပါဝင်ကစားကြပြီး မီးသတ် ဦးစီးဌာနမှ ခင်းကျင်းပြသထားသည့် အဆင့်မြင့် မီးငြိမ်းသတ်ရေးပစ္စည်းများနှင့် ရှာဖွေကယ် ဆယ်ရေးလုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများကို စိတ်ပါ ဝင်စားစွာ လေ့လာကြည့်ရှုခဲ့ကြကြောင်း သိရ သည်။ ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)

### ကျောက်တံခါးမြို့နယ် အခြေခံပညာအထက်တန်း(အနောက်ရပ်)ကျောင်း၌ လူငယ်စကားပိုင်း ကျင်းပ

ကျောက်တံခါး နိုဝင်ဘာ ၂၄ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်တံခါးမြို့နယ်၌ လူငယ်များ ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေးနှင့် ဗလငါးတန်းပြည့်စုံစေရေးတို့အတွက် ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနနှင့် အခြေခံပညာ ဦးစီးဌာနတို့ ပူးပေါင်းကျင်းပသော လူငယ်စကားပိုင်းကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက အခြေခံပညာအထက်တန်း(အနောက်ရပ်) ကျောင်းခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ ဦးစွာ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးညွန့်ဆွေက

အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေး ဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါ်စန်းတင့်က လူငယ်စကားပိုင်း ကျင်းပရ ခြင်းရည်ရွယ်ချက်ကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ လူငယ်စကားပိုင်းတွင် ဦးဆောင်ဆွေးနွေးသူအဖြစ် ပြန်ကြား ရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါ်စန်းတင့်က ဆောင်ရွက်ပြီး ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ရှစ်ဦးတို့က လူငယ်နှင့် အချိန်၏တန်ဖိုး၊ လူငယ်နှင့် မျိုးဆက်အမွေ၊ လူငယ်နှင့် ယဉ်ကျေးမှု တန်ဖိုး၊ လူငယ်နှင့် အလုပ်၊ လွတ်လပ်မှုနှင့် လူငယ်၊ ယနေ့ လူငယ်နှင့် မြန်မာ့ယဉ်ကျေးမှု၊ လူငယ်နှင့် ရွှေ့ရောင်းအနာဂတ်ဆီသို့ လွတ်လပ်ခြင်း ၏တန်ဖိုး အစရှိသည့် ခေါင်းစဉ်ပါအကြောင်းအရာများကို ဆွေးနွေး ခဲ့ကြသည်။

ယင်းနောက် တက်ရောက်လာကြသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ များက မိမိတို့လိုလိုလိုသည်များ မေးမြန်းဆွေးနွေးရာ သက်ဆိုင်ရာ ခေါင်းစဉ်အလိုက် ပြန်လည်ဆွေးနွေးကြပြီး ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီး ဦးဆန်းခိုင်က ကျေးဇူးတင်စကား ပြန်လည်ပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)



### တိုက်ကြီးမြို့နယ်၌ လူငယ်အသိပညာပေးဟောပြောပွဲနှင့် လူငယ်စကားပိုင်း ကျင်းပ

တိုက်ကြီး နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တိုက်ကြီးမြို့နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနနှင့် အခြေခံပညာဦးစီးဌာနတို့ ပူးပေါင်း၍ လူငယ်အသိပညာပေးဟောပြောပွဲနှင့် လူငယ်စကားပိုင်းကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီခွဲက တိုက်ကြီးမြို့နယ်ရှိ အခြေခံပညာအထက်တန်း ကျောင်း(မြို့မ) ပညာရတနာခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ဦးစွာ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ အဖွဲ့ဝင်(၂) ဦးမောင်မောင်လတ် က လူငယ်အသိပညာပေးဟောပြောပွဲနှင့် လူငယ်စကားပိုင်း ကျင်းပရ ခြင်း၏ရည်ရွယ်ချက်ကို ပြောကြားသည်။ ဆက်လက်၍ မြို့နယ် ပြန်ကြားရေးနှင့် ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်စန်းကလျာ ခိုင်က လူငယ်နှင့် ပျိုးထောင်ခြင်း၊ အထက်တန်းပြဆရာမ ဒေါ်မာလာဝင်း က လူငယ်နှင့်ယဉ်ကျေးမှု အကြောင်းအရာများကို အကျယ်တဝင့်

အသိပညာပေးဟောပြောပြီး ကျောင်းအုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်ခင်ဌေးဝင်းက ကျေးဇူးတင်စကား ပြန်လည်ပြောကြားသည်။ ထို့နောက် လူငယ်စကားပိုင်းကိုကျင်းပရာ မြို့နယ်ပြန်ကြားရေး နှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိနှင့် ကျောင်းအုပ် ဆရာမကြီးတို့က ဦးဆောင်ဆွေးနွေးသူများအဖြစ် ဆောင်ရွက်၍ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ခြောက်ဦးက “လူငယ်နှင့် အားကစား”၊ “လူငယ်နှင့် ပညာ”၊ “လူငယ်နှင့်ကျန်းမာရေး”၊ “လူငယ်နှင့်ယဉ်ကျေး မှု”၊ “လူငယ်နှင့်နည်းပညာ”၊ “လူငယ်နှင့်စာရိတ္တ” ခေါင်းစဉ်များဖြင့် ဆွေးနွေးကြပြီး တက်ရောက်လာကြသော ကျောင်းသား ကျောင်း သူများက သိရှိလိုသည်များကို မေးမြန်းရာ ပါဝင်ဆွေးနွေးသူများက ပြန်လည်ဖြေကြားသည်။

အဆိုပါ လူငယ်အသိပညာပေးဟောပြောပွဲနှင့် လူငယ်စကားပိုင်း တွင် မြို့နယ်ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနက မူးယစ် ဆေးဝါးအန္တရာယ်အသိပညာပေး နံရံကပ်စာစောင်နှင့် စာအုပ်ပြပွဲများကို ခင်းကျင်းပြသထားရာ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက စိတ်ပါဝင်စားစွာ လေ့လာကြည့်ရှုကြကြောင်း သိရသည်။ မြို့နယ် (ပြန်/ဆက်)

အဆိုပါ လူငယ်အသိပညာပေးဟောပြောပွဲနှင့် လူငယ်စကားပိုင်း တွင် မြို့နယ်ပြန်ကြားရေးနှင့်ပြည်သူ့ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနက မူးယစ် ဆေးဝါးအန္တရာယ်အသိပညာပေး နံရံကပ်စာစောင်နှင့် စာအုပ်ပြပွဲများကို ခင်းကျင်းပြသထားရာ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက စိတ်ပါဝင်စားစွာ လေ့လာကြည့်ရှုကြကြောင်း သိရသည်။ မြို့နယ် (ပြန်/ဆက်)



○ MNL မှ

နှစ်သင်းစလုံး အမှတ်လိုနေသဖြင့် အမာခံကစားသမားအများစုဖြင့် ပွဲထွက်လာပြီး ၁၀ မိနစ်တွင် ဝေယံထွန်းက GFA အသင်းအတွက် ဦးဆောင်ဂိုးသွင်းယူခဲ့သည်။

ဒုတိယပိုင်းတွင်လည်း ရခိုင်ယူနိုက်တက်အသင်းက ပိုမိုကစားနိုင်သော်လည်း အဆုံးသတ်အားနည်းမှုကြောင့် ဂိုးထပ်မရဘဲ ပွဲပြီးခါနီးမှ တတိယဂိုးရခဲ့သည်။

ပွဲစဉ် (၂၀)ဒုတိယနေ့ကို နိုဝင်ဘာ ၂၅ ရက်တွင် ဆက်လက်ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး YUSC ကွင်း၌ ရှမ်းယူနိုက်တက်အသင်းနှင့် မဟာယူနိုက်တက်၊ သုဝဏ္ဏကွင်း၌ အား/ကာသိပုံအသင်းနှင့် ရတနာပုံအသင်း ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။

သတင်း-ကိုညီလေး၊ ဓာတ်ပုံ-MNL

တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများရုပ်သံလိုင်း အချိန်ပြောင်းလဲထုတ်လွှင့်မည်

၁။ မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများရုပ်သံလိုင်း ထုတ်လွှင့်မှုကို ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဩဂုတ်လ ၁ ရက်နေ့မှစပြီး ၂၀၂၃ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ ၃၀ ရက်နေ့အထိ နေ့စဉ် နံနက် ၆:၀၀ နာရီမှစပြီး မွန်၊ ရခိုင်၊ ရှမ်း၊ 'ဝ'၊ ကချင်၊ ကယား၊ စကောကရင်၊ အနောက်ပိုးကရင်၊ အရှေ့ပိုးကရင်၊ ချင်း(လိုင်ဇီး)၊ ချင်း(ချိုး) ဘာသာအစီအစဉ်များကို ည ၂၃:၀၀ နာရီအထိ ထုတ်လွှင့်လျက်ရှိပါသည်။

၂။ ယခု NRC ရုပ်သံလိုင်းထုတ်လွှင့်ချိန် ပြောင်းလဲ ထုတ်လွှင့်မှုကို ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလ ၁ ရက်နေ့မှစပြီး မတ်လ ၃၁ ရက်နေ့အထိ နေ့စဉ် နံနက် ၆:၀၀ နာရီမှ ၈:၀၀ နာရီအထိ ရခိုင်ဘာသာအစီအစဉ်၊ နံနက် ၈:၀၀ နာရီမှ ၁၀:၀၀ နာရီအထိ ရှမ်းဘာသာအစီအစဉ်၊ နံနက် ၁၀:၀၀ နာရီမှ နံနက် ၁၂:၀၀ နာရီအထိ 'ဝ' ဘာသာအစီအစဉ်၊ မွန်းတည့် ၁၂:၀၀ နာရီမှ မွန်းလွဲ ၁၄:၀၀ နာရီအထိ ကချင်ဘာသာအစီအစဉ်၊ မွန်းလွဲ ၁၄:၀၀ နာရီမှ ညနေ ၁၆:၀၀ နာရီအထိ ကယားဘာသာအစီအစဉ်၊ ညနေ ၁၆:၀၀ နာရီမှ ညနေ ၁၇:၀၀ နာရီအထိ စကောကရင်ဘာသာအစီအစဉ်၊ ညနေ ၁၇:၀၀ နာရီမှ ၁၈:၀၀ နာရီအထိ အနောက်ပိုးကရင်ဘာသာအစီအစဉ်၊ ညနေ ၁၈:၀၀ နာရီမှ ည ၁၉:၀၀ နာရီအထိ အရှေ့ပိုးကရင်ဘာသာအစီအစဉ်၊ ည ၁၉:၀၀ နာရီမှ ၂၀:၀၀ နာရီအထိ ချင်း (လိုင်ဇီး) ဘာသာအစီအစဉ်၊ ည ၂၀:၀၀ နာရီမှ ၂၁:၀၀ နာရီအထိ ချင်း(ချိုး)ဘာသာအစီအစဉ်၊ ည ၂၁:၀၀ နာရီမှ ၂၃:၀၀ နာရီအထိ မွန်ဘာသာအစီအစဉ်တို့ကို ဘာသာအလိုက် အချိန်ပြောင်းလဲ ထုတ်လွှင့်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

◆ ကျောပိုးမှ

လမ်းခရီးတွင် ဘဝသံသရာအပိုင်း အနီးဝန်းကျင်ရှိ သဘာဝရှုခင်းအလှများကို ကြည့်ရှုခံစားနိုင်ရန် ထိသိမ်ဘူတာ၌ ၁၅ မိနစ် ရပ်တန့်ပေးမည်ဖြစ်ပြီး ပေါမူဘူတာသို့ ရောက်ရှိပါက ရထားတွဲဆိုင်ကို တောင်ကြီးဘက်သို့ ပြန်လှည့်နိုင်ရန် တွဲရွှေပြုလုပ်ချိန် တစ်နာရီ ရပ်တန့်ပေးမည်ဖြစ်သည်။

တောင်ကြီး-ပေါမူ ခရီးစဉ်တွင် အထက်တန်းလက်မှတ် တစ်ဦးလျှင် အသွား ငွေကျပ် ၂၀၀၀၊ အပြန်ခရီး ငွေကျပ် ၂၀၀၀ ဖြင့်လည်းကောင်း၊ ရိုးရိုတန်းလက်မှတ်တစ်ဦးလျှင် အသွား ငွေကျပ် ၁၀၀၀၊ အပြန်ခရီး ငွေကျပ် ၁၀၀၀ ဖြင့် ပြေးဆွဲပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။

ခရီးသွားပြည်သူများ၏ စီးနင်းမှုအပေါ်မူတည်၍ ရထားတိုးချဲ့ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် စိတ်လက်အေးချမ်းပျော်ရွှင်စွာ ရထားစီးပြီး အပန်းဖြေသွားလာနိုင်ရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်



တောင်ကြီး-ပေါမူ ခရီးစဉ်တွင်တွေ့မြင်ရသည့် သဘာဝအလှရှုခင်း။

၉၇ ရာသီ တောကို မှီ၏
ပတ်စ်ပို့ပျောက်
ကျွန်တော် ဦးဝင်းဌေး
(၆/ကသန(နိုင်)၀၀၀၂၄၅) ၏
ပတ်စ်ပို့နံပါတ် (မမှတ်မီ)မှာ
ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့
ရှိပါက အကြောင်းကြားပေး
ပါရန်။
ဖုန်း ၀၉-၂၅၀၉၆၁၆၄၂



လဟယ်မြို့နယ် ထန်ပါခွေကျေးရွာ၌ VDP စီမံကိန်းဖြင့် ဆိုင်ကယ်လမ်းဖောက်လုပ်နေမှု ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး

လဟယ် နိုဝင်ဘာ ၂၄
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး နာဂကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ လဟယ်မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနက ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာနှစ်တွင် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းစီမံကိန်း(VDP)ဖြင့် ထန်ပါခွေကျေးရွာ၌ ဆိုင်ကယ်လမ်းဖောက်လုပ်နေမှု အခြေအနေများကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက တာဝန်ရှိသူများ ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးသည်။

ထိုသို့ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးရာ လဟယ်မြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါ်စိုး၊ စီမံကိန်းတာဝန်ခံနှင့် ဝန်ထမ်းများသည် ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းစီမံကိန်းကော်မတီဝင်များနှင့်အတူ ထန်ပါခွေကျေးရွာတွင်အရှည် ခြောက်မိုင်၊ အကျယ် ခြောက်ပေရှိ ဆိုင်ကယ်လမ်း ဖောက်လုပ်နေမှု အခြေအနေများကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ပြီး ကျေးရွာရှိ ရပ်မိရပ်ဖများ၊ ကျေးရွာသူ ကျေးရွာသားများနှင့် တွေ့ဆုံကာ လိုအပ်သည်များကို မြို့နယ်ဦးစီးမှူးက ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးသည်။

အဆိုပါလုပ်ငန်းကို ကျေးရွာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်း စီမံကိန်းပံ့ပိုးရန်ပုံငွေကျပ်သိန်း ၁၅၀ ကို အသုံးပြုကာ ဦးစီးဌာနဝန်ထမ်းများ၏ နည်းပညာပံ့ပိုးမှု၊ အနီးကပ်ကြီးကြပ်မှုတို့ဖြင့် ကျေးရွာသူ ကျေးရွာသားများကိုယ်တိုင် ယခုနှစ် စက်တင်ဘာလ စတင်ပတ်မှ စတင်အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မှုကြောင့် ယခုအခါ လုပ်ငန်းအလုံးအရင်း ၇၅ ရာခိုင်နှုန်းခန့် ဆောင်ရွက်ပြီးစီးနေပြီဖြစ်ရာ လုပ်ငန်းများရာနှုန်းပြည့် ဆောင်ရွက်ပြီးစီးပါက အဆိုပါကျေးရွာရှိ အိမ်ခြေ ၁၄၀၊ လူဦးရေ ၁၀၂၁ ဦးကို အကျိုးပြုမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

၂၂၂

နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းတက္ကသိုလ်(အောက်မြန်မာပြည်) ၌ စာရေးဝန်ထမ်းကြီးကြပ်သင်တန်း အမှတ်စဉ်(၉၃) သင်တန်းဆင်း

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၄
နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းတက္ကသိုလ်(အောက်မြန်မာပြည်)၏ စာရေးဝန်ထမ်းကြီးကြပ်သင်တန်း အမှတ်စဉ်(၉၃) သင်တန်းဆင်းပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၈ နာရီတွင် အဆိုပါတက္ကသိုလ် စစ်ရေးပြကွင်း၌ ကျင်းပသည်။ ဦးစွာ သင်တန်းဆင်းတပ်ခွဲက နိုင်ငံတော်အလံအား အလေးပြုကြသည်။ ထို့နောက် ပါမောက္ခချုပ်က သင်တန်းသားစံပြဆရာရှိသည့် ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ် ဥပဒေဆိုင်ရာ အထောက်အကူပေးရေးအဖွဲ့ရုံးမှ ဌာနခွဲစာရေးဦးခင်ဇော်၊ သင်တန်းသူစံပြဆရာရှိသည့် ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ဌာနခွဲစာရေး ဒေါ်ရတနာထွေး၊ သင်တန်းသား သင်တန်းသူ ပထမဆု၊ ဒုတိယဆု၊ သေနတ်ပစ်ထူးချွန်ဆု၊ စစ်ရေးပြထူးချွန်ဆု ရရှိသူများကို ထူးချွန်ဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ပြီး သင်တန်းသား သင်တန်းသူ ခေါင်းဆောင်များထံ သင်တန်းဆင်းအောင်လက်မှတ်များ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ကာ သင်တန်းဆင်း မိန့်ခွန်းပြောကြားသည်။ သင်တန်းဆင်းပွဲအခမ်းအနားသို့ ဒုတိယပါမောက္ခချုပ်များ၊ ဌာနကြီးမှူး၊ ပါမောက္ခများ၊ သင်ကြားစီမံဌာနများမှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် သင်တန်းသား သင်တန်းသူ ၁၃၇ ဦးတို့ တက်ရောက်ကြောင်းနှင့် သင်တန်းကာလမှာ စက်တင်ဘာ ၁၈ ရက်မှ နိုဝင်ဘာ ၁၁ ရက်အထိ ရက်သတ္တ ၁၀ ပတ်ကြာမြင့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

THE GREAT LETHWEI မှ
ဇွဲထက်အောင်၊ ဆလိုင်းထန်ခွီးရန်နှင့် ကျောက်ရိုင်း၊ ၅၄-၅၇ ကီလို(ဖယ်သာဝိတ်တန်း)တွင် စောက်ခိုနှင့် ဒေါင်းသတ္တိ၊ ၆၃-၅၆-၆၇ ကီလို(ဝယ်လ်တာဝိတ်တန်း)တွင် စိုးမိုးဇော်နှင့် အဖိုးသွေး၊ ၆၀-၆၃-၅၇ ကီလို(လိုက်တယ်လ်တာဝိတ်တန်း)တွင် မင်းထက်ကျော်နှင့် စိတိုးတို့ ပါဝင်ထိုးသတ်ကြမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
လင်းရာမ

နောက်နှစ်ရက်အတွက် ခန့်မှန်းချက်
နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအထက်ပိုင်း၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး၊ ကချင်ပြည်နယ်နှင့် ချင်းပြည်နယ်တို့တွင် ညအပူချိန်များ အနည်းငယ် လျော့နည်းနေမည်။
မိုး/ဇလ

အများသိစေရန်အသိပေးကြေညာခြင်း
ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သော ဒေါက်တာ အိအိအောင်(သားဖွားမီးယပ်အထူးကု) ၁၂/မစတ(နိုင်)၀၁၂၃၅၂၅ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါက်တာ အိအိအောင် ၏ လုပ်ငန်းနှင့် ပတ်သက်၍ ဂုဏ်သိက္ခာကျဆင်းစေရန် ရည်ရွယ်၍ မဟုတ်မမှန်သတင်းများကို Facebook လူမှုကွန်ရက်စာမျက်နှာပေါ်နှင့် Social Media များပေါ်တွင် Post တင်ခြင်း သော်လည်းကောင်း၊ Comment ပေးခြင်းသော်လည်းကောင်း၊ မျှဝေခြင်းသော်လည်းကောင်း ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်ပါက ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက တည်ဆဲဥပဒေများနှင့် အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သက်ဆိုင်သူများနှင့် အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်သန်းသန်းနီ
(အထက်တန်းရှေ့နေ)(စဉ်-၇၇၂၆)
အမှတ်-၄၃၉၊ ဘုရင့်နောင်လမ်း၊ ၃၉/A ရပ်ကွက်၊
ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး
ဖုန်း-၀၉-၅၀၀၃၃၇၁

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ကျွန်တော် မြတ်သူ(၁၂/ သလန(နိုင်)၀၈၂၈၃၁)၏ ပတ်စ်ပို့နံပါတ် MA-060565 နှင့် CDC 58972 စာအုပ်ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
Ph:09-795115387

ပျောက်ဆုံးကြောင်း
ဦးသက်မှူးအောင်ဇင် [၁၂/ ၁၈န(နိုင်)၀၃၄၅၂၁] ကိုင်ဆောင်သော နိုင်ငံကူးလက်မှတ်အမှတ် (မမှတ်မီ)သည် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။
Ph:09-404376205

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း
နေပြည်တော်၊ ပုဗ္ဗသိရိမြို့၊ ၈၀နဒီပရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၇/မြို့မအနောက်ရပ်၊ မြေဧရိယာ(၀.၁၁၀)ရှိ မြေကွက်အမှတ်(၀-၂၃၉၆၂) ကို အမည်ပေါက် ဦးထွန်းထွန်း (ဘ)ဦးလှအောင် [၁၃/ကလန(နိုင်)၀၁၇၉၃၄]၏ အထူးကိုယ်စားလှယ်ဖြစ်သူ ဦးကျော်ဆန်းဝင်း (ဘ) ဦးစိုးမောင် [၁/မကန(နိုင်)၀၀၃၇၃၈]မှ ဦးကိုကို (ဘ) ဦးသောင်းမြင့် [၁/မကန(နိုင်)၀၂၂၂၃] နှင့် မှတ်ပုံတင် အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ချုပ်ဆိုရန်အတွက် မြေပုံ၊ မြေရာဇဝင် ရေးကူးခွင့်ပြုပါရန် မှတ်ပုံတင်နှင့် အိမ်ထောင်စုစာရင်း၊ မြေငှားရမ်းခပြေစာ၊ ပျဉ်းမနားမြို့၊ စာချုပ်စာတမ်း မှတ်ပုံတင်ရုံး၏ အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ်-၅၆၉/ ၂၀၂၃(၉-၈-၂၀၂၃) တင်ပြ၍ လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင် ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံး အမိန့်ဒီကရီများ အထောက်အထားခိုင်လုံစွာတင်ပြ၍ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့်ရက်မှစ၍ (၁၅)ရက်အတွင်း နောက်ဆုံးထားပြီး လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ မြေပုံ၊ မြေရာဇဝင် လျှောက်ထားလာမှုအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာလိုက်သည်။
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန
နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ







**နှစ်ဦးသဘောတူလက်ထပ်ပြီးစီးကြောင်းကြေညာခြင်း**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အလုံမြို့နယ်၊ စောရန်ပိုင်အနောက်ရပ်ကွက်၊ အသာဝတီလမ်း၊ အမှတ်(၁၆)နေ မအေးဆုမွန် (ဘ) ဦးသိန်းဝင်း[၁၂/လမတ(နိုင်)၀၃၅၆၂၁]၏ လွှဲအပ်ပေးခြင်းအရ အောက်ပါအတိုင်း ကြေညာအပ်ပါသည် -

ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေနှင့် ကိုကျော်စွာဝင်း (ဘ-ဦးတင်ဝင်း) [၁၂/လမန(ဧည့်)၀၀၁၆၅၁]တို့သည် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်တွင် အသိသက်သေများရှေ့မှောက်၌ တရားဝင်နှစ်ဦးသဘောတူ လက်ထပ်ထိမ်းမြားပြီးစီးကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်-

**လွှဲအပ်ပေးခြင်းချက်အရ -**

<b>ဦးခင်မောင်ဝင်း</b> (LL.B, D.B.L, D.M.L)	<b>ဒေါ်လွင်မာဦး</b> (LL.B, D.B.L, D.M.L)
<b>စဉ်အမှတ်-၇၇၇၅ (၈-၂-၂၀၀၅)</b>	<b>စဉ်အမှတ်-၅၉၆၆ (၅-၁-၁၉၉၃)</b>
<b>တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ</b>	<b>တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ</b>
<b>ရုံးခန်းအမှတ်-၁၆၆၊ ဒုတိယထပ်၊ (၃၄)လမ်း၊ အပေါ်ဘလောက်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။</b>	<b>၀၉-၅၃၃၀၁၆၊ ၀၉-၅၉၄၀၁၄၀၂၆</b>

**မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ဘုမ္မာ(၁၀)လမ်း၊ အမှတ် (၃၉၀)နေ အဖ ဦးစိုးဝင်း၏ သားဖြစ်သူ မောင်စိုးလင်းထိုက် [၁၂/၉ကမ(နိုင်)၂၃၇၇၆၆] ၏ မွေးသက္ကရာဇ်အမှန်မှာ တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲအောင် လက်မှတ်အရ ၂၇-၅-၁၉၉၈ ဖြစ်ပါကြောင်း။

**ပျောက်ဆုံးကြောင်း**

ဦးကျော်စွာသန်း[၁၂/မကဒ(နိုင်)၁၁၆၅၇၄] ကိုင်ဆောင်သော CUSTOMS BROKER NO.527550 သည် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။

**Ph:09-964776151**

**ဒဂုံတက္ကသိုလ် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း**

၂၀၂၃-ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလတွင် ပြုလုပ်မည့် ဒဂုံတက္ကသိုလ် အဝေးသင်သင်တန်း (ပထမ)အကြိမ်မြောက် ဘွဲ့နှင်းသဘင် အခမ်းအနားအတွက် ဘွဲ့နှင်းသဘင်ခန်းမအတွင်း (အပြင်မပါ) ဓာတ်ပုံရိုက်ကူးခြင်း လုပ်ငန်းအတွက် အိတ်ဖွင့်ဈေးနှုန်းလွှာ (တင်ဒါ)ကို ဒဂုံတက္ကသိုလ်တွင် တင်သွင်းနိုင်ပါသည်။ တင်ဒါလျှောက်လွှာကို ( ၂၄ - ၁၁ - ၂၀၂၃ )ရက်နေ့မှ စတင်လက်ခံမည်ဖြစ်ပြီး ( ၅ - ၁၂ - ၂၀၂၃ )ရက်နေ့ မွန်းတည့် (၁၂:၀၀ )နာရီတွင် နောက်ဆုံးထား တင်သွင်းရပါမည်။ တင်ဒါဖွင့်မည့်နေ့မှာ (၅-၁၂-၂၀၂၃) မွန်းလွဲ(၁:၀၀)နာရီဖြစ်ပါသည်။ အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို ဒဂုံတက္ကသိုလ်၊ သင်တန်းရေးရာဌာနတွင် စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

**ဓာတ်ပုံရိုက်လုပ်ငန်းကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့ ဒဂုံတက္ကသိုလ်**

**ပိုင်ရှင် အမှန်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ထန်းတပင်မြို့နယ်၊ ရခိုင်ရိုးကြီးကျေးရွာ၊ ဗိုလ်အောင်ကျော်လမ်း၊ အမှတ်(၁၃၅)ရှိ အလျား၊ အနံ (၃၅ ပေ x ၇၀ပေ) မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော အဆောက်အဦး ရေမီး အပါအဝင် မြေပေါ်မြေအောက်အရပ်ရပ် ပိုင်ဆိုင်မှုအားလုံး တို့သည် ဦးအေးနိုင် [၁၂/ပထပ(နိုင်)၀၀၇၄၄၄] ကိုင်ဆောင်သူမှ လွန်ခဲ့သော ၂၀၁၆ ခုနှစ်ကတည်းက တရားဝင် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့သော မြေကွက်ဖြစ်ပါသည်။ ယင်းမြေကွက်နှင့် နေအိမ်သည် ယနေ့အချိန်ထိ ဦးအေးနိုင် တစ်ဦးတည်းသာ ပိုင်ဆိုင်ပြီး မည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်ကိုမျှ ရောင်းချ ပေါင်နှံ ပေးကမ်း၊ အမွေပေးထားခြင်း မရှိသလို ဦးအေးနိုင်၏ ခွင့်ပြုချက် မရှိဘဲ လွှဲပြောင်းမှုတစ်စုံတစ်ရာမပြုလုပ်ကြဘဲ ယင်းအိမ်ခြံမြေ၏ ပိုင်ရှင်သည် ဦးအေးနိုင် တစ်ဦးတည်းသာဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**ဦးအေးနိုင်၏ တင်ပြလွှဲအပ်ချက်အရ ဒေါ်ရင်ရင်စန်း (LLB)**

**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်- ၁၄၂၂)**

**အမှတ် (၅၉၈)၊ ဝင်းစေတီလမ်း၊ ရွာမအနောက်ရပ်ကွက်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ ဖုန်း- ၀၉-၄၂၀၂၆၂၄၄၇**

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၂၄/၅)၊ (၅/၇) ရပ်ကွက်၊ ခတ္တလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်-၉၂/က ဟုခေါ်တွင်သော အကျယ်အဝန်း (၂၀ x ၆၀) ပေရှိ ဦးစိုးဝင်း အမည်ပေါက် နှစ် (၆၀) ဂရုန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသော အဆောက်အဦ အပါအဝင် ရေမီးစိုအကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား တရားဝင်လက်ရှိထားပိုင်ဆိုင်ကာ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးအောင်စိုးသန့် [၉/ပမန(နိုင်)၁၅၄၇၀၃] ကိုင်ဆောင်သူမှ ရောင်းချရန် ကမ်းလှမ်းလာရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဦးနေလင်းထွေး [၁၂/ရပသ(နိုင်)၀၃၉၈၇၉] မှ အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါအရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများ ရှိပါက နိုင်လိုသော စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံလာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်သူမရှိပါက ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေဘက်မှအရောင်းအဝယ်ပြီးဆုံးသည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**ဦးနေလင်းထွေး၏ လွှဲအပ်ပေးခြင်းချက်အရ ဒေါ်ဖြူဝေဝေအောင် (LL.B, D.B.L)**

**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၈၂၅၀)**

**စုပေါင်းရုံးခင်း၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။**

**ဖုန်း-၀၉-၇၇၇၂၉၃၇၇၊ ၀၉-၄၅၂၄၁၆၃၉**

**ပတ်စ်ပို့ပျောက်**

ကျွန်တော် မောင်မျိုးကျော် သူ[၁၄/မမန(နိုင်)၁၅၅၂၅] ၏ ပတ်စ်ပို့နံပါတ် MA-221694 မှာ ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။

**Ph:09-785191502**

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းကြေညာခြင်း။**

ရန်ကုန်မြို့ ဗိုလ်တောင်မြို့နယ်၊ (၉)ရပ်ကွက်၊ (၄၅)လမ်း၊ အောက်ဘလောက်၊ အမှတ်(၃၁)ဟုခေါ်တွင်သော နှစ်ခန်းတွဲ(၈)ထပ်တိုက်၏(၃)လွှာ၊ ဒုတိယထပ်၊ တိုက်ကို မျက်နှာမူကြည့်လျှင်(ဘယ်ဘက်ခြမ်း) (ဓာတ်လှေကား ပိုင်ဆိုင်ခွင့်/ အသုံးပြုခွင့်မပါ)(၂၅ပေ x ၅၈ပေ)ရှိ တိုက်ခန်းတစ်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်တို့အား အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသူ ဦးကျော်သက်ဇော် (၁၂/အစန(နိုင်)၁၀၅၂၃၅)မှ အရပ်အရှင်းကင်းရှင်းစွာ တရားဝင်လက်ဝယ်ထားရှိ ပိုင်ဆိုင်လျက်ရှိကြောင်းနှင့် လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု သည့်အတွက် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန်(စရန်ငွေ)အချို့ကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်နှင့် ပတ်သက်၍ပိုင်ဆိုင်ရေးဆိုင်ခွင့် ရှိသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၁၄)ရက် အတွင်း နိုင်လိုသောစာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံ သို့လူကိုယ်တိုင် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန် ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေ နှင့်အညီပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်ပေးခြင်းချက်အရ - ဒေါ်ခွယ်ခိုအေး (LL.B)**

**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၂၃၃၉)**

**အမှတ်(၃/၃၀၄) ဂန္ဓမာလမ်း၊ ဝေတာ၊ ကိုဗြူးသင်း၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း- ၀၉- ၂၅၂၁၀၈၀၇**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**

လသာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် - ၂၁ တီ ၂ မြေကွက်အမှတ် V Class 75 Southern 1/2၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၁၃၊ ၂၄-လမ်း၊ (၈) ရပ်ကွက်၊ လသာမြို့နယ်၊ ဦးဌေးနိုင် (ခ) ရန်မြင့်စု အမည်ပေါက်၊ မြေပိုင်မြေအား အမည်ပေါက်ကိုယ်တိုင်မှ ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားများဖြင့် ဘဏ်ချေးမြေပုံကူး လျှောက်ထားရာ မြေအမည်ပေါက်ဦးဌေးနိုင်(ခ)ရန်မြင့်စု [၁၃/နစန(ဧည့်) ၀၀၀၁၀၀] ကိုယ်တိုင်မှ မြေစာရင်းမှတ်ချက်ရှိ ၂၀၁၆ ခုနှစ်ထုတ်ယူခဲ့သော ၂၀၁၆ ခုနှစ်ဘဏ် ချေးမြေပုံကူး ရာသီဥတုအကြောင်းပျက်စီးဆုံးရှုံးခြင်းမရှိကန့်ကွက်ကြောင်း လသာမြို့နယ် တရားရုံးမှ ကျမ်းကျိန်လွှာအမှတ်(၁၀/၄၄/၂၀၂၃) (၃-၁၀-၂၀၂၃)ဖြင့်တင်ပြ၍ ဘဏ်ချေးမြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်နိုင်လိုသောအထောက်အထား များဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

**ဌာနမှူး (ကိုယ်စား)**

**ဖြူမြေစိမ့်ခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ**

**"အများသိရှိစေရန်ကြေညာခြင်း"**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ အနောက်ရွှေရုံတိုင်ရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် (၅၀)၊ မြေကွက်အမှတ်(၃A²/C)၊ ဦးဝိစာရလမ်း၊ အမှတ်(၂၄/C)ဟုခေါ်တွင်သော မြေကွက်အား ဖခင် (ဦးအေး) နှင့် မိခင် (ဒေါ်ခင်စိန်)တို့ကပိုင်ဆိုင်ခဲ့ကြပြီး မိခင် ဖခင်များကွယ်လွန်ပြီးနောက် ၎င်းမြေကွက်အား သား သမီးများဖြစ်ကြသော ဦးသိန်းလွင်၊ ဒေါက်တာဦးမြင့်သိန်း၊ ဒေါ်ခင်အေးရီ၊ ဒေါ်ခင်လှမေ၊ ဒေါက်တာ ဦးလှထွန်း၊ ဦးဝင်းမေ၊ ဒေါ်စန္ဒာအေး၊ ဒေါ်နီလာအေး သားသမီး (၈)ဦးတို့မှ မြန်မာ့ဓလေ့ထုံးတမ်းနှင့်အညီ ဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိကြသူများဖြစ်ကြောင်းနှင့် ၎င်းမြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ အထက်ဖော်ပြပါ သားသမီး (၈)ဦးမှလွဲ၍ မည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်မျှ လွှဲပြောင်း၊ ရောင်းချ၊ ပေါင်နှံ၊ ငှားရမ်း၊ ပေးကမ်း၊ စွန့်လွှတ် လျှာဒါန်းခြင်း၊ အခြားတစ်နည်းနည်းဖြင့် လွှဲပြောင်း အသုံးပြုခြင်းများ မပြုလုပ်ကြပါရန် အများသိရှိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်ပေးခြင်းချက်အရ - ဦးအောင်ကျော်**

**LL.B.,B.A(Business Law),C.B.L., DL.101 WIPO(Switzerland)**

**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၉၈၇၉)**

**အမှတ်(၇၈)ပထမထပ်၊ ဘုန်းကြီးလမ်း(အလယ်)၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။**

**Ph: 09-5045140, 09-250729155, 09-766345666**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း**

ဒက္ခိဏသီရိမြို့၊ ဒက္ခိဏသီရိရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၉/ ဒက္ခိဏသီရိတောင်ရပ်)၊ မြေကွက်အမှတ်(ဒ-၃၀၈၈)၊ မြေဧရိယာ(၀.၁၄၆) ဧကရှိ ဦးစိုးဝင်းနှင့်(ဘ)ဦးသိန်းကျော် [၉/ပမန(နိုင်)၁၇၀၆၈၀]အမည် ပေါက်(ပါမစ်)မြေကွက်ကို ဦးယာယု(ဘ)ဦးလွှတ်ချန် [၁၃/လရန(နိုင်) ၁၃၇၈၈၇]မှ မြေပေးမိန့်မူရင်း၊ မြေကွက်အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ် မူရင်း၊ ရောင်းသူ/ဝယ်သူတရားရုံးကျမ်းကျိန်မူရင်း၊ နှစ်ဦးသဘောတူကတိ ဝန်ခံချက်မူရင်း၊ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးထောက်ခံချက်မူရင်း၊ ရဲစခန်း ထောက်ခံချက်မူရင်း၊ ဝယ်ယူသူမှ ဝန်ခံကတိပြုချက်မူရင်းများ တင်ပြပြီး မြေငှားစာချုပ် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှု စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့် ဒီကရီများ၊ အထောက်အထားပိုင်လွှဲစာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစိမ့်ခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ဤကြော်ငြာချက်ပါရှိ သည့်ရက်မှစ၍ (၁၅)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်း များနှင့်အညီ မြေငှားစာချုပ် လျှောက်ထားလာမှုအား ဆက်လက်ဆောင်ရွက် ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာလိုက်သည်။

**မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစိမ့်ခန့်ခွဲမှုဌာန နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**

မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်၁၂-H၊ မြေကွက်အမှတ် V-၃၃၊ ဧရိယာ(၀.၀၂၉)ဧက၊ မြေကွက်တည်နေရာ- အမှတ်(၁၈)၊ အထက်မန္တလေးလမ်းသွယ် (၂)လမ်း၊ ကန်တော်ကလေး မြောက်ရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ၁။ ဒေါ်သန်းသန်းဦး [၁၂/ တမန(နိုင်)၀၁၀၉၀၇]၊ ၂။ ဦးတင်ထွန်း [၁၂/မကတ(နိုင်)၀၂၅၁၂]၊ ၃။ ဦးသိန်းစော [၁၂/မကတ(နိုင်)၀၆၅၇၃၉]၊ ၄။ ဦးမျိုးသန့် [၉/တတဥ(နိုင်) ၀၀၉၇၆]၊ ၅။ ဦးဌေးလင်း [၁၂/ပမန(နိုင်)၀၇၀၇၂၉]၊ ၆။ ဒေါ်မြမြစိုး [၁၂/မကတ(နိုင်)၀၂၄၄၄]၊ ၇။ ဒေါ်စန်းစန်းမေ [၁၂/မကတ(နိုင်)၀၂၃၀၆၅]၊ ၈။ ဒေါ်ဆွေဆွေသိန်း [၁၂/မကတ(နိုင်)၀၂၃၀၇၃] အမည်ပေါက် နှစ်(၉၀) မြေငှားဂရုန်မြေအား အမည်ပေါက်(၈)ဦးအနက် တစ်ဦးဖြစ်သူ ဦးသိန်းစော(ခင်ပွန်း) ကွယ်လွန်သဖြင့် ၎င်း၏ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်အစုကို ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်မာလာသော် [၁၂/မကတ(နိုင်)၀၅၅၁၂၄]မှ လည်းကောင်း၊ အမည် ပေါက် တစ်ဦးဖြစ်သူ ဦးမျိုးသန့် (ခင်ပွန်း) ကွယ်လွန်သဖြင့် ၎င်း၏ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်အစုကို ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်ကြင်ကြင်စိန် [၅/စကန(နိုင်)၀၂၅၈၇၁] မှ လည်းကောင်း၊ ကျန်အမည်ပေါက်များတွင် ဦးဌေးလင်း၊ ဒေါ်မြမြစိုး တို့ထံမှ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ်-၈၈၉၉/၂၀၁၄ (၂၆- ၃-၂၀၁၄)ဖြင့်လည်းကောင်း၊ ဒေါ်သန်းသန်းဦး၊ ဦးတင်ထွန်းတို့ထံမှ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ်-၈၉၀၀/၂၀၁၄ (၂၆-၃-၂၀၁၄) ဖြင့်လည်းကောင်း၊ ဒေါ်စန်းစန်းမေထံမှ မြတ်မြို့နယ်၊ စာချုပ်စာတမ်း ဦးဦးဌာနရုံး၏ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ်-၆/၁၂ (၂၅-၂- ၂၀၁၄)ဖြင့်လည်းကောင်း၊ အသီးသီးကိုယ်စားလှယ်လွှဲအပ်ခံရသူ/ ကိုယ်တိုင်လည်းဖြစ်သူ ဒေါ်ဆွေဆွေသိန်း [၁၂/မကတ(နိုင်)၀၂၃၀၇၃] နှင့်အတူပူးတွဲ၍ ကွယ်လွန်သူများဖြစ်ကြသော ဦးသိန်းစောနှင့် ဦးမျိုး သန့်တို့၏ တစ်ဦးတည်းသော တရားဝင်ဇနီးများဖြစ်ကြောင်းနှင့် အခြား သော ဇနီး/မယား တစ်ဦးတစ်ယောက်မျှမရှိကြောင်း၊ ဖော်ပြပါမြေကွက် ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့မှ အမည်ပေါက် ဦးသိန်းစော ကွယ်လွန်ပြီးနောက် ၎င်း၏ပိုင်ဆိုင်ခွင့်အစုအား တစ်ဦးတည်းသော ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်မာလာသော်ကလည်းကောင်း၊ အမည်ပေါက် ဦးမျိုး သန့် ကွယ်လွန်ပြီးနောက် ၎င်း၏ပိုင်ဆိုင်ခွင့်အစုအား တစ်ဦးတည်းသော ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်ကြင်ကြင်စိန်ကလည်းကောင်း မြန်မာ့ဓလေ့ထုံးတမ်း ဥပဒေနှင့် အမွေဆက်ခံခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေတို့အရ တရားဝင်အမွေဆက်ခံ ပိုင်ဆိုင်ကြပါကြောင်း၊ မိမိတို့မှလွဲ၍ အခြားသော အမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသူ တစ်ဦးတစ်ယောက်မျှမရှိပါကြောင်း၊ တရားရုံးကျမ်းကျိန်လွှာ၊ ထောက်ခံ ကျမ်းကျိန်လွှာ(၂)စောင်၊ ဦးသိန်းစော သေဆုံးမှုလက်မှတ်၊ ဦးမျိုးသန့် သေဆုံးကြောင်း စစ်ကိုင်းမြို့၊ ပိုးတန်းရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး၏ သေဆုံးကြောင်း အထောက်အထားလက်မှတ်နှင့် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ထောက်ခံချက်၊ အိမ်ထောင်စုလွှဲစာရင်း၊ ဂရုန့် နိုင်/ကတိ၊ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ လွှဲအပ်ထားသူများ သက်ရှိထင်ရှားရှိ နေကြကြောင်းနှင့် ကိုယ်စားလှယ် လွှဲစာများကိုလည်း ပြန်လည်ရုပ်သိမ်း ခြင်းမပြုကြသေးသည့်မှာ မှန်ကန်ကြောင်း တရားရုံးကျမ်းကျိန်လွှာနှင့် အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ (၃)စောင် ဒေါ်ခင်မာလာသော်သည် ကွယ်လွန်သူ ဦးသိန်းစော၏ တရားဝင် ဇနီးမယားဖြစ်သည်မှာ မှန်ကန် ပါကြောင်း ကန်တော်ကလေး(မြောက်ပိုင်း) ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၏ ထောက်ခံချက်တို့အား တင်ပြ၍ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင်နိုင်လိုသော အထောက်အထား များဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါ ကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

**ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)**

**မြို့ပြမြေစိမ့်ခန့်ခွဲမှုဌာန**

**ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ**

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန့်လှမြို့နယ်၊ မြို့ဟောင်းအနောက်ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်ကုန်ခြံလမ်း၊ အမှတ် (၆၁)၊ အကျယ်အဝန်း (၂၅ x ၁၅) ပေခန့်ရှိ အိမ်နှင့်မြေအား တရားဝင်လက်ရောက်ပိုင်ဆိုင်သူများဖြစ်သော ၁။ ဦးတင်စိုး [၁၂/လမန(နိုင်) ၀၁၄၈၇၅]၊ ၂။ ဒေါ်မိုးမိုးလွင် [၁၂/လမန(နိုင်)၀၃၅၇၄၆] တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးအေးကျော်အောင် [၁၂/လမန(နိုင်)၀၁၈၂၁၁] က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသဖြစ်သော စရန်ငွေကို (၂၄-၁၁-၂၀၂၃) ရက်နေ့တွင် ပေးချေခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ အဆိုပါအိမ်ခြံမြေအရောင်းအဝယ်နှင့် ပတ်သက်ပြီး ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ပိုင်ရေး ဆိုင်ခွင့်ရှိသူမည်သူမဆို ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း နိုင်လိုသောစာရွက်စာတမ်း မူရင်းအထောက် အထားများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်၍ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိ ပါက ဤအရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်ပေးခြင်းချက်အရ - ဦးဖြိုးအောင်မြင့် (LL.B, D.M.L, D.B.L)**

**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ် - ၁၀၇၇၇/၂၀၁၆)**

**အမှတ် (၂/၁)၊ အနော်မာ (၁၉)လမ်း (အနောက်)၊ (၂/မြောက်) ရပ်ကွက်၊ သာကေတမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။**

**Ph : 09 -450020302**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**

ရန်ကင်းမြို့နယ်၊မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၄၂/ခက်တဲ့၊မြေကွက်အမှတ်- ၁၉/မစရိယာ(၀-၁၃၂)ဧကမြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၁/ကင်ကော်မြိုင် လမ်း၊ပါရမီရိပ်သာ(၈)ရပ်ကွက်၊ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ဒေါ်စမ်းစောအမည်ပေါက် မြေပိုင်မြေလ/န(ခ)ရပြီးမြေအားအမည်ပေါက်-ဒေါ်စမ်းစောထံမှအရောင်း အဝယ်စာချုပ်အမှတ်-၁၀၂၆/၁၉၆၇(၉-၁၂-၁၉၆၇)အရဒေါ်ကြည်ကြည် အေးနှင့်ဒေါ်ပုတိုမှပူးတွဲပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီးဒေါ်ကြည်ကြည်အေးထံမှစွန့်လွှတ်စာချုပ် အမှတ်-၃၂/၁၉၆၆(၃၀-၄-၁၉၆၆)အရမှန်စိတ်ရသေးသော(၆၅/၇၃-၃/ ၄၆/၇/၁၀-၃-၁၀/၃၅)ခန့်မှန်မြေအတိုင်းအတာနှင့်ဒေါ်ပုကွယ်လွန်သဖြင့် ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်အမှတ်-၃၂/၁၉၆၆(၂၉-၄-၁၉၆၆)အရဦးခင်မောင် မှပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီးဦးခင်မောင်ကွယ်လွန်သဖြင့်ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်အမှတ် ၂၈၄၃/၂၀၀၉(၁၄-၉-၂၀၀၉)ဖြင့်ဒေါ်ခင်အေးကြူးဒေါ်ခင်ဌေးယုတို့မှပိုင် ဆိုင်ပြီးယခုအခါဒေါ်ခင်အေးကြူး(မိခင်)နှင့်ဦးကြည်မြင့်(ဖခင်)တို့အသီးသီး ကွယ်လွန်သဖြင့်သားသမီးများဖြစ်ကြသောဦးအောင်မျိုးထွန်း(၁၂/ရကန(နိုင်) ၀၃၀၄၅၁)ဦးစိုးထွန်း(၁၂/ရကန(နိုင်)၀၃၀၄၅၂)ဒေါ်ဆင့်ဆင့်ထွန်း(၁၂/ရကန(နိုင်)၀၃၀၄၅၃)ဦးညီညီထွန်း(၁၂/ရကန(နိုင်)၀၃၀၄၅၄)ဒေါ်မိခင်ထွန်း(၁၂/ ရကန(နိုင်)၀၃၀၄၅၅)တို့မှဒေါ်ခင်အေးကြူး(မိခင်)နှင့်ဦးကြည်မြင့်(ဖခင်)တို့ တွင်မိမိတို့မောင်နှမ(၅)ဦးတည်းကိုသာမွေးဖွားခဲ့ပြီးမိမိတို့(၅)ဦးမှလွဲ၍အခြား သောမွေးဖွားတစ်ဦးတစ်ယောက်မျှမရှိပါကြောင်း၊ကော်စွဲမသားသမီးလည်းမွေး စားထားခြင်းမရှိကြောင်း၊မိခင်ဒေါ်ခင်အေးကြူး၏ပိုင်ဆိုင်ခွင့်အရအားတရား ဝင်အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိကြောင်းနှင့်အခြားအမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်မည့်တစ် ယောက်မျှမရှိကြောင်း၊(၁-၉-၂၀၂၂)ရက်စွဲပါတရားရုံးကျမ်းကျိန်လွှာထောက် ခံကျမ်းကျိန်လွှာ(၂)စောင်၊နိုင်ငံသားစိမ့်ခန့်ရေးကော်မတီ၊ပိုင်ဆိုင်စာချုပ်အမည် ပေါက်စာချုပ်အမှတ်-၁၀၂၆/၁၉၇(၉-၁၂-၁၉၆၇)မိခင်ဖခင်တို့၏သေဆုံးမှု လက်မှတ်၊အိမ်ထောင်စုလွှဲစာရင်းစာရင်းစာရင်းစာရင်းစာရင်းစာရင်းစာရင်းစာရင်း (၁၂/ရကန(နိုင်)၀၃၀၄၅၆)နှင့်ပူးတွဲပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ်ချုပ်ဆိုရန်မြေပုံ ကူးလျှောက်ထားလာခြင်းအားတရားဝင်နိုင်လိုသောအထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍(၇)ရက်အတွင်းကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့်ကန့် ကွက်မှုမရှိပါကလုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ် ပါကြောင်းအသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

**ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)**

**မြို့ပြမြေစိမ့်ခန့်ခွဲမှုဌာန၊ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာစာ**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ဗဟန်းမြို့နယ်၊မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၂၅)၊မြေကွက်အမှတ် (၅၉၆/ဘီ ၂)၊ဧရိယာ(၀.၀၉၉)ဧကရှိ(မြေပိုင်မြေ)မြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိရန်ကုန်မြို့၊ဗဟန်း မြို့နယ်၊ဗိုလ်ချုပ်(၂)ရပ်ကွက်၊ငါးထပ်ကြီးဘုရားလမ်း၊အမှတ်(၁၁၈/အေ)ဟုခေါ်တွင်သည့်အိမ်အပါ အဝင်အကျိုးခံစားခွင့်အားလုံးတို့ကိုမြေအမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူဦးကြည်ဆွေ(၁၂/ကတတ(နိုင်)၀၂၃ ၀၉၀)ထံမှကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေကအပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန်စရန်ငွေတချို့ကိုပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါ၍ကန့်ကွက်လိုပါကဤကြော်ငြာစာထုတ်သည့်နေ့မှစ၍(၁၄)ရက်အတွင်းပိုင်ဆိုင်မှုအထောက် အထား(မူရင်း)များဖြင့်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ကန့်ကွက်မှုမရှိပါကဥပဒေနှင့်အညီဆက် လက်အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်ပေးခြင်းချက်အရ -**

**ဦးအောင်ကျော်ထွန်းLL.B.,LL.M.**

**တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၁၁၆၃)**

**တိုက်အမှတ်(၁၄၇/၁၆၉)၊အခန်းအမှတ်-B-2ပထမထပ်၊၃၆လမ်း(လယ်)ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ဖုန်း-၀၉-၄၀၀၈၅၅၉၉။**











### အများပြည်သူသိရှိစေရန် ကြေညာခြင်း

ကျွန်ုပ်၏အမှုသည်ဖြစ်သူ မြန်မာ့ရှေ့ဆောင်ဘဏ် (Myanma Apex Bank MAB)၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အများပြည်သူသိရှိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်-  
 နေရှင်နယ်တာဝါဒီပလော့မန်ကုမ္ပဏီလီမိတက် (National Tower Development Company Limited) (NTD)(ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်အမှတ်-119009235)သည် ၂၀၁၉ ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ (၅)ရက်နေ့စွဲပါ ငွေချေးစာချုပ်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ မြေယာအဆောက်အအုံများ၊ လက်ရှိနှင့် အနာဂတ်တွင်ရှိလာမည့် ရန်ရှိသောငွေစာရင်းများ၊ ဘဏ်စာရင်းများ၊ ဆက်သွယ်ရေးတာဝါတိုင်များ၊ ၎င်းနှင့် ဆက်စပ်သော ရွှေ့ပြောင်းနိုင်သည့် စက်ရုံပစ္စည်းများ၊ ပစ္စည်းကိရိယာတန်ဆာပလာများနှင့် စက်ပစ္စည်းများအပါအဝင် ကုမ္ပဏီ၏ ပိုင်ဆိုင်မှုများအား ကျွန်ုပ်တို့၏အမှုသည်ဖြစ်သူ မြန်မာ့ရှေ့ဆောင်ဘဏ်ထံသို့ အာမခံအဖြစ် တင်သွင်းထားပါသည်။ ယခုအခါ နေရှင်နယ်တာဝါဒီပလော့မန်ကုမ္ပဏီ(NTD)သည် မြန်မာ့ရှေ့ဆောင်ဘဏ် (MAB)ထံမှ ချေးယူခဲ့သော ချေးငွေများကို ပြန်လည်ပေးဆပ်ရန် ပျက်ကွက်လျက်ရှိနေသည့်အတွက် အဆိုပါအာမခံပစ္စည်းများတွင်ပါဝင်သော အောက်ဖော်ပြပါ တာဝါတိုင်များကို မြန်မာ့ရှေ့ဆောင်ဘဏ်(MAB)၏ ခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ တစ်နည်းနည်းဖြင့် လွှဲပြောင်းရောင်းချခြင်း/လက်ခံခြင်း မပြုလုပ်ကြပါရန်နှင့် လွှဲပြောင်းရောင်းချခြင်း/လက်ခံခြင်း ပြုပါက ဥပဒေအရ ပေါ်ပေါက်လာနိုင်သည့် ပြဿနာအားလုံးသည် မိမိတို့၏ တာဝန်သာဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်-

Mytel Site ID	Chargor Site ID	Site Address
KCN0013	KCH1001	No.(100C), Shan Su (S) Ward, Myitkyina
KCN0017	KCH1003	Block No. 40, Lot No. 41/6, Shwe Nyaung Pin Ward, Myitkyina
KCN0107	KCH2001	Han Tel Village, Bhamo Township
KCN0139	KCH4001	No(332), Airport Ward 2, Puta-O
KCN0144	KCH4002	Kaung Ka Htawng Ward (5) No-356
KCN0149	KCH4003	Yoe Gyi Ward, Bhamo
KCN0151	KCH2002	Par In(2) ward, Puta-O
KCN0152	KCH4004	MyoMa(2)ward, Puta-O Tsp
KCN0158	KCH4005	No. 46, Dote Tan Ward, Puta-O
KCN0164	KCH4006	1/11,Seng Awng,Ward-1,Hpakant Tsp
KCN0165	KCH3001	Mu Done(2) Village, Puta-O Township
KCN0171	KCH4007	Se Hel Village, Bhamo Township.
KCN0173	KCH2003	Ward 3, SeikMu Village group, Hpakant Township
KCN0176	KCH3002	Myo Gone Village, Shwegu Tsp
KCN0216	KCH2004	Nam Par Village, Lann Taung Village Group, Puta-O Township
KCN0250	KCH4008	No.4 ward, BawGaBaLa New, Shwegu Tsp
KCN0252	KCH2005	Ye Le Village, Shwegu Township
KCN0278	KCH2006	North Village, Taw Pone Village Group, Shwegu Township
KCN0280	KCH2007	Man Wein Village, Shwe gu Tsp
KCN0282	KCH2008	Nga Pyaw Taw Village, Bhamo
KCN0286	KCH4009	Note Cho Village, Ta Yet Kone Group, Shwe Gu Tsp
KCN0307	KCH3003	Bo Gone Village, Shwe Gu Tsp
KCN0308	KCH2009	Phat Mar Suat Village, Puta-O Township
KCN0311	KCH2010	Shwegu Lay village, Shwegu Tsp
KCN0324	KCH2011	Man Naung Village, Momaik Township
KCN0327	KCH2012	78 road, 37x38, Hotel Mandalay
KCN0328	KCH4010	No.80,37st, Bet 76st&77st, Mandalay
KCN0329	KCH2013	75st, 33st x 34st, Maw Ya Gee Whar Quarter
KCN0334	KCH2014	No 505/26 between 80th and 81th, between 35th and 36th
MDY0025	MDL1001	71x72 Bet, 29x30 St Thuzar St
MDY0027	MDL1002	29th Street, Between 77th x 76th Street, Chanayethazan Township
MDY0030	MDL1003	20st, 81x82st, Aungmyaytharsan
MDY0035	MDL1004	Between 37x38 st,82st, Tama ward, Maharaungmyay Tsp
MDY0040	MDL1006	Corner of 23x24-81st, Aung Myay Thar San Township, Mandalay
MDY0041	MDL1007	Shwe Kyi Moe Ka Fay, 40 st, 82 corner
MDY0047	MDL1008	41 STREET,83-84 Between-Road, Maha Aung Myae Ts, Mandalay Division
MDY0049	MDL1009	Power Hotel, No 686, 80 st, bet 39 st & 40 st
MDY0050	MDL1010	73st x 74st 28st x 29st
MDY0052	MDL1011	69str, Myawaddy Mingyi Road, Kagyi Qtr, Pyigy Tagon Tsp
MDY0053	MDL1012	38st 71st x 72st, Mahaungmyay Township
MDY0057	MDL1013	11 x 12 St, 78 St, Aung Myay Thazan Township
MDY0061	MDL1014	69 st, 38 x 39 st Mahar Myaing Quarter, Mahar Aung Myay Township
MDY0063	MDL1015	33st Bet 62st x 63st
MDY0068	MDL1016	Bet 66st x 67st, bet Yadanar Aung Myay St x Thazin St, Chanmyathazi Township, Mandalay
MDY0073	MDL1017	Ngu Wah St, bet 62st x 63st, Chanmyathazi Township, Mandalay
MDY0076	MDL1018	19x20 st, Sapel Condo, Aung Myay Thar Zan Township
MDY0081	MDL1019	Quarter 347, 38 street between 91th & 92th street
MDY0082	MDL1020	Bet78stx 42st, Mahaungmyay
MDY0085	MDL1021	Na(Za-5/43) 61st, Manawhari str x Khin eShwe Wah Str, Chanmyathazi tsp
MDY0087	MDL1022	71x72St, Dalier and Zalot War St, Chanmya Tharsi
MDY0089	MDL1023	42St Between 83-84 st Myittar st No,831 Khawar chan, Shwe Phone
MDY0097	MDL1024	90 st between 31x32 st No.308 Day win ward Chamayetharzey
MDY0099	MDL1025	20st 86stx88st, No 7 Block 119 Shwe Pyi Quarter, Aung Myaytharsan
MDY0100	MDL1026	No.(303), Deawen Ward, Conner 90 and 33, Chanayethazan Township
MDY0102	MDL1027	Corner of 90th road and 30th street
MDY0103	MDL1028	Pyawbwel Anout Ward, No.268, Chanayetharsan Tsp
MDY0104	MDL1029	86 st, 28 x 29 st. Thiri Haymar Qtr. Chanayethazan Township
MDY0105	MDL1030	Between 38 x 39 St 86x87 st No, 278 kokeko Qtr Maharaungmyae TWSH
MDY0106	MDL1031	89st, 20x21st
MDY0109	MDL1033	Conor of 82 st and 18 st, Aungmyaytharsan
MDY0111	MDL1034	81st,45stx46st Maharaung Myay
MDY0114	MDL1036	No 6 street, No 4 quarter, Pyin Oo Lwin
MDY0115	MDL1037	No(Za5/43), 61st, bet Manawhari st x Khine Swe Wah st, Myo Thit (3), Chanmyathazi Township, Mandalay
MDY0116	MDL1038	68x69st,37x38st Maharaung myay
MDY0123	MDL1039	Ta 4/54, 62st, bet Thazin St x Ngu Pyar St, Chanmyathazi Township, Mandalay

MDY0130	MDL2001	8stx9st, 76stx77st, Amayahtarni East, Aung Myaytharsan
MDY0133	MDL1040	Bet 82 x Sagaing-Mandalay road lot number 499 Chanmyatharsi
MDY0137	MDL1041	No 231, 75th road, between 37th & 38th street
MDY0140	MDL1042	19x20 St, 62 x 63 st Shwe Padaythar St, Aung Myay Thar San
MDY0141	MDL1043	74st Bet Tharyarwaddy Mingyi st x Kyan Sit Thar st
MDY0146	MDL1044	74st Bet Tharyarwaddy Mingyi st x Kyan Sit Thar st
MDY0147	MDL1045	Quarter(18) DoeGwinvillage, PyinOoLwin
MDY0157	MDL1046	No.133, Qtr(17), Anesakham, PyinOoLwin
MDY0194	MDL1047	No.142, Qtr(6), Forest st, Pyin OoLwin
MDY0209	MDL2002	No.370,Qtr(17),Zay Gone Apartment, Snesakham, Pyin OoLwin
MDY0213	MDL2003	82st bet Kwal Ser Kan 3 and Kwal Ser kan 7 Chipar East quarter Chan Myatharsi
MDY0214	MDL2004	No78, Ball lone st, Kyug Fer Qu, Kyat Pyin Mogok
MDY0220	MDL2005	Kyarnyat village, thapatkyin township
MDY0230	MDL2006	Pathein Gyi Quarter, Minkahn Village
MDY0234	MDL1048	Chanayethazan township
MDY0266	MDL2007	25 x 88 St, Thiri Mingalar Qtr, Aung Myay Thazan Township
MDY0330	MDL2008	Aung Yayadanar st. Mandalay R.g, Chung gyi Village
MDY0349	MDL1049	Ywar Thar Aye Village, Nyaung U Tsp
MDY0367	MDL1050	War Khin GyiVillage, Nyaung Oo Tsp,Nyaung Oo District Mandalay region
MDY0390	MDL1051	Field No(739)/U Pai No(97)/YekyiSanPya village/Patheingyi Township
MDY0434	MDL2009	No.482, Block No.3, Sin Put Gyi village, Patheingyi Tsp
MDY0477	MDL5001	Lat Wae Village, Nyaung Oo Tsp,Nyaung Oo District Mandalay region
MDY0483	MDL5002	A-Naunt Own Village, NyaungU Tsp.
MDY0508	MDL1052	Phalan Kan Village, Nge ThaYout Village Group, Nyaung U tsp
MDY0571	MDL1053	Pauktapin village, Thapaikyin Tsp
MDY0595	MDL5003	Mon Taw Village, Amarapura Tsp
MDY0617	MDL5004	60st,35st x 36st, Mahamyaing (2) Quarter
MDY0626	MDL5005	Yay Bote/Sanpya village/Amarapura Tsp
MDY0671	MDL2010	Mee Laung Phyar North village, Nyaung U Tsp
MDY0676	MDL1054	Ywar Palae Village, Nge ThaYout City Nayung U Tsp.
MDY0680	MDL1055	No.40, Lat Pan Kone Village, Thabeikkyin Township, Pyin Oo Lwin District, Mandalay Division
MDY0683	MDL1056	Sount Taw Wa Qtr, Amarapura Tsp. Madalay
MDY0688	MDL5006	SinTharMwe Village, Nga ThaYout Tsp, NyaungOo District
MDY0701	MDL5007	40 x 41 St, 66 x 67 St, Mahar Aung Myay Township
MDY0706	MDL2011	U Paing 29/5, Si Taw village patheingyi township
MDY0720	MDL1057	Wat wan village, Pyinoolwin township
MDY0797	MDL5008	War Phyu Taung village
MDY0850	MDL1058	Pattee Phyu Village, Thabakekyin Tsp
MDY0855	MDL1059	No(27),Qtr(10), Mya Nandar block, Pyin Oo Lwin
MDY0865	MDL2012	Corner of 53st x Ywar Lae St, Chan Mya Thar Zi Township, Mandalay.
MDY0873	MDL2013	Da Nohm street, Myit Laung Village, Amapura TWSP, Mandalay Region.
MDY0883	MDL2014	U Naing Min Htwe
MDY0961	MDL2015	U Paing No(8), Shan Taw East/North Kwin, Moegoke Township.
MDY0967	MDL1061	60 st, 31x32 st, Pyigy Myat Shin
MDY0969	MDL1062	52st x 53 st Corner of Yan Naing Lin Street Pyi Gyi Ta Gon Tsp
MDY0976	MDL1063	Pho Yar Zar st Between 70st x 71st.
MDY0984	MDL2016	Sar Toe Village, Myoe Pyin Gyi Village Group, Amarapura TWSH
MDY0986	MDL1065	Nga yant Chaung village, Pyin Oo Lwin
MDY1003	MDL1066	No.4/138,Hman Tan Gon Yee(1)Str, Hman Tan Qtr, Ampapura Tsp
MDY1014	MDL1067	No.64, Block No.491,YaeKone Village Group, Patheingyi Tsp
MDY1019	MDL1068	Lake San Kun Village, Amarapura Tsp
MDY1022	MDL2017	Aung Yandanar street, Min Kone Quarter Maharaungmyay TWSH
MDY1024	MDL1069	MyoPat Road, NyaungKwal Quarter, Aungmyaytharzan Tsp
MDY1032	MDL1070	7(A) Maha Si Yike Thar St,353 Ward, Maha Aung Myay Tsp
MDY1038	MDL1071	Sin Pin Tar Yar Ward, patheingyi Township
MDY1041	MDL1072	No(442), Thone Taung Village, Pyin Oo Lwin
MDY1045	MDL1073	Lel Mel Wah Gi Village, Puta-O Township
MDY1061	MDL1074	Mai Khawng Village, Man si Township
MDY1077	MDL1075	No. MaMa(33), Myoma Ward, Sumprabum
MDY1093	MDL2018	Nant Yar Village, Hpakant Tsp, Kachin

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-  
 ဦးခင်ဇော်  
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၀၄၃၀)  
 အခန်း-၄၀၈(အေ)၊ Prime Hill Business Square၊ အမှတ်(၆၀)၊  
 ရွှေတိဂုံဘုရားလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၇၉၉၈၅၃၀၆၉



ကြော်ငြာစာ

မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊ မြို့သစ်-၂ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်-၈-၃၊ ဦးပိုင်အမှတ်-၉၈(ခဲစင်း)၊ ၆၄ A လမ်း၊ ၁၀၀x ၁၀၂ လမ်းကြားရှိ ဂရန်မြေကွက်အမည်ပေါက်သူ ဦးစန်းလွင် [၉/မရတ(နိုင်)၀၉၆၄၄၅၁] (S.P ရရှိသူ ဒေါ်အေးငြိမ်းဖြိုး) က အမှုတွဲအမှတ်-၅၇၅၀/၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဖြင့် ဦးပိုင်ခွဲ လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများ၊ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးဒီကရီများဖြင့် (၁၄)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကြော်ငြာစာ

မန္တလေးမြို့၊ မဟာအောင်မြေမြို့နယ်၊ မဟာမြိုင်-၁ ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်-၄၁၃/အပိုင်း(၄)၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၄၆)၊ ၆၈x ၆၉ လမ်းကြား၊ ၃၇ x ၃၈ လမ်းကြားရှိ ဂရန်မြေကွက်အမည်ပေါက်သူ ဦးတင်စိန် [၉/မရမ(နိုင်)၀၇၃၆၄၄၄] က အမှုတွဲအမှတ် ၅၇၅၉/၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဖြင့် သက်တမ်းတိုးလျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများ၊ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးဒီကရီများဖြင့် (၁၄)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ ရွှေဟိုပတ်လမ်း၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၆)၊ မြေကွက်အမှတ် (၄၀၂)၊ အကျယ်အဝန်း (၆၀x ၆၀) ပေ၊ ဧရိယာ(၀.၀၈၂)ဧကရှိ ဦးကျော်ဦးအမည်ပေါက် နှစ်(၆၀) ဂရန်မြေအမျိုးအစားနှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသည့် (ရေ/မီးအစုံပါ) အဆောက်အအုံတို့၏ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကိုအရောင်းအဝယ် ပြုလုပ်ခြင်းအား ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းကြော်ငြာခြင်း

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရကန့်ကွက်မှု (၂)ရပ်ကွက်၊ အထက်ပတ်လမ်း၊ မုဒိတာအိမ်ရာ(၁)၊ အဆောင်(D)၊ အမှတ် ၆၀၉၊ အကျယ်အဝန်း ပေ(၁၅ x ၄၅) ရှိ တိုက်ခန်းတစ်ခန်းနှင့်တကွ ယင်းတိုက်ခန်းတွင်တပ်ဆင်ထားသော ကိုယ်ပိုင်စိတ်၊ Aircon (၂) လုံးအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ရောင်းချပိုင်ခွင့် ရှိသူ ဦးစန်းလွင် (၁၃/တကန(နိုင်)၁၆၈၈၈၈) မှ လက်ရှိဝယ်ယူထားသူဖြစ်ကြောင်း နှင့် ပြန်လည်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ကတိပြုခံရ၍ အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းရောင်းချရန် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေထံသို့ကမ်းလှမ်းပြောဆိုချက်အရ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေမှ ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူတစ်ဦးဖြစ်သော ဝေဇာ ကို (၂၃-၁၁-၂၀၂၃) ရက်နေ့တွင် စာချုပ်ချုပ်ဆိုပြီး ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ ရောင်းချသူသည် တိုက်ခန်းနှင့်ပတ်သက်၍ အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ဤကြေငြာပါသည်ရက်မှ စ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသော ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားနှင့်အမျိုးမျိုးဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးအောင်မြင်သည်အထိ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် သတိပေးကြေငြာအပ်ပါသည်။

အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ ရုပ်သိမ်းကြောင်း အများသိစေရန် ကြေငြာစာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာဓကတမြို့နယ်၊ (၂/မြောက်)ရပ်ကွက်၊ သဒ္ဓါရုံလမ်းမကြီး၊ အမှတ်(၆၀၅)နေ အိမ်ပေမချို့ (၁၁) ဦးကျော်ရုံ၊ (၁၂/သကတ(နိုင်)၁၀၀၁၀၆) မှ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ငူတက္ကသိုလ်မြို့နယ်၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ မေတ္တာလမ်း၊ နေအိမ်ကုန်းကုန်း၊ အခန်း(၃/၁)၊ အမှတ်(၁)နေ ဦးသက်နိုင်ဦး (၁၁) ဦးတင်စိန် (၁၂/မရတ(နိုင်)၁၁၂၀၆၃) အား ရန်ကုန်မြို့၊ စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံ (၈၅၂၀၁၈) ရက်နေ့တွင် လွှဲအပ်ပေးခဲ့ သော အထူးကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအမှတ်(၄၇၄၀/၂၀၁၈)ကို ပြန်လည်ရုပ်သိမ်းကြောင်း အများသိစေရန် ကြေငြာအပ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း မွန်ပြည်နယ်၊ မုဒုံမြို့၊ မြို့မ(၁)ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ် (၁/၀၀)၊ အားကစားကွင်းရပ်၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၆၆)၊ ဧရိယာ(၀.၀၈၃) ဧကရှိ မြေကို တိုးတက်အမည်ပြောင်းပေးရန် CB Bank PCL ကိုယ်စား ဦးသန်းထိုက်စိုး (ဒု-မန်နေဂျာ) မှ လျှောက်ထားလာသည့်အတွက် ယင်း၏အမည်ကို ပြောင်းလဲပေးမည်ဖြစ်ပါ၍ ပြောင်းလဲပေးထိုက်ကြောင်း ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာ (၁၀) ရက်နေ့မတိုင်မီ ဆိုင်ရာ စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားများနှင့်တကွ မုဒုံမြို့၊ လယ်ယာမြေစီမံခန့်ခွဲရေးနှင့်စာရင်းအင်းဦးစီးဌာနမှူးထံ ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြေငြာလိုက်ပါသည်။ သတ်မှတ်ကာလအတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက် တင်ပြမှုမရှိပါက ကန့်ကွက်သူ၏ကုလသမဂ္ဂ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေငြာလိုက်ပါသည်။

မသက်မွန်လွင်နှင့် အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ ဦးမြစိုး [၈/ဆပပ(နိုင်)၀၅၆၈၀၄] ကိုဆောင်သူ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း မသက်မွန်လွင်နှင့် အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည် - ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေနှင့် မသက်မွန်လွင်တို့သည် လွန်ခဲ့သည့် ၂၀၁၇ ခုနှစ်မှစတင်၍ လင်မယားအဖြစ်ပေါင်းသင်းခဲ့ရာ သမီး (၁)ဦး ထွန်းကားခဲ့ပါသည်။ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေမှ မသက်မွန်လွင်နှင့်ပေါင်းသင်းစဉ် ခင်ပွန်းသည်အဖြစ် တာဝန်ကျေပွန်စွာ ဆောင်ရွက်ခဲ့သော်လည်း မသက်မွန်လွင်သည် လိုက်နာဆောင်ရွက်မှုမရှိသဖြင့် (၁၇-၉-၂၀၂၂) ရက်နေ့တွင် သက်သေလျှောက်များ ရှေ့နှစ် နှစ်ဦးသဘောတူ ကွာရှင်းကြောင်းကတိပြုပြီး မသက်မွန်လွင်သည် အိမ်ပေါ်မှ တစ်ယောက်တည်းဆင်းသွားပြီး နောက်အိမ်ထောင်အသစ်ထူထောင်ကာ တစ်နယ်တစ်ကျေးသို့ တိမ်းရှောင်နေပါသည်။ ထို့အပြင် သမီးကိုအကြောင်းအမျိုးမျိုးဖြင့် ငွေကြေးဥစ္စာများ မကြာခဏ ဥပဒေမတော်အခြေအနေဖြင့် ပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။ ဤကြေညာသည့်အချိန်မှစ၍ မသက်မွန်လွင် နှင့် ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေတို့သည် မည်သို့မျှပတ်သက်ဆက်သွယ်ခြင်းမရှိတော့ကြောင်း မသက်မွန်လွင်မှ သမီးကိုအကြောင်းပြု၍ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေအပေါ် နှောင့်ယှက်ခြင်း၊ ပျက်စီးခြင်း၊ တောင်းဆိုခြင်းများ ပြုလုပ်ပါက တည်ဆဲဥပဒေအရ ဆက်လက်အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

သားအဖြစ်မှမွန်လွင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သန်လျင်မြို့၊ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်၊ မေရောင်ခြည်ကျောင်းလမ်း၊ အမှတ်-(၂၅)နေ ဒေါ်အေးအေးသီ(၁)ဦးစောပိုင်၊ မှတ်ပုံတင်အမှတ် [၁၂/အစန(နိုင်)၀၆၃၃၁၆] ကိုဆောင်သူမှ ၎င်း၏သားဖြစ်သူ မောင်ဖုန်းသက်(ခ)အန်း(ခ)ဘို(ခ)မြကြည် မှတ်ပုံတင်အမှတ် [၁၂/သလန(နိုင်)၁၃၉၃၀၅] ကိုဆောင်သူသည် မိခင်၏ဆီဆုံးမမှုကို နာခံခြင်းမရှိဘဲ မိခင်အား စိတ်ဆင်းရဲ ကိုယ်ဆင်းရဲဖြစ်စေသည့်အပြင် မိသားစုဂုဏ်သိက္ခာကိုပင် ထိခိုက်စေသည့်ကိစ္စရပ်များအား အကြိမ်ကြိမ်ပြုမူဆောင်ရွက်ခဲ့သဖြင့် ၎င်း၏အပြစ်များကို ခွင့်မလွှတ်နိုင်တော့ သည့်အတွက် သားအဖြစ်မှ အပြီးအပိုင်မွန်လွင်လိုက်ကြောင်းနှင့် နောက်ဆောင်တွင်လည်း ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သော ငွေကြေးအရှုပ်အရှင်များ၊ လူမှုရေးကိစ္စများပါမကျန် တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ သီရိရတနာလက်ကားဈေး၊ ရုံအမှတ်(၂)၊ ဆိုင်ခန်းအမှတ် (၂၈)၊ ဆိုင်ခန်းအမည်ပေါက် ဒေါ်မြသီတာ[၁၂/ပတတ(နိုင်)၀၀၆၈၀၀] ထံမှ ဒေါ်ယုမွန်လွင် [၉/မထလ(နိုင်)၂၀၆၇၇၃] က ဝယ်ယူထားပြီးဖြစ်ရာ ဒေါ်ယုမွန်လွင် အမည်သို့ ဆိုင်ခန်းအမည်ပြောင်းလျှောက်ထား မှအား ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောအထောက်အထားပြည့်စုံစွာဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင် ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

Table with 12 columns: No., Name, Address, etc. containing land auction details for various locations like Yangon, Mandalay, and Bhamo.

Table with 12 columns: No., Name, Address, etc. containing land auction details for various locations like Yangon, Mandalay, and Bhamo.

ကြော်ငြာစာ မန္တလေးမြို့၊ ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ်၊ ကံသာယာရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်-၈-၁၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၄၁)၊ ၅၉x၁၀ လမ်းကြား၊ ဘုရင့်နောင်လမ်းနှင့် အောင်ဇေယျလမ်းကြားရှိ ဂရန်မြေကွက် အမည်ပေါက်သူ ဒေါ်တင်တင်မူ [၁၃/လရန(နိုင်)၀၅၇၉၀၆] က အမှုတွဲအမှတ်-၅၇၄၁/၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဖြင့် သက်တမ်းတိုး လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများ၊ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးဒီကရီများဖြင့် (၁၄)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။







“အများသိစေရန်ကြေညာချက်”

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒေသမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၁)၊ မြေကွက်အမှတ် (၆၉၈/က)၊ အကျယ်အဝန်း (၂၀၆၀x ၆၀၆၀)၊ ဧရိယာ (၀.၀၂၅၅)ဧကရှိ နှစ်(၆၀) မြေငှားရန် မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အမှတ် (၆၉၈/က)၊ မဟာဗန္ဓုလလမ်း၊ တပင်ရွှေထိပ်ရပ်ကွက်၊ ဒေသမြို့နယ် ဟု ခေါ်တွင်သော မြေကွက်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံး တို့သည် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ မြေယာဌာနတွင် ဦးဆောင်လွှဲ (LTA-၀၀၅၆၅၅) အမည်ဖြင့် မှတ်သားတည်ရှိပါသည်။ ယခုရောင်းသူ ဒေါ်လီကျွန်းရန် [၁၃/လရန(နိုင်)၀၀၁၂၄၀]က မြေကွက်အား အမှန်တကယ် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်လက်ရောက်ရှိပြီး ဂရုစိုက်စိုက်ပျိုးရေးအားပြုသည့် အရပ်အထွေးကင်းရှင်းကြောင်း၊ တရားဝင်လက်ရှိထား စီမံခန့်ခွဲလျက် ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုပြီး အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းရောင်းချလိုကြောင်း အဆိုပြုကမ်းလှမ်းသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူ ရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ဤအရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လိုသူများသည် ဤကြေညာချက်ပါသည့် နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံလာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက မြေကွက် အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေအရ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်စုသန္တာဝင်း (LL.B, LL.M) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၃၇၉၈) အမှတ်-၁၇၈၊ အခန်း(၅)၊ ဒုတိယ၊ ဗိုလ်အောင်ကျော်လမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း- ၀၉-၄၃၀၃၁၁၅၀၊ ၀၉-၈၈၀၀၀၅၈၀

“ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း”

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ သာဓုအရှေ့ရပ်ကွက်၊ သာဓုလမ်း၊ အမှတ်(၁၅)၊ (၂)အမှတ် (၈)ထပ်တိုက်မ (၈၁၃-ခေါင်းရင်းခန်း)၊ အကျယ်အဝန်း (၁၆၀၆x ၆၂၀)ပေရှိ ဓာတ်လျှောက်ပေါ် တိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို လက်ဝယ်ရိုပိုင်ဆိုင် ရောင်းချခွင့်ရှိသော ဦးမြင့်ကြည် [၁၂/စခန(နိုင်)၀၁၃၅၆၂၀]မှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးဂလေးရှားအောင် [၁၃/မမန(နိုင်)၀၁၃၅၇၀]က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် အတွက် ရောင်းဖိုးငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေပြီးဖြစ် ပါသည်။ ယင်းတိုက်ခန်းအားအရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းကို ကန့်ကွက်လို ပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထား စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက် အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံလာရောက် ကန့်ကွက်နိုင် ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုတစ်စုံတစ်ရာမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးအောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးဂလေးရှားအောင်၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဒေါ်သွယ်သွယ်စိုး တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၁၄၃၁) တိုက်အမှတ်(၉/၁၁)၊ အခန်းအမှတ်-၀၀၄(မြေညို)၊ ၃လမ်း(အောက်)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ ဖုန်း- ၀၉-၄၂၅၃၀၂၅၂

“ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်”

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၂၄)ရပ်ကွက်၊ မြေကွက်အမှတ်(၆၅၅) ဟုမှတ်သားတည်ရှိသော ဒေါ်နော် တံလာ(ခ)နွယ်နီမောင် [၉/မရမ(နိုင်)၀၁၆၀၇၀] အမည်ပေါက်၊ အကျယ်အဝန်း ပေ(၃၉.၅x၆၀) ဂရုစိုက်စိုက်ပျိုးရေး ယင်းမြေပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံအပေါ် အပိုင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို ရောင်းချခွင့်ရှိသည့်ဟု ပြောဆိုဝန်ခံသူ ဒေါ်နော်တံလာ(ခ)နွယ်နီမောင် [၉/မရမ(နိုင်)၀၁၆၀၇၀]ထံမှ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်း ဝယ်ယူရန် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူမှ စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ရာ ထိုအရောင်း အဝယ်အပေါ် ကန့်ကွက်လိုသူမရှိသည့်အဆို ခိုင်လုံသောစာတမ်းစာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံလာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်း အဝယ် ပြီးမြောက်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးသုရီကျော်(ဥပဒေဘွဲ့) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၂၄၄၅) အမှတ်(၆၈)၊ ရွှေဝါထွန်းလမ်း၊ ၆၈-ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အိမ်ကမ်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ ဖုန်း- ၀၉-၄၃၀၅၀၀၆၀၊ ၀၉-၄၅၇၃၉၀၂၇

ကြော်ငြာစာ

မန္တလေးမြို့၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ (က)ရပ်ကွက်၊ အကွက် အမှတ်- ၁-၂၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၄၆)၊ ၇၂၇၄ လမ်းကြား၊ ၁၁၂၁၁၃ လမ်းကြားရှိ ဂရုစိုက်မြေကွက် အမည်ပေါက်သူ ဦးဘိုးအောင်(ခ) ဗိုလ်မှူးဖိုးအောင် [၉/မရမ(နိုင်)၀၀၃၂၁၅]က အမှုတွဲအမှတ် ၅၇၃၂/၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဖြင့် သက်တမ်းတိုးလျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများ၊ မှတ်ပုံတင် စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးဒီကရီများဖြင့် (၁၄)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကြော်ငြာစာ

မန္တလေးမြို့၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ (ခ)ရပ်ကွက်၊ အကွက် အမှတ်- ၁-၃၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၂-က)၊ ၇၁၈၂ လမ်းကြား၊ ၁၁၅၁၀၆ လမ်းကြားရှိ ဂရုစိုက်မြေကွက် အမည်ပေါက်သူ ဒေါ်နန်းမာလာသိန်း [၁၃/မမန(နိုင်)၀၆၇၆၆၀]က အမှုတွဲအမှတ်-၅၇၃၃/၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဖြင့် သက်တမ်းတိုးလျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများ၊ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးဒီကရီများဖြင့် (၁၄)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

Advertisement for '3 Years (1) Rent Free' (3 နှစ် (၁) နှစ်ခွဲ အခမဲ့) with QR code and app information.

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာဓုကောမြို့နယ်၊ (၄)မြောက်ရပ်ကွက်၊ မြို့မ (၁၅)လမ်း၊ အမှတ်(၂၅)၊ ပထမထပ်(ညာဘက်) တိုက်ခန်းနှင့်တကွ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်း အဆက်အစပ်များဖြင့် ယခုလက်ရှိတရားဝင် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်အေးအေးမူ [၁၂/မရက(နိုင်)၀၀၄၂၄၉၂၄] ဒေါ်မြင့်မြင့်နိုင် [၉/ပထက(နိုင်)၀၀၉၀၀၂၅]တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်မှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါတိုက်ခန်းအရောင်းအဝယ်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောအထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံ လာရောက်ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးအောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်ခင်ခင်ဝေ [၁၂/ပထက(နိုင်)၀၀၄၉၆၀] အမှတ်(၁၂၅)၊ ရှမ်းသာမြို့ပတ်လမ်း၊ ရှမ်းသာရပ်ကွက်၊ သာဓုကောမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ ဖုန်း- ၀၉-၂၅၄၄၅၀၅၉

ကြော်ငြာစာ

မန္တလေးမြို့၊ ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်၊ (က)ရပ်ကွက်၊ အကွက် အမှတ်- ၁-၅၊ ဦးပိုင်အမှတ်(၇)၊ ၆၉၇၄ လမ်းကြား၊ ၁၁၂၁၁၃ လမ်းကြားရှိ ဂရုစိုက်မြေကွက် အမည်ပေါက်သူ ဒေါ်ပေါ်ပေါ်ရွှေ [၉/မရမ(နိုင်)၀၀၀၄၆၅၆] (S.P ရရှိသူ ဦးကျော်သက်နိုင်)က အမှုတွဲအမှတ်- ၅၇၃၄/၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဖြင့် သက်တမ်းတိုးလျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများ၊ မှတ်ပုံတင် စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးဒီကရီများဖြင့် (၁၄)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-10.H3၊ မြေကွက်အမှတ် 11.၆၀၊ ဧရိယာ (၀.၀၆၅)ဧက၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၂၄၅)၊ ဗိုလ်မြတ်ထွန်း လမ်း၊ (၁၀)ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ဒေါ်ခင်အေးမြင့် [၁၂/ဗတက (နိုင်) ၀၀၈၀၂၅]၊ ဦးမြင့်ကြည် [၁၂/ဗတက(နိုင်)၀၀၉၃၁၀] အမည်ပေါက် မြေအား အမည်ပေါက်တစ်စုံ (အိမ်)ဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်အေးမြင့် [၁၂/ဗတက(နိုင်)၀၀၈၀၂၅] အပျိုကြီးအဖြစ် ကွယ်လွန်ပြီးနောက် ရန်ကုန်မြို့တော်စာချုပ်စာတမ်း မှတ်ပုံတင်ရုံ၏ အမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသူအဖြစ် သားသမီးအရင်းများအဖြစ် ၎င်းတို့မောင်နှမ (၂)ဦးတည်းကသာ မွေးဖွားထွန်းကားခဲ့ကြောင်း၊ အခြားသောသားသမီး၊ မွေးချင်း တစ်ဦးတစ်ယောက်မျှမရှိကြောင်း၊ အမွေစားအမွေခံ ကိစ္စမသားသမီးများလည်း မွေးဖွားထားခြင်း လုံးဝမရှိကြောင်း၊ (ဖခင်)ဖြစ်သူ ဦးမြင့်ကြည်နှင့် (မိခင်) ဖြစ်သူ ဒေါ်လှလှဝင်းတို့သည် စိတ်သဘောထားချင်း တိုက်ဆိုင်မှုမရှိတော့ပုံ၍ ရန်ကုန်တိုင်းတရားရုံးတွင် (၃၁-၁၀-၂၀၁၁)ရက်နေ့က “နှစ်ဦးသဘောတူ အကြွင်းလင်မယားအဖြစ်မှ ကွာရှင်းပြတ်ခွင့်ရောင်းကတိစာချုပ်”ကို မှတ်ပုံတင် အမှတ်- ၂၃/၂၀၁၁ (၃၁-၁၀-၂၀၁၁)ဖြင့် တရားဝင်ပြုလုပ်ချုပ်ဆိုခဲ့ပြီး နှစ်ဦး သဘောတူ ကွာရှင်းပြတ်ခွင့်ကြပေးကြောင်း၊ အထက်ပါမြေကွက်အား ပိုင်ဆိုင် လာသူ ၎င်းတို့၏(ဖခင်) ဦးမြင့်ကြည်သည် နောက်အိမ်ထောင်ပြုခြင်း လုံးဝမရှိဘဲ (၈-၈-၂၀၂၁)ရက်နေ့တွင် ကွယ်လွန်ခဲ့ပါကြောင်း၊ ကွယ်လွန်သူ (ဖခင်) ဦးမြင့်ကြည်တွင် အမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသူအဖြစ် သားသမီးအရင်းများဖြစ်ကြသော ၎င်းတို့မောင်နှမ (၂)ဦးသာလျှင် ကျန်ရှိခဲ့ကြောင်း၊ အခြားသောအမွေဆက်ခံခွင့် ရှိသူ တစ်ဦးတစ်ယောက်မျှမရှိပါကြောင်း၊ ဖခင်ဖြစ်သူနှင့် မိမိတို့သည် ဗုဒ္ဓဘာသာ ကိုးကွယ်သူများဖြစ်ကြသည့်အားလျော်စွာ ဖခင်ဖြစ်သူ ဦးမြင့်ကြည် ကွယ်လွန် ပြီးနောက် အထက်ဖော်ပြပါမြေကွက်နှင့်ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား ကျန်ရှိသူ သားသမီးအရင်းများဖြစ်ကြသော မိမိတို့ မောင်နှမ (၂)ဦးတည်းကသာ မြန်မာ့ဓလေ့ထုံးတမ်းစဉ်ဆက်နှင့် အမွေဆက်ခံခြင်း ဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ တရားဝင် အမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသူအဖြစ် ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း၊ မိမိတို့မှလွှဲ၍ အခြားသော အမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသူ တစ်ဦးတစ်ယောက်မျှ မရှိပါကြောင်း တရားရုံး ကျမ်းကျိန်လွှာ၊ ထောက်ခံကျမ်းကျိန်လွှာ၊ ဂရုစိုက် အိမ်ထောင်စုလူဦးရေစာရင်း၊ သေစာရင်း၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား၊ နှစ်ဦးသဘောတူ အကြွင်းလင်မယား အဖြစ်မှ ကွာရှင်းပြတ်ခွင့်ရောင်း ကတိစာချုပ်တို့ကိုတင်ပြ၍ ဒေါ်အေးအေးမူ [၁၂/ ဗတက(နိုင်)၀၀၄၆၅၆]၊ ဦးမြင့်ကြည် [၁၂/ဗတက(နိုင်)၀၀၉၃၁၀]တို့မှ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ် ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ တရားဝင် ခိုင်လုံသောအထောက် အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင် ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင် ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး (ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်) မြို့ပြစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

‘ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်’

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ( ၈ )ရပ်ကွက်၊ ကျွန်းတောလမ်း ( နှာနတ်တောလမ်းနှင့်သာသနာတံတားကြား ) မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်- ( ၃၃-၅ ) ( ၃၃-အက်စ်နှင့်၅ ) မြေကွက်အမှတ်( ၁ )အစိတ်အပိုင်းတွင်တည်ရှိသည့် TIME CITY အိမ်ယာစီမံကိန်း တိုက်အမှတ် ( 6-CONDO ), Level-( 8 ), Unit No.( 806 ) , အကျယ်အဝန်း( ၁၆၄၁ )စတုဂံပေရှိ ကျွန်ုပ်တို့ တိုက်ခန်းနှင့်တကွတပ်ဆင်ပါရှိသော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးအေးမင်း ( ၁၂/ဥကတ(နိုင်)၁၃၂၈၃၅ )ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ပါ၍အဆိုပါကွန်ပျူတိုက်ခန်းနှင့်တိုက်ခန်းပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်နှင့် ပတ်သက်၍ဆိုင်ရောင်းခွင့်ရှိသူမည်သူမဆို ဤကြေညာချက်ပါသည့်နေ့မှစ၍ ( ၇ )ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား(မူရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်နေ့အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စအေ့အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

အထက်တန်းရှေ့နေ ဒေါ်အင်ကြင်းမိုးမိုး (LL.B,D.B.L) (စဉ် ၄၅၄၉) (စဉ် ၄၅၄၉) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ ဒေါ်မိုးမိုးအေး ဒေါ်တင်စာနည်စနေဝင်း (LL.B,D.B.L) (စဉ် ၅၅၅၀) (LL.B,D.LL) (စဉ် ၅၅၇၃) WIPO,DL.101Switzerland DL-101(WIPO)Geneva

-09799991090, 09799991095, 09775560071, 09775560072

တိုက်အမှတ်( ၃၈ )၊ အခန်းအမှတ်( ၃၀၁ )၊ ၃လွှာ၊ မိုးကောင်းလမ်း၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ကြော်ငြာစာ

မန္တလေးမြို့၊ မဟာအောင်မြေ မြို့နယ်၊ ချမ်းမြသာစည်မြောက် ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ်-၆၄၀၊ ဦးပိုင်အမှတ် (၅၃-၈)၊ ၄၂ လမ်း နှင့် မိုးတားကျောင်းတိုက်ကြား၊ ၇၈x၇၉ လမ်းကြားရှိ ဂရုစိုက် မြေကွက် အမည်ပေါက်သူ ဒေါ်နန်းခမ်းနှစ် [၉/မဟမ(နိုင်) ၀၀၄၁၆၈]၊ ဦးအောင်ကျော်ဟိန်း [၉/မဟမ(နိုင်) ၀၀၄၁၆၈]၊ ဦးမင်း သူရိန်ဟိန်း [၉/မဟမ (နိုင်) ၀၄၁၆၀၁]တို့က အမှုတွဲအမှတ် (၅၇၇၀ / ၂၀၂၃ - ၂၀၂၄)ဖြင့် သက်တမ်းတိုး လျှောက်ထားလာ ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသော အထောက်အထား များ၊ မှတ်ပုံတင်စာချုပ်စာတမ်း များ၊ တရားရုံးဒီကရီများဖြင့် (၁၄)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက် နိုင်ပါသည်။

မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန မန္တလေးမြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

သွေးသည် အသက်

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၄၂)၊ မြေကွက်အမှတ်(၈၅၃/က)၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ( ၈၅၃/က )၊ ဗိုလ်မင်းရောင်လမ်း၊ ( ၄၂ )ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ဦးမောင်မောင်ကြီး (CG-၀၀၆၅၅၃) အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)မြေငှားစာချုပ် (ဂရုစိုက်)မြေအား အမည်ပေါက် ဦးမောင်မောင်ကြီး မြေကွက်အား (ဖခင်) ဦးမောင်မောင်ကြီးမှာ (၃၀-၅-၂၀၀၄)ရက်နေ့တွင် ကွယ်လွန်သွားပြီးဖြစ် သဖြင့် ၎င်း၏တစ်ဦးတည်းသော တရားဝင်ဇနီးဖြစ်သူ (မိခင်)ဒေါ်သောင်းတင် သည် ရန်ကုန်မြို့စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံး၌ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းစာချုပ် (၄၅၆/၂၀၁၁)ဖြင့် တရားဝင်အမွေဆက်ခံသော မြေကွက်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယခုအခါ (မိခင်)ဒေါ်သောင်းတင်သည်(၂၆-၇-၂၀၁၃)ရက်နေ့တွင် ကွယ်လွန် သွားပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ (ဖခင်)ဦးမောင်မောင်ကြီးနှင့် (မိခင်) ဒေါ်သောင်းတင် တို့တွင် သား/သမီးအရင်းအချာအဖြစ် ဦးတင်ငွေ [၁၂/ဗဟန(နိုင်)၀၀၄၈၆၄]၊ ဒေါ်အုန်းအုန်းမြင့် [၁၂/မရမ(နိုင်)၀၂၂၉၂၂]၊ ဦးခင်မောင်သောင်း [၁၂/ လကန(နိုင်)၁၁၉၉၂၉] ဒေါ်ချိုချိုမာ [၁၂/မရမ(နိုင်)၀၂၀၈၆၄]တို့ မောင်နှမ (၄)ဦးသာ မွေးဖွားထွန်းကားခဲ့ကြောင်း၊ မိမိတို့ (၄)ဦးမှလွှဲ၍ အခြားသော သား/သမီးအရင်းအချာတစ်ဦးတစ်ယောက်မျှမရှိပါကြောင်း၊ ကိစ္စမသား/ သမီးမွေးဖွားထားခြင်းလည်း မရှိပါကြောင်း၊ မိမိတို့မောင်နှမ(၄)ဦးတည်းသာ တရားဝင် အမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသူအဖြစ် ပိုင်ဆိုင်ပါကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာ၊ ထောက်ခံ ကျမ်းကျိန်လွှာ (၂)စောင်၊ (ဖခင်)ဦးမောင်မောင်ကြီး၏ သေဆုံးမှုလက်မှတ် (မိခင်) ဒေါ်သောင်းတင်၏ သေဆုံးမှုလက်မှတ် နှုတ်ကျန်ဂရုနံ၊ နိုင်/ကတိ အိမ်ထောင်စုလူဦးရေစာရင်းတို့တင်ပြ၍ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာခြင်းအား တရားဝင် ခိုင်လုံသောအထောက် အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက် နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက် ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး (ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်) မြို့ပြစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ဒေါ်မြင့်မြင့်ကြည် [၁၂/ကတတ(နိုင်)၀၀၇၃၃၀]

အမွေထိန်းလက်မှတ်စာရထားသူနှင့် အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ကျွန်ုပ်အမှုသည် ဒေါ်တင်ထွေးနန္ဒာဗိုလ်[၁၂/ရကန(နိုင်)၀၇၃၂၃၈] ၏ လွှဲအပ်ချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်- ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်- ၄၅(စီ)၊ မြေကွက် အမှတ်- ၇၀(အေ)၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်- ၄၅(စီ)၊ မြေကွက်အမှတ်- ၂၇(အေ) မြေကွက်နှင့်ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ဘုရားကြီးရပ်ကွက်၊ အရှေ့ဈေးလမ်းအမှတ်- ၂၀ ဟုခေါ်တွင်သော အဆောက်အအုံအပေါ်အပိုင်တို့ကို အမွေ ဆက်ခံခွင့်ရှိကြသော ဒေါ်ကျင် [၁၂/ကတတ(နိုင်)၀၀၅၇၆၁] ပါ-၅ ဦးတို့က ကာလတန်ဖိုး သတ်မှတ်၍ ရောင်းချသူများအဖြစ်လည်းကောင်း၊ ဒေါ်တင်ထွေးနန္ဒာဗိုလ်က ဝယ်ယူသူ အဖြစ်လည်းကောင်း (၁၃-၈-၂၀၀၂)ရက်စွဲပါ အိမ်နှင့်မြေ အရောင်းအဝယ်စရန်ပေးစာချုပ် (၃-၉-၂၀၀၂)ရက်စွဲပါ ဒုတိယအကြိမ် စရန်ပေးစာချုပ် (၅-၁-၂၀၀၅)ရက်စွဲပါ ဒုတိယအရစ် ငွေပေးချေသည့် စာချုပ်(၃)စောင်ဖြင့် ခေတ်ကာလတန်ဖိုးငွေ သုံးပုံနှစ်ပုံ ( ၂ ) ပုံကို ဝယ်ယူသူမှ ရောင်းချသူများသို့ ငွေများပေးချေထားကြောင်း (၁-၂-၂၀၀၂)ရက်နေ့ မြန်မာ့အလင်း သတင်းစာတွင် အသိပေးကြေညာခဲ့ပါသည်။ အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သည့် မြေကွက်များမှာ အဘိုး၊ အဘွား အစဉ်အဆက်ပိုင်ဆိုင် မှုဖြင့် အမွေဆက်ခံ၍ အမွေရှင် ဦးတင်အောင်(ကွယ်လွန်)၏ဇနီး ဒေါ်ကျင်မှတစ်ဆင့် သမီးဖြစ်သူ ဒေါ်မြင့်မြင့်ကြည်က တရားရုံးတွင် အမွေထိန်းလက်မှတ်စာနှင့် အမွေဆက်ခံခွင့် လက်မှတ်စာ လျှောက်ထား၍ ရရှိချိန်၌ ကျွန်ုပ်အမှုသည်အတွက် မှတ်ပုံတင်အရောင်းစာချုပ် ပြုလုပ်ပေးရမည့်အဆင့်တွင် (၃၀-၁-၂၀၁၂)ရက်နေ့၌ ဒေါ်ကျင်ပါ-၅ ဦးတို့မှ အရောင်း အဝယ်ချုပ်ဆိုထားသော စာချုပ်ပါအတိုင်း အိမ်မြေကွက်ကို ဆက်လက်ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း နှိုက်စာဖြင့် ပြန်ကြားခဲ့ပါသည်။ ကျွန်ုပ်အမှုသည် ဝယ်ယူထားသော မြေကွက်ပါစာချုပ်များကို တရားရုံး၏အမိန့် ဒီကရီတစ်ရပ်ရပ်ဖြင့် စီရင်ဆုံးဖြတ်ခြင်း မရှိသရွေ့ ဆက်လက်တည်မြဲလျက် ရှိနေမည်ဖြစ် ပါကြောင်း၊ အကယ်၍ အဆိုပါမြေကွက်များကို အရောင်းအဝယ် ထပ်မံပြုလုပ်ပါက တည်ဆဲဥပဒေအရ အမှုရင်ဆိုင်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ချက်အရ (ရုံး) ၁၄၆၊ မြေညီထုပ်၊ လမ်း-၄၀၊ ဦးအောင်သိန်း၊ ဥပဒေဘွဲ့၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၂၇၀၃/၈၄)











**ပျောက်ဆုံးခြင်း**  
ကျွန်တော် ဦးမြင့်သူ [၁၄/၁၁/၁၉၅၅] (အဖ အမည်- ဦးမြင့်ဌေး)၏ ပွဲခန်းမှူးလက်မှတ် အမှတ် (0/64/23) ထုတ်ပေးရက်စွဲ (21-5-23) နှင့် ရေဒီယိုအော်ပရေတာ ကျွမ်းကျင်မှုလက်မှတ် အမှတ် (ROC/၁၄၈၆/၂၀၂၃) တို့သည် ရေယာဉ်ပေါ်တွင်ထားရှိစဉ် ပျောက်ဆုံးသွားပါ သဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။  
**ဖုန်း- ၀၉-၄၅၅၅၈၆၁၉**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြော်ငြာခြင်း**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အပူမြို့နယ်၊ စောရန်ပိုင် (တောင်)ရပ်ကွက်၊ ပဒေသာလမ်း၊ အမှတ်(၂)၊ (၂)ခန်းတွဲ (၆)ထပ်တိုက်၏မြေညီ (တောင်/မြောက်ဘက်) (မြေရင်းခန်း) အကျယ်အဝန်း (၁၄'x၆၃')ရှိ တိုက်ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်းတွင်း လျှပ်စစ်ဓာတ်၊ ရေမော်တာအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို (၂၀-၄-၂၀၂၂)ရက်နေ့၌ တိုက်ခန်းအပြီးအပိုင် အရောင်း အဝယ်ကတိစာချုပ်အဆက်ဆက်များဖြင့် လက်ရောက်ဝယ်ယူ ပိုင်ဆိုင်ရရှိထားပြီး၊ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု ပြောဆိုသူ ဒေါ်ခင်စန်းစန်းနှင့် မှတ်ပုံတင်အမှတ် [၈/အလန(နိုင်)၂၆၀၂၈၅] ကိုင်ဆောင်သူထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်သည့်အတွက် ပိုင်ရောင်းခွင့်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောစာချုပ်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်း များဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်ပါက အပြီး အပိုင် အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ် ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်ချက်အရ- ဒေါ်ခင်စန်းစန်း (LLB) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၁၇၂) အမှတ် (၁၇၀)၊ ယုစန (၆)လမ်း၊ လေးထောင့်ကန်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း- ၀၉-၅၀၃၃၇၅၁**

**အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ မြောက်ရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာလမ်း၊ အမှတ် (၂၄) နှင့် (၂) ခန်းတွဲ (၆) ထပ်တိုက်၏ (၄) လွှာ (မြေရင်းခန်း) နှင့် ပတ်သက်၍ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို တရားဝင်လက်ဝယ် ပိုင်ဆိုင်ပြီး လွှဲပြောင်း ရောင်းချခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်စန္ဒာရည် (၁၂/စခန (နိုင်) ၀၄၃၇၅၅) နှင့် ဒေါ်ခင်စန်းစန်း (၁၂/စခန (နိုင်) ၀၄၃၇၅၅) တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက နှစ်ဘက်သဘောတူ အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်ချို့ ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။  
သို့ဖြစ်ပါ၍ အထက်ပါ တိုက်ခန်းရောင်းဝယ်မှုအား ကန့်ကွက်လို သူများသည် ခိုင်လုံသော အထောက်အထားမူရင်း စာရွက်စာတမ်းများနှင့်အတူ ကျွန်ုပ်ထံသို့ ဤကြော်ငြာချက်ပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်း ကန့်ကွက် နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ် ပြီးမြောက် သည့်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်ချက်အရ - ဦးအိမ်မိုးမြ၊ LLB (Advocate) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၂၅၇၅) အမှတ်-၈၃၊ အခန်း-၁၄ (ပုတီးယထိပ်)၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ ဖုန်း - ၀၉ ၂၅၁၀၂၅၄**

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း**  
ရန်ကုန်မြို့၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်- 6/F၊ ကြို့ကုန်း အရှေ့ရပ်ကွက်၊ မဟာသုဒ္ဓိတာလမ်း၊ တိုက်အမှတ်-၁၀/၂၈/၁၊ ပထမထပ် (၁)၊ အမှတ်(၂၉/ယ)၊ မြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသည့် (၂ ခန်းတွဲ - ၃) ထပ် တိုက် (၆) ခန်း၊ အကျယ်အဝန်း (အလျား ၁၃' ၆" x အနံ ၄၁' -၄၉") ရှိ တိုက်ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်းနှင့်နီးစပ်၍ တွယ်ကပ်တည်ဆောက်ထားသော ဝတ္ထုပစ္စည်းများ၊ လျှပ်စစ် ဓာတ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို လက်ဝယ်ထားရှိပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်ခင်စန္ဒာရည်နှင့် (၁) ဒေါ်ခင်စန်းစန်း (၁၂/အစန(ပြ) ၀၀၀၆၇၅)၊ အရှင်အရှင် ကင်းရှင်းပြီး မိမိတစ်ဦးတည်းသာ ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းရောင်းချလိုကြောင်း အဆိုပြုကမ်းလှမ်းသည့်အပေါ် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေမှ ဝယ်ယူရန်သဘောတူ၍ စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီးဖြစ်ရာ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါရှိသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄) ရက် အတွင်း ခိုင်လုံသောစာချုပ်စာတမ်းမူရင်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံလာရောက် ကန့်ကွက် နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်ချက်အရ - ဦးကျော်လင်းဦး (၁၂/လမန(နိုင်)၁၅၀၅၅၇) လွှဲအပ်ချက်အရ - ဒေါ်ခင်စန်းစန်း (LLB, D.B.L) (စဉ်-၁၅၄၇/၂၀၂၁) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ အမှတ် (၁၀/၁၂)၊ ပထမထပ် (၃၅) လမ်း (အောက်)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း- ၀၉-၄၃၂၀၀၀၉၃**

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်**  
ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ လင်းလွန်း(မြောက်)ရပ်ကွက်၊ ကြံခင်းလမ်း၊ အမှတ် (၂၂) ဟုခေါ်တွင်သော မြေကွက်ပေါ်ရှိ တစ်ခန်းတည်း (၇)ထပ် RC တိုက်၏ ဆင့်ပထမ၊ ၇-လွှာ၊ အကျယ်အဝန်း (အလျား ၂၁ပေ x အနံ ၄၉ပေ)ရှိ တိုက်ခန်းနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ပြီး တရားဝင်ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးကျော်လင်းဦးအောင် [၁၂/လမန(နိုင်)၀၁၉၇၈၀] ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဦးကျော်လင်းဦးအောင် [၁၂/ပမတထ(နိုင်) ၀၂၆၈၉၃၂] က ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါအရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ အကျိုးသက်ဆိုင်သူ မည်သူမဆို ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား(မူရင်း)များနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ (၇)ရက် အတွင်း လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်သူမရှိ ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်ချက်အရ - ဒေါ်ခင်စန်းစန်း (LLB) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၂၁၅၁) အမှတ်(၃၇)၊ ပွဲစားလမ်း၊ အိုးဘိုရပ်ကွက်၊ ကြည့်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း- ၀၉-၄၄၄၀၇၁၄၈**

**ငြင်းချက်ထုတ်ရန်ဆင့်စာ (တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့်- ၅၊ နည်းဥပဒေ - ၂၀) အင်းစိန်ခရိုင်တရားရုံး**  
**၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်- ၁၈၆**  
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ မော်လမြိုင်မြို့နယ်၊ မြေကွက်အမှတ်-၁၀/၂၈/၁၊ ပထမထပ် (၁)၊ အမှတ်(၂)၊ (၂)ခန်းတွဲ (၆)ထပ်တိုက်၏မြေညီ (တောင်/မြောက်ဘက်) (မြေရင်းခန်း) အကျယ်အဝန်း (၁၄'x၆၃')ရှိ တိုက်ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်းတွင်း လျှပ်စစ်ဓာတ်၊ ရေမော်တာအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို (၂၀-၄-၂၀၂၂)ရက်နေ့၌ တိုက်ခန်းအပြီးအပိုင် အရောင်း အဝယ်ကတိစာချုပ်အဆက်ဆက်များဖြင့် လက်ရောက်ဝယ်ယူ ပိုင်ဆိုင်ရရှိထားပြီး၊ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု ပြောဆိုသူ ဒေါ်ခင်စန်းစန်းနှင့် မှတ်ပုံတင်အမှတ် [၈/အလန(နိုင်)၂၆၀၂၈၅] ကိုင်ဆောင်သူထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်သည့်အတွက် ပိုင်ရောင်းခွင့်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ခိုင်လုံသောစာချုပ်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်း များဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်ပါက အပြီး အပိုင် အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ် ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွား မည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်ချက်အရ- ဒေါ်ခင်စန်းစန်း (LLB) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၁၇၂) အမှတ် (၁၇၀)၊ ယုစန (၆)လမ်း၊ လေးထောင့်ကန်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း- ၀၉-၅၀၃၃၇၅၁**

**“ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြော်ငြာခြင်း”**  
ရန်ကုန်မြို့၊ သာဓကတမြို့နယ်၊ ၇/အနောက်ရပ်ကွက်၊ ပတ္တမြား(၄)လမ်း နှင့် ပတ္တမြားလမ်းထောင့်၊ အမှတ်-၁၀၇၆(ခ) မြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထား သော (၆)ထပ်တိုက်၏ မြေညီထပ်၊ (၂၂x၅၄)ပေ အကျယ်အဝန်းရှိတိုက်ခန်းနှင့် ယင်းတိုက်ခန်းတွင် ဆက်စပ်တွယ်ကပ်လျက်ရှိသည့် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် အားလုံးတို့ကို မြေအမည်ပေါက်ပိုင်ရှင်ဖြစ်သူ ဒေါ်ခင်စန်းစန်းအေး [၁၂/လမန(နိုင်) ၀၀၀၄၃၂] မှ မိမိတစ်ဦးတည်းတရားဝင် လက်ရှိထားပိုင်ဆိုင်၍ စီမံခန့်ခွဲရောင်းချ ပိုင်ခွင့်ရှိသည်ဟု ဝန်ခံကတိပြုပြီး၊ အပြီးအပိုင်လက်ရောက်ရောင်းချလိုကြောင်း ကမ်းလှမ်းလာရာ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ဦးဖန်ချို(၁၃/ကခန(နိုင်)၀၆၈၆၉၄)က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် သဘောတူညီသည့်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေအချို့ကို စရန်ငွေ အဖြစ်ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ စ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောစာချုပ်စာတမ်း(မူရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးမြောက်သည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက် မည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်ချက်အရ- ဦးစော်မြင့်နိုင် LLB ဒေါ်ခင်စန်းစန်း LL.B.D.B.L.D.I.L (စဉ်-၁၂၀၂၁) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ ဖုန်း- ၀၉-၄၂၁၀၃၉၀၃၊ ၀၉-၄၂၀၄၉၀၂၀**

**သမီးအဖြစ်မှ အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင်သာယာ(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၃) ရပ်ကွက်၊ အောင်သုခလမ်းနေ ဦးသိန်းဝင်း [၁၂/မရက (နိုင်) ၀၇၇၈၈၂] ၏ သမီးဖြစ်သူ မဆုရတီဝင်းသည် မိဘဆိုဆုံးမမှုကို မနာခံဘဲ မိဘစိတ်ဆင်းရဲအောင် အကြိမ်ကြိမ်ပြုလုပ်နေပါသဖြင့် ယနေ့မှစ၍ သမီးအဖြစ်မှ အမွေပြတ် စွန့်လွှတ်လိုက်ပါသည်။ နောက်ဆုံးပတ်သက်သည့် ကိစ္စအဝဝအား (လုံးဝ) တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည်မဟုတ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။ မေးမြန်းခြင်းသည်းခံပါ။  
**ဦးသိန်းဝင်း [၁၂/မရက(နိုင်)၀၇၇၈၈၂]**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြော်ငြာခြင်း**  
- ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ မော်လမြိုင်မြို့နယ်၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ ၁၃-က တိုင်းလုံးကွင်း၊ ဦးပိုင်အမှတ်- ၁၂ ဧရိယာ (၁.၃၁၈) ဧက၊  
- ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ မော်လမြိုင်မြို့နယ်၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ ၁၃-က တိုင်းလုံးကွင်း၊ ဦးပိုင်အမှတ်- ၁၃-ခ/၂ ဧရိယာ (၀.၉၅၄) ဧက၊  
- ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ မော်လမြိုင်မြို့နယ်၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ ၁၃-က တိုင်းလုံးကွင်း၊ ဦးပိုင်အမှတ်- ၁၃-ခ/၂ ဧရိယာ (၀.၁၉၈)ဧကအတွင်းမှ ဦးဘုန်းနိုင် ဒေါ်ချိုချိုဦးတို့အနေဖြင့် မော်လမြိုင်မြို့နယ်၊ တရားရုံး၏ တရားမကြီးမှု အမှတ်- ၂၇/၂၀၂၀ အရ အနိုင်ဒီကရီရရှိခဲ့သော မြေများအနက်မှ စက်မှုရန် လျှောက်ထားပြီးနောက် ကျန်ရှိသော ခွဲကွဲရန်ဧရိယာ (၀.၂၁၄)ဧက  
- ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ မော်လမြိုင်မြို့နယ်၊ ကျွန်းကလေးကျေးရွာ၊ ရေတိမ်ကျေးရွာအုပ်စု၊ ကွင်းအမှတ်- ၁၂၄၄/က၊ ဦးပိုင်အမှတ်- (-) ဧရိယာ (၀.၁၈၄) ဧက  
ရှိ ဦးဘုန်းနိုင်၊ ဒေါ်ချိုချိုဦး အမည်ပေါက် စက်မှုရန်မြေ အမျိုးအစား မြေကွက်များနှင့်တကွ ယင်းမြေကွက်များပေါ်ရှိ အဆောက်အဦများအပါ အဝင် ယင်းနှင့်သက်ဆိုင်သော အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့အား လက်ရှိထားပိုင်ဆိုင်လျက်ရှိပြီး တစ်ဆင့်ပြန်လည်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့် ရှိကြောင်း အဆိုပြုသူ ဦးဘုန်းနိုင် [၁၄/ဘကလ(နိုင်)၀၄၇၄၄၀]၊ ဒေါ်ချိုချိုဦး [၁၄/ဘကလ(နိုင်)၀၆၀၆၈၇]တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေအဖြစ် ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။  
သို့ဖြစ်ပါ၍ အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်ထံသို့ ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားများနှင့်တကွ ဤကြော်ငြာပါသည့် နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက် ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်အား ဆက်လက်ဆောင်ရွက် သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်ချက်အရ - ဦးတိုးစေမြင့် LL.B , (Diploma in Business Law (UK) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၃၁၀၉၉) အမှတ်- ၃၇၊ အခန်းအမှတ်-၂(အီ)၊ ရာဇဓိရာဇ်လမ်း၊ (၃)ရပ်ကွက်၊ မိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၀၇၀၇၅၁**

**ပတ်စပို့ပျောက်**  
ကျွန်တော် ကိုဇင်ထက် [၁၄/၄/၁၁၁ (နိုင်) ၀၀၀၇၀၇]၏ ပတ်စပို့နံပါတ် (MB-841612) မှာ ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေး ပါရန်။  
**Ph: 09-450631577**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာ**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လှိုင် မြို့နယ်၊ (၉)ရပ်ကွက်၊ ရန်ကုန်- အင်းစိန်လမ်း၊ လှိုင်ချမ်းမြေအိမ်ရာ၊ တိုက်အမှတ်(၁)၊ အခန်းအမှတ် (၅၅၀)ကို မူလအမည်ပေါက် ပိုင်ဆိုင်သူ ဒေါ်ခင်ချိုချို [၁၂/မက (နိုင်)၀၇၉၅၉၂]ထံမှ ဆက်စပ် စာချုပ်များဖြင့် ပြန်လည်ဝယ်ယူ ထားသူ ဦးအောင်အောင် [၅/ရခန (နိုင်)၀၉၈၇၇၂]က ၎င်းအမည်ဖြင့် တိုက်ခန်းပိုင်ဆိုင်ခွင့် မှတ်ပုံတင် စာအုပ် ပြုလုပ်ပေးပါရန် ဌာနသို့ လျှောက်ထားလာပါသည်။ ထုတ် ပေးရန် မသင့်ကြောင်း ကန့်ကွက် လိုပါက ကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှ (၁၄)ရက်အတွင်း စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား ပြည့်စုံစွာဖြင့် တင်ပြကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။  
**အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဌာနမှ ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာ**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံ မြို့နယ်၊(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ အင်းဝ အိမ်ရာ၊ တိုက်အမှတ်(၄၀)၊ အခန်း အမှတ်(၃၁၀)ကို မူလအမည်ပေါက် ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးကျော်စိုးဦး [၈/မက (နိုင်)၀၆၈၆၉၄]ထံမှ တစ်ဆင့် ပြန်လည်ဝယ်ယူထားသူ ဦးစွန်းဆန် အောင် [၁/မကန(နိုင်)၁၂၁၃၆၀] နှင့် ဒေါ်ငြိမ်းမိုးကြည်အောင် [၁၂/ ဥကမ(နိုင်)၁၇၈၆၇၇]က ၎င်းတို့ အမည်ဖြင့် တိုက်ခန်းပိုင်ဆိုင်ခွင့် မှတ်ပုံတင်စာအုပ်ပြုလုပ်ပေးပါရန် ဌာနသို့ လျှောက်ထားလာပါသည်။ ထုတ်ပေးရန် မသင့်ကြောင်း ကန့်ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာပါ သည့်ရက်မှ (၁၄)ရက်အတွင်း စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား ပြည့်စုံစွာဖြင့် တင်ပြကန့်ကွက်နိုင် ပါသည်။  
**အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဌာနမှ ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန**

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ သမိုင်း (၁)ရပ်ကွက်၊ မြို့သစ်(၁)လမ်း၊ အမှတ် (၉/၁)၊ ၄ လွှာ (ခေါင်းရင်းခန်း) ရှိ ရေ၊ မီး အပြည့်အစုံ အပါအဝင် အခန်းအင်္ဂါရပ်နှင့်ညီညွတ်သော တိုက်ခန်းတစ်ခန်းနှင့် အကျိုး ခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့သည် ဒေါ်ခင်စန်းစန်း [၁၂/အကဆ(နိုင်)၀၀၁၃၉၁]မှ မြေရင်း အသိအမှတ်ပြု၍ ဝယ်ယူထားကြောင်းနှင့် လက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ပြောဆိုသည်ကို ယုံကြည်သဖြင့် အရောင်းအဝယ် ပြုလုပ်ရန် သဘောတူညီကြပြီး ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ပိုင်ဆိုင်မှု ရောင်းချမှု၊ အကျိုးခံစားခွင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ကျွန်ုပ်ထံသို့ဆိုင်လုံ သည့် အထောက်အထားမူရင်းများနှင့်တကွ ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ် ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ် ဥပဒေနှင့်အညီ အပြီးအပြတ် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်ချက်အရ- ဦးခင်တင်(ခ)ဦးခင်ထွန်း တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၅၅၇၅/၁၉၉၁) အမှတ်- ၃၃/၄၉၊ အခန်း(၂)၊ Strand Condo (၁)ထပ်၊ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း- ၀၉- ၅၁၃၉၃၁၆**

**အများပြင်ဆင်ချက်**  
(၁၅-၁၁-၂၀၂၃)ရက်နေ့ထုတ် ကြေးမုံသတင်းစာ၏ ကြော်ငြာ စာမျက်နှာ (၃၁)၊ ဦးဖေဝင်း [၁၂/မရက(နိုင်)၁၀၅၄၈၂]၏ ယာဉ်မှတ်ပုံတင် စာအုပ်မိတ္တူ လျှောက်ထားချက်အပေါ် ဒေါ်ခင်စန်းစန်း [၁၂/မက(နိုင်) ၀၄၃၇၄၄]၏ ညွှန်ကြားချက်အရ ကန့်ကွက်သည့်ကြော်ငြာ၌ ကန့်ကွက်သည့် ယာဉ်အမှတ်ကို AA/7305 ဟု မှားယွင်း၍ ကြော်ငြာခဲ့ပါသည်။ ယာဉ်အမှတ် အမှန်မှာ AA/7035 ဖြစ်ကြောင်း ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုကြပါရန် အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်ချက်အရ - ဦးစော်ဝင်း (H.G.P, LL.B, D.B.L, D.M.L, D.I.L) (B.A, H.G.P, D.A) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၃၆၉၉) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၁၉၄၈၇) အမှတ်-၅၆၁၊ ပထမထပ်၊ အခန်း (၄)၊ MAC Tower ကုန်သည်လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ Ph: 095017240, 09250143543**

**ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မန်စာ (တရားမကျင့်ထုံးဥပဒေအမိန့်- ၅၊ နည်းဥပဒေ- ၂၀) မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်တရားရုံးတော် ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ် - ၃၂**  
ဧကရာဇာကုမ္ပဏီလီမိတက် (၄င်း၏ကိုယ်စား Legal မန်နေဂျာ ဒေါ်ပြည့်ဖြိုးဝင်း) နှင့် (တရားပြိုင်) ဦးမျိုးစော်စော်အောင် (၄င်း၏ကိုယ်စား Legal မန်နေဂျာ ဒေါ်ပြည့်ဖြိုးဝင်း) မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ရေစကြိုမြို့နယ်၊ ကန်တော်ရပ်ကွက်၊ အမှတ်- ၄၊ ဘုန်းပြည့်ထွန်း စိုက်ပျိုးရေးဓားရင်းရပ်ကွက်၊ ဦးမျိုးစော်စော်အောင် (ယခုနေရပ် လိပ်စာဆင့်ဆို၍မရသူ) သိစေရမည်။  
သင့်အပေါ်၌ ဧကရာဇာကုမ္ပဏီလီမိတက် (၄င်း၏ကိုယ်စား Legal မန်နေဂျာ ဒေါ်ပြည့်ဖြိုးဝင်းက “ကန်ဖိုးကြေးကျန်ငွေကျပ် (၄၆၈၄၀၆၂/-)ကျပ်နှင့် ငွေပေး ဆပ်ရန် ပျက်ကွက်ခဲ့ပါသဖြင့် နစ်နာကြေးငွေကျပ် (၁၅၀၀၀၀၆/-)ကျပ် စုစုပေါင်း ငွေကျပ်(၆၁၈၄၀၆၂/-)ကျပ် ရလျှင်” လျှောက်ထားခွင့်ရှိသည်ဖြစ်၍ သင်ကိုယ်တိုင် ဖြစ်စေ၊ ၎င်းအမှုနှင့်ပတ်သက်၍ အရေးကြီးသည့်စကားအရပ်ရပ်ကို ချေပပြောဆို နိုင်သူ ကိုယ်စားလှယ်နှင့်ဖြစ်စေ၊ ရှေ့နေနှင့်ဖြစ်စေ၊ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၁ ရက်၊ (၁၃၅၅ ခုနှစ်) တစ်ဆင့်ပေးလျက် ၄ ရက်၊ နေ့၊ မွန်းမတည့်မီ (၁၀) နာရီတွင် အထက်အမည်ပါသူ တရားလို၏အဆိုလျှောက် ထုချေရှင်းလင်းရန် ရုံးတော်သို့လာရောက်ရမည်။ ၎င်းပြင် အထက်ပါနေ့ရက်တွင် သင်မလာရောက် ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်မျက်ကွယ်တင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းပြင်တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့် လိုအပ်သည့်စာရွက်စာတမ်းများနှင့် သင်က ထုချေတင်ပြအမှုပြုလိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းအစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့မဟုတ် သင်ကိုယ်စားလှယ် ရှေ့နေလက်တွင် ထည့်အပ်ပို့ လိုက်ရမည်။ သင်ကထုချေလျှာတင်သွင်းလိုလျှင် အမှုမဆိုမီ (၄)ရက်က တင်သွင်း ရမည်။  
၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ (၂၀)ရက်နေ့ ဤရုံးတော်ဆိပ်ရိုက်ခုံ၌ ကျွန်ုပ် လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။  
**(နိုင်သခင်ထွေး) တွဲဖက်မြို့နယ်တရားသူကြီး မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်တရားရုံး**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာ**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သစ်မြောက်ပိုင်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်(၃၄)၊ မြေကွက်အမှတ်(၅၈၈)၊ အကျယ်အဝန်း(၄၀ပေx၆၀ပေ)ရှိ ဦးရဲအောင်အမည်ပေါက်နစ်ဝင်ရန်မြေကွက်အနက်မှ မွန်စိတ် ရသေးသည်မြေကွက်အမှတ်(၅၈၇)နှင့်ကပ်လျက်(၂၀ပေx၆၀ပေ)ရှိမြေကွက်နှင့်အကျိုးခံစားခွင့် များအားအမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချခွင့် ရှိသဖြင့် ကြော်ငြာခြင်းဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်ဖြူဖြူဌေး(၅/၅ပေ(နိုင်)၀၇၂၄၆၆)ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန် ငွေအချို့ကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက အထောက်အထား(မူရင်း)များဖြင့် ယနေ့မှ စ၍(၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မည်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးဆုံးသည် အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်ချက်အရ - ဒေါ်ခင်ခင်ဦး LL.B, D.B.L, D.I.P.L တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၉၉၄၆) အမှတ် (၀၀၅၁)၊ ဗြဟ္မစိုလမ်း၊ ၅-ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ဖုန်း- ၀၉ ၄၂၀၀၇၀၇၂၉**

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြော်ငြာခြင်း**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ (၈၈/၁၄)ရပ်ကွက်၊ ပန်းမြို့(၂)၊ မဟော်သခင်လမ်း၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၄၀)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၀၆၃/ခ)၊ ဒေါ်ခင်လေးညိုညို အမည်ပေါက် မြေပျံမစ်(မူရင်း)၊ မြေအကျယ်အဝန်း အလျား(၂၀)ပေ x အနံ(၆၀)ပေရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေပေါ်ရှိ မြေပေါ်မြေအောက် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို ရောင်းချပိုင်ခွင့် ရှိသည့်ဟု အဆိုပြုသူ ဒေါ်ခင်လေးဝင်း [၁၂/ခရန(နိုင်)၀၈၇၉၃၁]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် (စရန်ငွေ)တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါအရောင်းအဝယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ပိုင်ရောင်းခွင့်ရှိသည့်ဟု အဆိုပြုသူ မည်သူမဆို ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။  
**လွှဲအပ်ချက်အရ - ဒေါ်ခင်ခင်ဦး (LLB, DBL) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၃၃၁၇) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၅၃၃၇၂) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၅၃၂၃၉) စုပေါင်းရုံးဝင်း၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ဖုန်း- ၀၉-၇၉၉၉၆၅၄၄**



အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဒေါ်ယုဇာဝေ အသက်(၈၅)နှစ်

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန၊ ကျန်းမာရေး အသိပညာဖြန့်ဖြူးရေးဌာနမှ ဒေါ်ယုဇာဝေ (လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး)၏မိခင် ဒေါ်ယုဇာဝေသည် ၁၉-၁၁-၂၀၂၃ ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) နံနက်ပိုင်းတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုများနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့် အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ရဟန်းဒါယကာမကြီး ဒေါ်ရှမ်းမ(ခ)ဒေါ်တင်အေး အသက်(၈၀)နှစ်

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန၊ ဘဏ္ဍာရေး ဌာနမှ ဒေါ်ရှမ်းမ(ခ)ဒေါ်တင်အေးသည် ၂၁-၁၁-၂၀၂၃ ရက် (အင်္ဂါနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုများနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့် အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန

ဒေါ်မေမေခင် (ခ) ဒေါ်မော်လီ ဒု-လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး (ငြိမ်း) စက်မှုဆောင်ရွက်မှုလုပ်ငန်း အသက် (၉၃) နှစ်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အမှတ် (၁၀)ရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ဗိုလ်မြတ်ထွန်းလမ်း၊ အမှတ် (၂၅၁/ဘီ)၊ မြေညီထပ်နေ (ဦးခင်မောင်-ဒေါ်ချစ်)တို့၏ သမီးကြီး၊ ဦးသာထွန်း (ဒု-စက်ရုံမှူး-ငြိမ်း၊ ယူဦးမနားသကြားစက်)၏ဇနီး၊ ဦးခင်မောင် [Construction Coordinator (Ret.) TOTAL E&P Myanmar]-ဒေါ်သင်းမမ၊ ဦးကြည်ဝင်း (ဒု- ညွှန်ချုပ်-ငြိမ်း၊ ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်ရုံး)-ဒေါ်စုမော်ထွန်း (Chief Accountant, Constructive Engineers Ltd.) ဒေါ်ယုဦးထွန်း (အကြီးတန်းဘဏ္ဍရေးအရာရှိ၊ MRCS/South East Project)တို့၏ ချစ်လွစွာသောကျေးဇူးရှင်မိခင်၊ မောင်ဝေဖြိုးအောင် (Auston University Myanmar)၊ မမြတ်ဆုခင် [B.A (Hon.), Business & Management]၊ မောင်သက်ခိုင်လင်း [B.E (Mechatronic)]တို့၏ ချစ်လွစွာသောအဘွားသည် ၂၀-၁၁-၂၀၂၃ (တနင်္လာနေ့) မွန်းလွဲ ၂:၁၀ နာရီတွင် (၉၆)ပါးသောရောဂါဖြင့် ဘဝတစ်ပါးသို့ကူးပြောင်းသွားပါသဖြင့် ၂၁-၁၁-၂၀၂၃ (အင်္ဂါနေ့) မွန်းလွဲ ၁:၃၀ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်ဝေးရပ်နီးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂြိုဟ်သော မိသားစုများအား အသိပေး အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

အလ္လာဟ်အရှင်မြတ်အမိန့်တော်ခံယူခြင်း ဒေါက်တာဒေါ်စန်းမြင့် (ခ) ဟာဂျီမ ဆူဂျားဘီ BSc (I.C), BE(Chemical) (1974)

M.Phil (Chemical), PhD (Universiti Kebangsaan, Malaysia) ပါမောက္ခ (ငြိမ်း) ဓာတုအင်/ယာဌာန၊ ရန်ကုန်စက်မှုတက္ကသိုလ်၊ ညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း) သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာဝန်ကြီးဌာန၊ အလုပ်အမှုဆောင်ကော်မတီဝင်(မြန်မာနိုင်ငံနည်းပညာရှင်များအဖွဲ့) အသက် (၇၃)နှစ် ရန်ကုန်မြို့၊ ဗိုလ်ဆွန်ပတ်လမ်း၊ အထက်လမ်းနေ (ဦးအာလာဒင်-ဒေါ်တင်အေး)တို့၏ သမီး၊ (ဒေါ်သန်းသန်းဦး)၊ ဒေါက်တာငြိမ်းငြိမ်းဝင်း- [ဒေါက်တာမောင်မောင်ဝင်း (ပါမောက္ခ/ဌာနမှူး-ငြိမ်း၊ ဓာတုအင်/ယာဌာန၊ ရန်ကုန်စက်မှုတက္ကသိုလ်)]၊ ဒေါက်တာဒေါ်အုန်းတင် (စစ်တွေ)-ဦးမောင်လှတို့၏ ညီမ၊ ဒေါက်တာမျိုးဝင်း (ပါမောက္ခ/ဌာနမှူး-ငြိမ်း၊ ဇီဝဓာတုဗေဒဌာန၊ ဆေး-၁)-ဒေါ်မိမိထွန်း (ဘီအီးမြို့ပြ)၊ ဒေါက်တာနိုင်ဝင်း-ဒေါက်တာခင်လှဝင်း (နိုင်ဆေးကုခန်း၊ ပဲခူးမြို့)တို့၏ အစ်မသည် ၂၁-၁၁-၂၀၂၃ ရက် ညနေ ၆:၃၅ နာရီတွင် အလ္လာဟ်အရှင်မြတ် ဂရုဏာတော်ခံယူသွားပါသဖြင့် ၂၂-၁၁-၂၀၂၃ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ရေဝေးကဗရ်စတန်၌ ဂျနာဇာတ်နာမဇာတ်ဝတ်ပြုပြီး ဒါဗ္ဗာနာပြီးဖြစ်ပါကြောင်း ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်ဆွေများအား အကြောင်းကြားအပ်ပါသည်။

ကျန်ရစ်သူမိသားစု

လျှပ်စစ်ဓာတ်အားကို ရွေ့တာနိုင်သည့် နည်းလမ်းများ

- ဂျီမီနီလင်း၊ မီးချောင်းထက် Energy Saving Lamp ကို ရွေးချယ် အသုံးပြုသင့်သည်။
- Energy Saving Lamp ထက် LED မီးလုံး၊ မီးချောင်းများကို ရွေးချယ် အသုံးပြုသင့်သည်။



ညအချိန် အိပ်နေချိန်တွင် လျှပ်စစ်မီးများ ပိတ်ထားခြင်းဖြင့် လျှပ်စစ်ကို နေ့စဉ် ရွေ့တာသင့်ပါသည်

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

လသာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၂၁ ဘီ၊ မြေကွက်အမှတ် V Class 75 Northern 1/2၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်-၁၃၁၊ (၂၄)လမ်း၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ လသာဦးဌေးနိုင်(ခ)ရန်မြင့်ရွှေအမည်ပေါက် မြေပိုင်မြေအား အမည်ပေါက်ကိုယ်တိုင်မှ ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားများဖြင့် ဘဏ်ချေးရန်အတွက် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလျှော့ ဦးဌေးနိုင်(ခ)ရန်မြင့်ရွှေ [၁၃/နခန(ဧည့်)၀၀၀၃၃၀]ကိုယ်တိုင်မှ မြေစာရင်းမှတ်ချက်ရှိ ၂၀၁၆ ခုနှစ် ထုတ်ယူခဲ့သောဘဏ်ချေးမြေပုံမှာ ရာသီဥတုဒဏ်ကြောင့် ပျက်စီးဆုံးရှုံးခဲ့ခြင်းမရှိကန်ကြောင်း လသာမြို့နယ်တရားရုံးမှ ကျမ်းကျိန်လွှာအမှတ်- ၁၀/၄၅/၂၀၂၃ (၃-၁၀-၂၀၂၃)ဖြင့်တင်ပြ၍ ဘဏ်ချေးမြေပုံကူးလျှောက်ထားလျှော့ တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး(ကိုယ်စား) မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်း၊ ကောင်း၊ မုန့်ဦး၊ ဒါယကာမကြီး ပါမောက္ခဒေါက်တာရီရီသန်း

ဌာနမှူး(ငြိမ်း)၊ ဝါထိဗုဒ္ဓဌာန၊ ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ် အသက်(၆၉)နှစ် နေပြည်တော်၊ ဥတ္တရသီရိမြို့နယ်၊ ခတ္တာ(၁၁)လမ်း၊ အိမ်အမှတ်(၃၂၄၅) နေ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီး ဌာန၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်(ငြိမ်း)ဒေါက်တာထွန်းနိုင်ဦး၏ဇနီး ပါမောက္ခဒေါက်တာ ရီရီသန်း အသက် (၆၉)နှစ်သည် ၂၂-၁၁-၂၀၂၃ ရက်နေ့ နံနက် ၈:၁၂ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်း သိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူ မိသားစုနှင့်ထပ်တူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။

ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့် အရာထမ်း/အမှုထမ်းများ တိုင်းရင်းဆေးပညာဦးစီးဌာန

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ အောင်မြေသာစည်အိမ်ရာ၊ တိုက်အမှတ်(၁)၊ အခန်းအမှတ်(၂၀၄)အား ဦးနီကောက် [၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၅၆၇၁၄] အမည်ပေါက်မှ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် မေတ္တာဖြင့် အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းပေးအပ်ထားသော သားဖြစ်သူ ကျွန်တော် ဦးလှိုင်တွတ်ကြူ [ခ)ဦးမျိုးသွင် [၁၂/ကမရ(နိုင်)၀၃၈၈၈၅] အမည်ဖြင့် တိုက်ခန်းပိုင်ဆိုင်ခွင့်စာအုပ် ပြုလုပ်ပေးပါရန် ဌာနသို့လျှောက်ထားလာပါသည်။ ထုတ်ပေးရန်မသင့်ကြောင်း ကန့်ကွက်လိုပါက ကြော်ငြာပါသည့်နေ့ရက်မှ (၁၄)ရက်အတွင်း စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား ပြည့်စုံစွာဖြင့် တင်ပြကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဌာနမှ မြို့ပြနှင့်အိမ်ရာဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာန

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ သာကေတမြို့နယ်၊ (၃/ရန်ပြေ)ရပ်ကွက်၊ ရန်ကြီးအောင်လမ်း၊ အမှတ်(၁၉၉/၂၀၀)မြေကွက်ပေါ်တွင် ဆောက်လုပ်ထားသည့် (၂)ခန်းတွဲ၊ (၆)ထပ်တိုက်အဆောက်အအုံ၏(မြေညီထပ်) (ခေါင်းရင်းခန်း)၊ အကျယ်အဝန်း(၁၇ x ၅၄)ပေရှိ တိုက်ခန်းကို ဒေါ်ခိုင်ခိုင်ဝင်း [၁၂/ဒပန(နိုင်)၀၄၃၀၇၁၂]က မိမိတရားဝင်ပိုင်ဆိုင်၍ အရှုပ်အရှက်မရှိ ပြန်လည်ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသည့်အတွက် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်မေသူလှိုင် [၁၂/ကခက(နိုင်)၁၃၇၁၁၃]က အဆိုပါတိုက်ခန်းကို အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက အဆိုပါတိုက်ခန်း၏ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးနှင့်ပတ်သက်၍ ဥပဒေအရ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူမည်သူမှဆို ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်ထံ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စပြီးဆုံးသည့်တိုင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်မေသူလှိုင်[၁၂/ကခက(နိုင်)၁၃၇၁၁၃]၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်ခိုင်ခိုင်ဝင်း (LLB, D.B.A., D.B.L., D.M.L.) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ် - ၉၀၈၅) အမှတ် (၃၈၃)၊ ၃-လွှာ/အေ (၁၃)လမ်း၊ ဇေယျာသီရိရပ်ကွက်၊ ဒေါ်ပုမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉-၂၅၇၂၇၀၉၅၊ ၀၉-၇၉၂၉၄၅၀၉၄

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၇)၊ မြေကွက်အမှတ်(၉၇၆)၊ ဧရိယာ(၁၃၃ ဖေ)ပေရှိ နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက်အနက်မှ မိမိတရားဝင်ရောင်းချသည့် မြေအစိတ်အပိုင်းနှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ၇-ရပ်ကွက်၊ သီရိဇေယျာလမ်း၊ အမှတ်(၉၇၆)ဟုအတည်ပြုသည့် (ညာအစွန့်ထောင်ခန်း)မြေကွက် နေအိမ်အဆောက်အအုံအရောင်းဝယ်နှင့်စပ်လျဉ်းပြီး ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။

အဆိုပါမြေကွက် နေအိမ်အဆောက်အအုံ၏ ပူးတွဲအမည်ပေါက်ပိုင်ရှင် တစ်ဦးဖြစ်သူ ဒေါ်မြင့်မြင့်နွယ် [၁၂/ဥကက(နိုင်)၁၁၁၁၆၂]ထံမှ အရပ်ကတိ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်လက်ဝယ်ထား ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဦးထွန်းကိုကို (ကွယ်လွန်)(S/OKA-၀၀၀၀၆၂)၏ ဇနီး ဒေါ်ရာသီနွယ် [ခ)ဒေါ်လှစန်း [၁၂/ဥကက(နိုင်)၂၀၆၀၂၁]ထံက ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေများက ဝယ်ယူရန် ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများ ယနေ့မှ (၁၄)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား အပြည့်အစုံဖြင့် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ၎င်းရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို အပြီးအပြတ် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးအောင်တော်(စဉ်- ၄၀၃၅) LLB, DBL, DML, DIL, DLP, WIPO (Switzerland) ဒေါ်အေးအေးစိုး(စဉ်-၅၈၂၇) B.Sc, Hon(IC),HGP,R.L,D.B.L တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ ဦးရဲမြင့်ထွန်း(LLB)(စဉ်-၅၀၅၂) အထက်တန်းရှေ့နေ အမှတ် (၂၇)၊ ၂၁-လမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွှန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ Tel : 294766 HP: 09-5017044

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ဒလမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်- ၂/ဗိုလ်ရန်ပြေ၊ မြေကွက်အမှတ်- ၁၁၆၃၊ အတိုင်းအတာ (၂၄၀၀-စတုရန်းပေ)၊ မြေကွက်တည်နေရာ- အမှတ်(၁၉)၊ မင်းရဲကျော်စွာ(၁)လမ်း၊ ဗိုလ်ရန်ပြေရပ်ကွက်၊ ဒလမြို့နယ်၊ နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေ အမည်ပေါက် ဒေါ်အောင်စာ (N/RGN-၀၀၉၀၆၁) မြေအား အမည်ပေါက် ဒေါ်အောင်စာ ကို(တရားပြိုင်)ထားကာ ဦးထွန်းလင်းထိုက် (အခွင့်ရကိုယ်စားလှယ်- ဒေါ်သင်းသင်းအေး)က (တရားလို)ပြုလုပ်၍ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ကို မှတ်ပုံတင်ပေးစေလိုမှုစွဲဆိုရရှိသော ဒလမြို့နယ် တရားရုံး၏ တရားမကြီးမှုအမှတ်- ၃၈/၂၀၂၂ ၏ (၆-၃-၂၀၂၃)ရက်စွဲပါ စီရင်ချက်နှင့်ဒီကရီ၊ တရားမစာရီအမှတ် (၁၂/၂၀၂၂)၏ (၂-၈-၂၀၂၃) နေ့အမိန့်၊ နှစ်(၆၀) ဂရန်မြေရင်း၊ ဘီလစ်ခန့်စာ၊ နိုင်/ကတတိုတင်ပြ၍ (တရားရုံး)ကိုယ်စား ဒလမြို့နယ်တရားရုံးမှ ဘီလစ်ဒေါ်ဘီတာဝင်း [၁၂/ဆကက(နိုင်)၀၀၆၁၅၁]က အရောင်းအဝယ်စာချုပ် ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလျှော့ တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး (ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်) မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၄၄/ကဘဲ၊မြေကွက်အမှတ်-၃၅/ဆ-၁၊ဧရိယာ(၀.၂၃၅)ဧကမြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၁၁)မြစ်ပယ်ရိပ်သာလမ်း(၉)ရပ်ကွက်၊မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ဦးလှိုင်အောင်အေး(၁၂/မဂဒ(နိုင်)၀၂၅၆၃)ဒေါ်နီနီသိန်း(၁၂/သာလန(နိုင်)၀၃၈၈၀၈)အမည်ပေါက်မြေပိုင်မြေ(၃)ဧရိယာ(၁)ဧရိယာအားအမည်ပေါက်တစ်ဦးဖြစ်သူဒေါ်နီနီသိန်း(ဇနီး)မှ (၁၁-၆-၂၀၂၃)ရက်နေ့တွင်ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့်ကျွန်ုပ်အမည်ပေါက်တစ်ဦးဖြစ်သူဦးလှိုင်အောင်အေး(၁၂/မဂဒ(နိုင်)၀၂၅၆၃)မှဒေါ်နီနီသိန်းတွင် ၎င်းမှလွှဲ၍အခြားသောခင်ပွန်းတစ်ဦးတစ်ယောက်မှမရှိပါကြောင်း၊၎င်းသာလှိုင်တရားဝင်အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိပါကြောင်း၊တရားရုံးကျွမ်းကျင်လွှာအမှတ်-၅၆၃/၂၀၂၃(၁၉-၉-၂၀၂၃)ထပ်ဆင့်ကျမ်းကျိန်လွှာ(၂)စောင်၊နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား၊သေစာရင်း၊သန့်ခေါင်စာရင်း၊အမည်ပေါက်စာချုပ် တို့ကိုတင်ပြ၍ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့်အရောင်းစာချုပ်ချုပ်ဆိုရန်မြေပုံကူးလျှောက်ထားလျှော့တရားဝင်ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်းကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့်ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်းအသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်) မြို့ပြမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

သင့်သွေးဖြင့် အသက်ကယ်ပါ

အမွေဆက်ခံရန်သက်သေခံလက်မှတ် လျှောက်ထားကြောင်း အကြောင်းကြားစာ

( အမွေဆက်ခံခြင်း အက်ဥပဒေပုဒ်မ ၃၇၃ ) အလုံခရိုင်တရားရုံးတော်

၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ တရားမအထွေထွေအမှတ် - ၅၉ ကွယ်လွန်သူ ဦးသိန်းထွန်း(ခ)ဦးသန်းလှိုင်နှင့် ဒေါ်ကြင်ကြင်တို့၌ ကျန်ရစ်သောပစ္စည်းအကြောင်း။

ဒေါ်သင်းစုစုလှိုင် လျှောက်ထားသူ။ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ အောင်ချမ်းသာရပ်ကွက်၊ အောင်ချမ်းသာ(၅)လမ်း၊ အမှတ်(၆)နေ ဒေါ်သင်းစုစုလှိုင်က ကွယ်လွန်သူ ဦးသိန်းထွန်း(ခ)ဦးသန်းလှိုင်နှင့် ဒေါ်ကြင်ကြင်တို့၏ ဒုတိယသမီးတစ်ဦးဖြစ်သည်ဟူ၍ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ အောင်ချမ်းသာရပ်ကွက်၊ အောင်ချမ်းသာ(၅)လမ်း၊ အမှတ်(၆) နေ ၎င်းကွယ်လွန်သူ ဦးသိန်းထွန်း(ခ)ဦးသန်းလှိုင်နှင့် ဒေါ်ကြင်ကြင်တို့ မှာ ကျန်ရစ်သောပစ္စည်းများထဲမှ ရရှိရန်သောကြောင့်မြို့များကိုကောက်ခံရန် အမွေဆက်ခံခြင်း အက်ဥပဒေအရ လက်မှတ်စာရလို့ကြောင်း ဤရုံး၌ လျှောက်ထားသည့်ဖြစ်၍ ၎င်းကွယ်လွန်သူ ဦးသိန်းထွန်း(ခ)ဦးသန်းလှိုင်နှင့် ဒေါ်ကြင်ကြင်တို့မှာ ကျန်ရစ်သောပစ္စည်းများအပေါ်၌ ရရှိရန်ဟူသမျှတည်၍ ဤရုံးသို့ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၈ ရက်နေ့၊ (၁၃၈၅) ခုနှစ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလဆုတ် ၁၁ ရက်၊ နံနက် (၁၀:၀၀)နာရီတွင် လာရောက်ကြရမည်။ ၎င်းနေ့ရက်တွင် လျှောက်သူ ဒေါ်သင်းစုစုလှိုင်၏ လျှောက်ထားချက်ကို ကြားနာ၍ လက်မှတ်ရသင့် မသင့်သည်ကို စီရင်ဆုံးဖြတ်လိမ့်မည်။

၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၂၄ ရက်နေ့ ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ် လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။ (ခင်နီနီအေး) ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး(၁) အလုံခရိုင်တရားရုံး



### နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဦးတည်ချက်(၉)ရပ်

၁။ နိုင်ငံရေး

- (က) စစ်မှန်၍စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ် ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကိုအခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက်နိုင်ရေး။
- (ခ) တစ်နိုင်ငံလုံး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်(NCA)ပါအတိုင်း အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး။
- (ဂ) ပြည်သူလူထု၏ လူမှုစီးပွားဘဝလုံခြုံရေးအတွက် ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံး တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိစေရန် အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး။

၂။ စီးပွားရေး

- (က) တိုင်းပြည်သာယာဝပြောရေးနှင့် စားရေရိက္ခာဖူလုံရေးတို့အတွက် တိုင်းရင်းသားပြည်သူ တစ်ရပ်လုံးနှင့် အကျိုးဝင်သော စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးကို ခေတ်မီနည်းစနစ်များဖြင့် တိုးတက်အောင်ဆောင်ရွက်ပြီး အခြားစီးပွားရေးကဏ္ဍများကိုလည်း ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး။
- (ခ) တိုးတက်ကောင်းမွန်လာသည့် စီးပွားရေးမောင်းနှင်အားကို မဏ္ဍိုင်ပြု၍ MSME စက်မှုလုပ်ငန်းများကို အားပေးဆောင်ရွက်ကာ ပို့ကုန်ကဏ္ဍမြှင့်တင်ရေး။
- (ဂ) ပြည်တွင်းစားသုံးဆီဖူလုံရေးအတွက် ဆီထွက်သီးနှံစိုက်ပျိုးမှုကို အားပေးမြှင့်တင်ပြီး ပန်းတိုင်ရည်မှန်းချက်အတိုင်းထွက်ရှိအောင် ဆောင်ရွက်၍ နိုင်ငံအတွင်း ဖူလုံမှုမှသည် ပြည်ပသို့တင်ပို့နိုင်သည်အထိ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ရေး။

၃။ လူမှုရေး

- (က) တစ်နိုင်ငံလုံး အသိပညာ၊ အတတ်ပညာ မြှင့်တင်ရေး၊ ကုန်ထုတ်လုပ်မှု အထောက်အကူပြုပညာရှင်များ ထွန်းကားလာစေရေးအတွက် လူတိုင်းလက်လှမ်းမီသည့် ဘက်စုံပညာရေးစနစ်ကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရေး။
- (ခ) တစ်မျိုးသားလုံး သက်ရှည်ကျန်းမာကြံ့ခိုင်ရေးအတွက် ပြည်သူ့အားလုံးအကျိုးဝင်မည့် ကျန်းမာရေးကဏ္ဍနှင့် အားကစားကဏ္ဍမြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေး။
- (ဂ) နိုင်ငံ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ၌ လူငယ်များအနေဖြင့် အဓိကစွမ်းအားစုအဖြစ် ပါဝင်နိုင်ရေး ဗလင်းတန်နှင့်ပြည့်စုံသော လူငယ်များဖြစ်စေရန် လူငယ်ကဏ္ဍကို မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်ရေး။

- ❖ စိုက်ပျိုး/မွေးမြူရေးသည် မိမိတို့နိုင်ငံ၏ အဓိကစီးပွားရေးလုပ်ငန်းဖြစ်...
- ❖ တိုင်းပြည်စားရေရိက္ခာပေးရေး၊ ဒေသအလိုက် ဝမ်းစာဖူလုံရေးသည် မိမိတို့၏ မျှော်မှန်းချက်ဖြစ်...
- ❖ အခြေခံစားကုန်များ၊ သားငါးများ ဒေသအလိုက် ဖူလုံအောင် ကြိုးစားရမည်ဖြစ်သကဲ့သို့ စိုက်ပျိုး/မွေးမြူရေးကိုအခြေခံသည့် တန်ဖိုးမြင့်ကုန်ပစ္စည်းများ ထုတ်လုပ်နိုင်ရေးသည်လည်း ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို များစွာအထောက်အကူဖြစ်စေမည်ဖြစ်...
- ❖ ထို့ကြောင့် ရရှိထားသောရလဒ်များကို ကျေနပ်မနေဘဲ အရေအတွက် ရော အရည်အသွေးပါ ပိုမိုကောင်းမွန်သည့် စိုက်/မွေးထုတ်ကုန်များရရှိအောင် ဆောင်ရွက်ပေးကြရန်လို...

(နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်က ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ မေလ ၅ ရက်နေ့တွင် ပြုလုပ်သော နယ်စပ်ဒေသနှင့် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အကောင်အထည်ဖော်ရေး ဗဟိုကော်မတီ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး အမှတ်စဉ်(၁/၂၀၂၃)သို့ တက်ရောက် အမှာစကားပြောကြားမှုမှ ကောက်နုတ်ချက်)

### THE GREAT LETHWEI လက်ဝှေ့ပြိုင်ပွဲ ကျင်းပမည်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၄ CANNAL PLUS မှစီစဉ်ကျင်းပသည့် THE GREAT LETHWEI လက်ဝှေ့ပြိုင်ပွဲကို ရန်ကုန်မြို့၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ယင်းပြိုင်ပွဲတွင် တွဲဆိုင် ရှစ်ဆိုင် ပါဝင်မည်ဖြစ်ပြီး ခေါင်တွဲဆိုင်အဖြစ် ၇၅-၇၉ ကီလို (စူပါမစ်ဒယ်ဝိတ်တန်း) တွင် သွေးသစ်ဝင်းလှိုင်နှင့် ယျူးခလိန်းမင်း၊ ဒုတိယခေါင်တွဲဆိုင်အဖြစ် ၆၃ ဒဿမ ၅-၆၇ ကီလို (ဝယ်လ်တာဝိတ်တန်း)တွင် စောဇွန်နှင့် မြလုံးချောတို့ ယှဉ်ပြိုင်တိုင်းသတ်ကြမည်ဖြစ်သည်။

ထို့အတူ ၆၀-၆၃ ဒဿမ ၅ ကီလို (လိုင်ဂယ်လ်တာဝိတ်တန်း)တွင် အောင်ကိုလတ်နှင့်ရန်ကြယ်နော်၊ ၅၁-၅၄ ကီလို (ဘန်တမ်ဝိတ်တန်း)တွင် ရဲကျော်ဦးနှင့် စာမျက်နှာ ၁၉ ကော်လံ ၃ သို့

### တောင်ကြီးမြို့၏ သာယာလှပသော ရှုခင်းများအား Sight Seeing ကြည့်ရှုနိုင်ရန်အတွက် တောင်ကြီး-ပေါမူ-တောင်ကြီး ရထားခရီးစဉ်ကို တန်ဆောင်တိုင်ပိတ်ရက်များ၌ ပြေးဆွဲမည်



နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၄ ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့မီးရထားသည် ဒေသခံ တိုင်းရင်းသား ပြည်သူများနှင့် ပြည်တွင်း/ပြည်ပ ခရီးသွားများအတွက် တောင်ကြီးမြို့၏ သာယာလှပသော ရှုခင်းများကို Sight Seeing ကြည့်ရှုနိုင်ရန် တောင်ကြီး-ပေါမူ-တောင်ကြီး ရထားခရီးစဉ်ကို နိုဝင်ဘာ ၂၅ ရက်မှ ၂၇ ရက်အထိ တန်ဆောင်တိုင် ပိတ်ရက်များတွင် တောင်ကြီးဘူတာမှ စတင်၍ နံနက် ၈ နာရီတွင် အထူးရထားအဖြစ် ပြေးဆွဲပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

တောင်ကြီး-ပေါမူ ခရီးစဉ်သည် ၁၁ ဒဿမ ၄၁ မိုင် ကွာဝေးပြီး ပြေးဆွဲချိန် တစ်နာရီခွဲခန့် ကြာမြင့်မည်ဖြစ်သည်။ စာမျက်နှာ ၁၉ ကော်လံ ၁ သို့ ❖

### MNL ပြိုင်ပွဲတွင် ရခိုင်ယူနိုက်တက်အသင်း နိုင်ပွဲရရှိ



ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၄ ၂၀၂၃ ရာသီ MNL အမှတ်ပေးပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ် (၂၀) ပထမနေ့ကို နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရက်က သုဝဏ္ဏကွင်း၌ ကျင်းပရာ ရခိုင်ယူနိုက်တက်အသင်းက GFA အသင်းကို သုံးဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရခဲ့သည်။

ရခိုင်ယူနိုက်တက် အသင်းသည် ယခုပွဲတွင် နိုင်ပွဲရယူနိုင်သဖြင့် ရမှတ် ၂၃ မှတ်ဖြင့် ထိပ်ဆုံး ငါးသင်းစာရင်းဝင်ရန် မျှော်လင့်ချက်ရှိလာသည်။ တန်းဆင်းဇုန်ထဲ ကျရောက်နေသည့် GFA အသင်းသည် ရုန်းကန်ခဲ့သော်လည်း ဦးဆောင်ဂိုးမထိန်းနိုင်သဖြင့် ရှုံးပွဲကြုံတွေ့ခဲ့ပြီး တန်းဆင်းရရန် နီးစပ်လာခဲ့သည်။ စာမျက်နှာ ၁၉ ကော်လံ ၁ သို့ ၀

### ယနေ့ ဖတ်စရာ

- ဘဝအတွက်အဖိုးတန်ရာတရားနှင့် သာမညဖလအခါမှာ ဆောင်းပါး စာမျက်နှာ » ၈
- ဥပျာတသန္တိစေတီတော်မြတ်ကြီးတွင် ရွှေစင်ရွှေပြားကပ်လှူ ပူဇော်နိုင်ရေး နှိုးဆော်လွှာ စာမျက်နှာ » ၁၃
- ရှမ်းပြည်နယ်(တောင်ပိုင်း) လျှင်လင်မြို့နယ်၌ ငွေကျပ် ၁ ဒဿမ ၃၅ ဘီလီယံတန်ဖိုးရှိ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၄ ဒဿမ ၅ သန်း သိမ်းဆည်းရမိပြီး ကွင်းဆက်အရ တောင်ကြီးမြို့၌ ပစ္စတိုသေနတ် နှစ်လက်နှင့် လက်ပစ်ပုံး နှစ်လုံး သိမ်းဆည်းရမိ စာမျက်နှာ » ၁၄